
 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

1 
 

 
 

 

 תמליל  – ועדת כספים 

 

 

 54מספר הוועדה:  

 אולם המועצה  מקום ההתכנסות:

 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג )ריך הוועדה: תא

 אור הוועדה בדיון:    תמזכיר

 16:09שעת תחילת הוועדה: 

 19:00 שעות סיום הוועדה:

 

ולא עבר בדיקה או הגהה ע"י גורם כל שהוא בעיריית    גולד וורק בע"מהתמליל נכתב ע"י חברת 

 ירושלים 

 

  ובעל איכותי  תמליל לייצר מנת על תםשביכול כל  עושים גולד וורק בע"מ  עיריית ירושלים וחברת

  טעויות שיתכנו הבנה תוך מושכל באופן  להיעשות  צריכה בתמליל קריאה כי מודגש זאת ערך. עם

 שונות.  אובייקטיביות מסיבות השמטות או/ו

 

 

 

 

 

 תמלול והקלטה גולד וורקים       Mג ו  Rוורק    ת -גולד
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We 
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 יו"ר מחליפה חגית משה:

 . 154חברים, אני רוצה בבקשה להתחיל את ועדת הכספים, אנחנו מדברים על ועדה מספר  

 

 רג: עידו רוזנב

 מתחילים עם התאגידים או..?

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 לא, נתחיל רגיל. 

 

 עידו רוזנברג: 

 רגיל? 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 אתה רוצה תאגידים? 

 

 עידו רוזנברג: 

 לא יודע, אני חושב שמחכים פה פשוט. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

יות קצת  ועדה  היא  היום  והוועדה  מאחר  חברים.  חברים,  ניתן  טוב.  גם  שאנחנו  מכיוון  ארוכה  ר 

הראשון   שבשלב  מבקשת  אני  אז  התאגידים,  הנהלות  את  שאלות  לשאול  הוועדה  לחברי  אפשרות 

 נשמור על שקט. 

 

 יעקב הלפרין:

 מה זה שקט? תסבירי. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

י שנוכל  כמו עכשיו למשל. ולמי שיש משהו מאוד מאוד חשוב להגיד, שישתדל להגיד את זה בחוץ כד

 לתקתק את הוועדה. ואתם מוזמנים לשאול את השאלות. אז אנחנו מתחילים עם... 

 

 עידו רוזנברג: 

מחברי   ולאחד  במידה  הוועדה.  לחברי  נשלחו  התאגידים  כל  של  הדו"חות  שכל  נגיד  רק  אנחנו  אז 

 ...הוועדה יש שאלה על תאגיד כזה או אחר, או תאגיד שרוצה לציין משהו חשוב בפני חברי ועדה

 

 לורה ורטון:
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 אפשר שאלה? 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

רגע, שנייה. אני חושבת שמאחר והמנכ"לים נמצאים כאן, קצת לכבד אותם, לאפשר להם להציג את  

הם   בשמחה.  אז  אותם  לשאול  שאלה  איזושהי  הוועדה  לחברי  יש  ואם  מילים,  כמה  להגיד  עצמם, 

 ה נכון... אתה מסכים איתי? הטריחו את עצמם, הגיעו לכאן, ואני חושבת שז

 

 יוחנן ויצמן: 

 כן.

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 אתה מסכים איתי, טוב. 

 

 לורה ורטון:

 מסכימים. יש לי רק שאלה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בשביל זה הם באו לפה, מה. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 הזמינו אותם.  לא, הם באו לכאן ואפשר היה לא לתת להם לדבר ואז הם סתם הגיעו לכאן כי 

 

 לורה ורטון:

אפשר רק לשאול שאלה..? עידו? רציתי להבין, במינהלים הקהילתיים לא מופיע עוטף ירושלים. כי  

 זה תחת מרום או..? 

 

 עידו רוזנברג: 

 רגע, אז איתן יענה על זה עוד שנייה. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 רגע, לורה. 

 

 לורה ורטון:

 מה?

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:
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יתן לזוהר... אוקיי, במסגרת הסיכום אנחנו בכל פעם מביאים נציג של תאגיד נותן שנותן איזושהי  נ

 סקירה, ואחר כך נעלה את כל הדו"חות הכספיים של כל...

 

 דובר:

 . 2021לשנת 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 . ואם יהיו שאלות לחברי הוועדה אז כמובן הם מוזמנים. אז זוהר. 2021לשנת 

 

 ולר:זוהר ז

 שלום וברכה, תודה רבה. אני אשתדל לעשות את זה... 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 אל תפריע, שב. 

 

 יוסי חביליו: 

יש לי טענה מקדמית שתחסוך זמן. יש סעיף שהוא הסעיף האחרון על סדר היום. אני מבקש להיות  

 מוקלט. אלי, כנס לכוננות. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 ש פייסבוק? מה קרה? יש פייסבוק? י

 

 יוחנן ויצמן: 

 חביליו, למה להרוס? 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 שנייה... 

 

 אלישע פלג: 

 גם לי יש... סעיפים קודמים שאני רוצה לדבר אליהם... 

 

 יוסי חביליו: 

 תשמע אותי ותגיב. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, אבל אני ביקשתי גם... 



 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

5 
 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ? חביליו, למה, למה? למה אתה עושה את זה

 

 אלישע פלג: 

לא   הקדמה,  גם  ביקשתי  אני  הקדמה,  ביקשתי  אני  הקדמות.  פה  אין  לסוף.  תישאר  לסוף,  תישאר 

 נתנו לי. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 סליחה, שקט שנייה. 

 

 יוסי חביליו: 

 אתה תהיה בשקט. חבל שאנשים פה יחכו. 

 

 יעקב הלפרין:

יו"ר ועדה, קוראים לה כאן במ  יש  יוסי.  קרה חגית משה. היא תיתן רשות דיבור או  יש מוסכמות, 

 לא. לא להתפרץ, אנחנו לא פה בג'ונגל. 

 

 יוסי חביליו: 

 אז היא נתנה לי רשות, היא נתנה לי רשות. )ממשיכים לדבר ברקע( 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 שקט...

 

 ישראל קלרמן: 

 .. רגע. לא, אני אומר לך ברסמי, לפרוטוקול. אני חושב שחבל להשאיר פה את אנשי.

 

 אלישע פלג: 

 אתה לא בעל הבית... אני מחזיק תיק... 

 

 יעקב הלפרין:

זה לא מלחמת הקשרים. יוסי, זה לא מלחמת הקשרים. מה זה כאן? יש קצת מוסר, קצת דרך ארץ.  

 גם לי יש מה לעשות ולהגיד ואני מחכה בסבלנות. 

 

 דובר:

 מה זה שייך לדרך ארץ? מה זה שייך לדרך ארץ? 
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 ין:יעקב הלפר

 אתה לא יכול להיכנס ולקפוץ. ביקשתי רשות דיבור, אמרו לי "תחכה", אני מחכה. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 טוב, אני ברשותכם רוצה... שנייה, שנייה. 

 

 יוסי חביליו: 

 אבל חבל להשאיר פה אנשים סתם שעתיים כשהם יכולים ללכת הביתה. 

 

 אלישע פלג: 

 אז לך אתה הביתה.

 

 ת משה:יו"ר מחליפה חגי

 שנייה. שנייה. די, באמת. 

 

 יעקב הלפרין:

 לא שנייה. אני לפניו ביקשתי רשות דיבור. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 עכשיו אני מדברת, בסדר? מבקשת לתת... שנייה. אמרת, זהו. 

 

 יוסי חביליו: 

 את רוצה להשאיר אותם...

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

תבוא  תכבד,  להגיד,  משהו  לך  יש  אם  יכול    כן.  זה.  את  אשקול  אני  רוצה,  שאתה  מה  תגיד  לכאן, 

 להיות שאני אקבל, יכול להיות שאני לא אקבל. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 גבירתי היו"ר, גם לי יש כמה סעיפים שאני רוצה להוריד מסדר היום, אפשר? 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 מבקשת מזוהר זולר לתת את הסקירה על צוות אב לתחבורה, בבקשה. 

 

 חנן ויצמן: יו
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 אין לי שום דבר, סתם אמרתי.

 

 דובר:

 הפעם זה לא הוא שהתחיל. 

 

 זוהר זולר:

 שלום וברכה, חברות וחברי מועצה. 

 

 יוסי חביליו: 

 רציתי לעזור... היא אומרת שיחכה, שיחכה, מה נעשה...

 

 זוהר זולר:

ות צוות תוכנית  שלום לכולם. תודה רבה על ההזדמנות שאפשר לבוא ולהציג בפניכם קצת את פעיל

אב לתחבורה ירושלים. אני אשתדל לעשות את זה בזריזות. אני אשתדל להיות מעניין כדי שיוסי לא  

מבין   אנחנו  כאמור  לתחבורה,  אב  תוכנית  צוות  פנימה.  ישר  ונקפוץ  בסדר?  עליי.  גופים    8יכעס 

חב ירושלים.  לעיר  שייכים  מתוכם  שניים  בתשתיות,  התחבורה  משרד  מטעם  מוריה  שפועלים  רת 

עוסקת   שלנו  הפעילות  עיקר  תחבורה.  של  בעולמות  ירושלים,  העיר  של  במסגרות  פועלים  ואנחנו 

בתכנון, אנחנו גוף שעוסק בעיקרו בתכנון תחבורתי על כל שכבותיו, מהסעת המונים ועד הולכי רגל  

ות שלנו.  וכל מה שנמצא בתווך הזה. מיד אתם תראו נגיעה לגבי הנושא של תקציב הצוות והפעילוי 

של   ותוספת  האדום  הקו  של  הארכה  הוא  ג'יינט  ג'יינט.  נקרא  בביצוע  נמצא  שכרגע  הדגל  פרויקט 

של   פרויקט  סה"כ  בירושלים,  הירוק  ובחלק    12הציר  ביצוע  בתהליכי  שנמצא  שקל  מיליארד 

תמונות.   כמה  נראה  מיד  מבחנים.  בתהליכי  נמצא  וכבר  הביצוע  תהליכי  את  סיים  אף  מהמקומות 

 , הרכבת הקלה האדומה שלנו... 2023השנה הקרובה, בסוף יוני תחילת יולי באמצע 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 אתה מפריע. אתה רוצה להיות אחרון היום? מי שידבר יהיה אחרון.

 

 זוהר זולר:

באמצע   שכונת    2023אז כאמור,  ועד  בדרום  כרם  עין  עד הדסה  תגיע  שלנו  הרכבת הקלה האדומה 

קילומטר של קו מסילתי    20-קילומטר אנחנו עולים ל  13.8-. המשמעות של הדבר, מ נווה יעקב בצפון

אלף נסיעות נוסע ביום. צריכים להבין, זה מספר שהוא חסר תקדים. בטח במדינת    200שישרת מעל  

של   עצומים  במספרים  מדובר  הבינלאומית  ברמה  גם  אבל  פעיל,  אחד  קו  יש  חוכמה,  לא  ישראל, 

אלף משתמשים מגיעים להדסה עין    20חבורה ציבורית. רק להדסה עין כרם,  נוסעים ושל משתמשי ת

חכמים   מאוד  מאוד  אנשים  סה"כ  החולים,  בית  על  תחשבו  עכשיו  עצום.  מספר  זה,  יום  מדי  כרם 

משטח בית החולים    40%משטחי בית החולים הדסה הם חניון.    40%ואינטליגנטיים, פחות או יותר  

חולים מבין עניין, ואני מעריך שהם מביני עניין, ברגע שמגיעה הרכבת  הוא חניון. עכשיו, אם בית ה
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ביוטק   כמו  יותר,  הרבה  מניבים  לפרויקטים  האלה  החניונים  את  להשמיש  אפשר  להדסה  הקלה 

 וערכים אחרים שבית החולים  ראוי להם מהבחינה הזו. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 גם השלוחה לכנפי נשרים? 

 

 זוהר זולר:

ש הזמנים  אמצע  לוחות  הירוק.  והקו  האדום  הקו  הארכת  לרבות  ג'יינט,  פרויקט  כל  נווה    2023ל 

הדסה.   וקו    2024יעקב,  שני,  קו  זה  הדסה,  עד  המרכזית  מהתחנה  הדסה,  עד  יעקב  מנווה  לנו  יש 

קווים. תוספת קווים, כן, זה תוספת הקווים. סה"כ בסוף    3שלישי מהתחנה המרכזית עד מלחה. זה  

נכון  5יהיו   בקווים.  נחמדה    5יהיו    2025-,  היא  הזאת  התמונה  למה  בירושלים.  תפעוליים  קווים 

 וחשובה?  כי... 

 

 דובר:

 )שאלה לא ברורה( 

 

 זוהר זולר:

 שקלים יעלה.  10זה 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה עם השלוחה לכנפי נשרים?

 

 יוחנן ויצמן: 

 כתוב, הכל על הלוח, תסתכל.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא כתוב. 

 

 זוהר זולר:

השלוחה לכנפי נשרים, אם אתה רואה את הר נוף, נווה יעקב הר נוף, למטה למטה למטה, זה דרך  

כנפי נשרים. בסדר? למה, כי זה הציר האחרון שיש לנו, החולייה האחרונה החסרה בתוך השרשרת  

 זה בר אילן. הר נוף לנווה יעקב נוסע דרך בר אילן. בר אילן הוא המקטע האחרון שאנחנו מייצרים,

 בשאיפה שנעבור אותו בהצלחה. 

 

 לורה ורטון:

 בהצלחה. 
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 זוהר זולר:

את   והמשיכה  הרצל  הר  מחסום  את  חצתה  הראשונה  בפעם  הרכבת  שעבר  שבוע  בהצלחה.  לכולנו 

ואני   נסעה,  הרכבת  יובל  שבקריית  טהון  צומת  ועד  הרצל  מהר  המפלצת.  עד  למבחן  שלה  הנסיעה 

יות  מהמרגשים  האירוע  היה  שזה  לומר  יוני  רוצה  סוף  ביוני,  תיפתח  הזאת  השלוחה  הזה,  הקו  ר. 

 השנה עד הדסה עין כרם. 

 

 יואלי: -ימית אלה

 עד הדסה? 

 

 זוהר זולר:

נכון, זה בהינף אחד. בהינף אחד, לא במקטעים, לא במקטעים אלא בהינף אחד. המקטע הזה כולל  

לל ובשלמות,  והרכבת נסעה בשלום בביטחה  א תקלות עד כה.  בתוכו שתי תחנות, שלושה צמתים, 

כמובן שאנחנו נמשיך את המבחנים הללו ככל שאנחנו נתקדם. ראש העיר ושרת התחבורה כיבדו את  

 הרכבת בנוכחותם. 

 

 אלישע פלג: 

 ישראל שאל קודם מי נסעו. אז הנה, עכשיו אתה אמרת.

 

 זוהר זולר:

 אז אמרתי, ראש העיר ושרת התחבורה כיבדו אותנו. 

 

 אלישע פלג: 

 רה והסגנים. אתה לא באת... ראש העיר והש

 

 זוהר זולר:

אבל אני רוצה רגע, במחילה ובסליחה מכל המכובדים, האירוע הגדול יותר לטעמי לפחות קרה יום  

לחודש נסעו כאמור ראש העיר והשרה וחנכו את הנסיעה הראשונה, אבל האירוע חשוב    16-לפני. ב

רוא שאתם  מה  לפני.  יום  מכולם,  במחילה  פעם  עוד  את  יותר,  שעשו  עצמם  הפועלים  את  זה  ים 

בסוף   וקינחנו  הראשונה.  הנסיעה  את  חנכו  שבאמת  אלה  היו  הם  תיסע,  שהרכבת  כדי  העבודה 

 בארוחה משותפת לפועלים. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 את זה אתה לא צריך להביא לוועדה, לא בשעה כזו אחרי...

 

 זוהר זולר:
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 ו עבודה...בטח אחרי שרעבים. אבל מה שחשוב באמת, עש 

 

 אלישע פלג: 

 אפשר לשאול שאלה? אפשר לשאול שאלה? 

 

 זוהר זולר:

 בוודאי. 

 

 אלישע פלג: 

למה לא עובדים בשתי משמרות בשביל לזרז את הבנייה? את ההקמה של הרכבת. אני עברתי הרבה  

 פעמים בהנטקה, לא ראיתי אפילו בן אדם אחד שם. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 שהם עושים, זה מוריה עושה את זה. מוריה או הזכיין.  זה לא הם, זה לא מה

 

 אלישע פלג: 

 לא, אבל הוא נותן את הכסף.

 

 יוחנן ויצמן: 

 יש שכנים שלא אוהבים את זה.

 

 דוברת:

 אי אפשר לעבוד בלילה. 

 

 זוהר זולר:

היום   יש  לעבוד.  שאפשר  רגע  בכל  פועלים  אנחנו  במקום.  הערה  אלישע,  במקום,  הערה  כל  קודם 

של  מגבלו בתחומים  במיוחד  ולפעול,  שלנו לתפקד  היכולת  את  רעש, שמגבילות  מגבלות  בעיקרן  ת, 

עבודות.   שתעצור  כדי  משטרה  כבר  מזמינים  היום  רוורס  שנוסעת  משאית  כל  וכו'.  חפירה  חציבה, 

אבל בכל מקום שאפשר אנחנו עובדים גם לתוך הלילה וזה חלק משמעותי וחשוב. כאמור, הג'יינט  

ו הולך  הצופים.  שלנו  בהר  כבר  לראות  אפשר  מלחה,  באזור  כבר  לראות  אפשר  מסילות  מתקדם. 

המקומות   כל  יעקב,  נווה  בואכה הדסה,  מנחם  קריית  יובל,  קריית  ירושלים,  דרום  כמובן שבאזור 

אינפרא   עבודות  את  שביצעה  כך  על  מוריה  לחברת  נתונה  גדולה  תודה  מסילות.  עם  כבר  .  1הללו 

מעבודות ההנדסה האזרחית מבוצעות באמצעות חברת מוריה,    75%י.  זה החלק המקדמ   1אינפרא  

אני חושב שבסדר מופתי. בדרך כלל, כלל האצבע שלנו הוא להחזיר מקום טוב יותר ממה שקיבלנו  

 אותו. בתמונה השמאלית התחתונה אתם רואים את פארק אלמליח. 
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 יהודה פרוידיגר: 

 אני יכול לשאול משהו? 

 

 זוהר זולר:

 כמובן. 

 

 הודה פרוידיגר: י

כבישים, להתחיל   לפתוח  עם קבלנים,  חוזים  לחתום  אינסוף אפשרויות  יש  מוריה  העניין שלחברת 

גומרים חברת   פעמים  והרבה  צוותים.  אינסוף  אין  ולחברת חשמל  לגיחון  הכל.  את  להסדיר  לסדר, 

ים. מה  מוריה לעשות את שלה, אז באים הגיחון פותחים את שלהם, ואז חברת חשמל, אין תיאומ

ונסגר, וכיוון שיודעים שהוא ייפתח עוד פעם הסלילה שעושים לסגור אותו   שקורה, שהכביש נפתח 

 היא סלילה מצ'וקמקת. למה לא מתאמים? תוכנית אב לתחבורה אמורה לשקלל את זה.

 

 זוהר זולר:

 אז אני אענה לך רגע ברשותך, אני אענה לך ברשותך. בפרויקט הרכבתי...

 

 : יהודה פרוידיגר

 היום עשו, כבר היום יש אינסוף כבישים שסלולים כאילו זמנית, אבל חצי שנה אנשים נוסעים ככה. 

 

 זוהר זולר:

תיאום   הוא  התיאום  באמצע.  שיש  מה  כל  על  לקיר,  מקיר  כולל  הפרויקט  הרכבתי  בפרויקט  אז 

הדרך רצועת  בתוך  שצריך  הפעולות  כל  את  הגיחון  בעבור  כבר  מבצעת  מוריה  חברת  של    מושלם. 

חפרו   מזכיר,  אני  לדוגמה,  הקלה  הרכבת  בפרויקט  הקלה.  הרכבת  כיסו    13.8פרויקט  קילומטר, 

פעם אחרי   עוד  פעם    5ופתחו את הכל  יקרה  לא  זה  וצפונה,  ג'יינט  לגבי הפרויקטים האלה,  שנים. 

נוספת. התיאום הוא תיאום מלא, לרבות חברות התשתית, לרבות חברות התקשורת שעושות חיים  

 קשיים, סלקום ופרטנר ובזק. מאוד 

 

 יהודה פרוידיגר: 

מתחבר לפרבשטיין ויש פנייה ימינה    16תראה כמה היה ברחוב ירמיהו. תראה עכשיו, איפה שכביש  

 לקריית משה, העלייה ימינה לקריית משה כולה סלולה זמני כזה, הכל מקרטע שם. 

 

 זוהר זולר:

לפרויקטים רגע  אותך  לקחתי  אומר,  פעם  עוד  אני  בוודאות    אז  אומר  אני  ששם  של הרכבת הקלה 

 שלמה שהתיאום הוא תיאום מלא מקצה לקצה, וזה לא קורה, זה לא קורה שפותחים פעמיים.

 

 אלישע פלג: 
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 זוהר, זוהר. רק שנייה, יהודה. זה שאלות למוריה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 חכה למוריה, יהודה, חכה לדיון על מוריה. 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 נייה. תמשיך.שנייה, ש

 

 אלישע פלג: 

זה לשאלות מוריה, לא לתוכנית אב לתחבורה. להם צריך להגיד תודה רבה על המיליארדים שהם  

 מביאים לירושלים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הם צריכים לתכלל את זה... 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

ניתן   בואו  רגע.  שנייה  רגע,  שנייה  בואו.  בואו,  אלישע.  אלישע,  אבל  יהיו  רגע,  אם  ברצף.  שיסיים 

 5שאלות, תשאלו. יכול להיות שהוא יענה לכם על כל השאלות תוך כדי. כמה זמן עוד יש לך, זוהר?  

 

 זוהר זולר:

 דקות.  5

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 קיבלת. 

 

 זוהר זולר:

 גם את זה אני יודע לעשות.  4ואם את צריכה 

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 זה בסדר.  5לא, 

 

 ולר:זוהר ז

קילומטר נוספים, והקו    20קילומטר, הקו הירוק    20קו כחול מתווסף לרשת. כאמור, הקו האדום  

סה"כ    31הכחול   נוספים.  הזה,    71קילומטר  העשור  סיום  עד  מסילה  עם    71קילומטר    8קילומטר 

ל   13.8קווים תפעוליים. מקו אחד   עוברים  עם    71-קילומטר  בוודאות של כמעט    8קילומטר  קווים 

כבר 100% הכחול  הקו  בדרך.  נמצא  כבר  הכל  כי  גבוהה?  כך  כל  בוודאות  זה  את  אומר  אני  מדוע   .
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לבחירת   בינלאומי  מכרז  של  בסיומו  נמצאים  אנחנו  מסוימים.  במקטעים  שלו  הביצוע  את  התחיל 

לנו   יש  הכחול.  הקו  לטובת  מחיר,    4זכיין  הצעת  עם  מועמדותן  את  שהגישו  קבוצות    4קבוצות 

מציעים. הדבר הזה מבחינתנו    4מציעים, לקו הכחול    2, לקו הירוק  1לקו האדום מציע  בינלאומיות.  

הוא הבעת אמון קודם כל בשיטה, בזה שזה עובד, בנכונות של העיר לקלוט, וביכולת של המערכת,  

 שלכם.

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

זכיין יכול להיות  עוד משהו. בעצם אתה אומר שלכל קו  מוסיף כאן  גם  זה לא    ואתה  אחר לגמרי, 

 זכיין שלוקח את כל הקווים. 

 

 זוהר זולר:

נכון. אחד מ היא  לו כמובן שום בטוחה    4-נכון, התשובה  זכיין הקו הקיים. אין  גם  הוא  המציעים 

שהוא זה שיזכה, זה תלוי בהצעת המחיר שלו בוודאי, כמובן מהבחינה הזו. אבל סך הכל מה שאתם  

עיניכם,   לנגד  כאן  אני  קווי  8רואים  התשתיות.  ברמת  עצומה  בשורה  שזו  בירושלים,  תפעוליים  ם 

מזכיר, רכבת קלה לא מביאה איתה רק רכבת, היא מביאה איתה מערך שלם של תחבורה, לרבות  

אנחנו   ולשם  מבחינתנו,  הפירמידה  ראש  שזה  כמובן  ברגל  הליכה  אופניים,  שבילי  אוטובוסים, 

אנחנו מוסיפים לתוך העניין הזה נת"צים, נתיבי תחבורה  הולכים. זה לגבי הקו הכחול. לא זו אף זו,  

 ציבורית, מסלולי תחבורה ציבורית שאתם מכירים שקורים.

 

 יו"ר מחליפה חגית משה:

 מצלמות. 

 

 זוהר זולר:

ב הגדלנו  אנחנו  אוטובוסים.  עבור  חניונים  מפלסיות,  הפרדות  מוסיפים  צי    80%-אנחנו  את 

שני   עוד  עם  בירושלים,  על  האוטובוסים  שנים  זוכרים,  שאתם  ההיסטורי,  אגד  חדשים.  מפעילים 

שנים היה מונופול פה בירושלים. שני מפעילים חדשים נכנסו. אחד סופרבוס, השני אקסטרה, רואים  

 את האוטובוסים הלבנים כתומים שנוסעים ברחובות ירושלים, זה מדהים. זאת אומרת, זו תוספת...

 

 יהודה פרוידיגר: 

 ד אבל. הם לא עומדים ביע

 

 זוהר זולר:

 סליחה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הם לא עומדים ביעדי התאריכים של הכניסה לשירות. 
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 אלישע פלג: 

 עזוב אותו, הוא לא... 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הוא מפקח על זה, הוא מפקח על זה. 

 

 זוהר זולר:

 ים.לגבי התאריכים... אני שנים עובד ומטפח את היחסים עם אלישע שיגן עליי ככה, שנ

 

 דוברת:

 עשית עבודה יפה. 

 

 זוהר זולר:

 את רואה? 

 

 לורה ורטון:

גם   בעצם  אבל  לאוטובוסים,  נחזור  שלפני  הקווים  על  חזרה  לגבי  לשאול?  רק  אפשר  סליחה,  לפני, 

שעות   את  יודעת  אני  והאריכו  שיאריכו,  זה  על  דובר  כי  הפעילות?  שעות  לגבי  מה  האוטובוסים. 

על משהו  להגיד  אפשר  מה    הפעילות.  זה  כי  התדירות,  על  ב'  הפעילות,  שעות  על  א'  דברים.  שני 

 שמעניין אני חושבת את הנוסעים. יש תקופות, אני יודעת בימי שישי שיש עומס גדול מאוד. 

 

 זוהר זולר:

את   קיבלו  הם  נוסע.  פר  היה  סיטיפס  של  התפעול  מודל  סיטיפס,  עם  ותודה.  מצוינת  שאלה 

ס של  הרווחים  את  שלהם,  יצר התשלומים  הזה  הדבר  ברכבת.  שנסעה  הנוסעים  כמות  לפי  יטיפס, 

מצב שלכאורה הם היו אדישים לרמת השירות, כי האנשים שעולים לרכבת היו במרכאות כפולות או  

אולי לא במרכאות כפולות קהל שבוי. עכשיו עם 'כפיר' וגם בקווים הבאים המודל התפעולי הוא פר  

נוסעי שהם  שככל  הדבר  משמעות  להגיע  קילומטר.  התחילו  ופתאום  יותר.  מרוויחים  הם  יותר,  ם 

  14נסיעות נוספות ביום.    14-הצעות דווקא מהזכיין להאריך את שעות הפעילות. כבר עכשיו העלינו ב

של   גודל  סדר  במקום  הרבה.  זה  נוספות  עוד    310נסיעות  שהן    14נסיעות,  יומיות,  נוספות  נסיעות 

 בשוליים.  בעיקר בשוליים כדי להגדיל את התדירות

 

 לורה ורטון:

 כאילו בשוליים בשעות? 

 

 זוהר זולר:
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דקות, שזה    6בערב יש כל    20דקות, עכשיו עד    6שיהיה כל    19בשעות. אני מדבר במקום עד השעה  

לזכור שכל התחזוקה של הרכבת הקלה של הציר   ובנוסף לזה צריך  מאוד מאוד חשוב ומשמעותי. 

ע, היא מתבצעת בלילות. ומכאן שחשוב לשמור את הזמן  מתבצעת בלילות. כמובן שלא בסופי שבו 

עובדת עד השעה   פיקים, במיוחד בקיץ למשל, שהרכבת  יש  יותר    2הזה. אז  בלילה, אבל אי אפשר 

הופכת   ג'יינט  של  הזה  בעידן  התדירות  עצמו.  הציר  של  התחזוקה  זמן  את  צריכים  אנחנו  כי  מזה 

שנ בקווים  שמדובר  בגלל  יותר,  או  פחות  מלהיות,  משותפת,  במסילה  ל   6-וסעים  יורד  זה    4-דקות 

דקות משותף. זאת אומרת שגם הציבור ירגיש בתוספת שירות משמעותית מאוד    4דקות. משותף,  

 מבחינת כמות הנסיעות. 

 

 לורה ורטון:

 חשוב, כן. 

 

 זוהר זולר:

 ממש שקף אחרון ברשותכם. 

 

 יוסי חביליו: 

 רגע, אפשר עוד שאלה? 

 

 זוהר זולר:

 בטח.

 

 סי חביליו: יו

 היום אני נסעתי כמה פעמים ברכבת הקלה, לא קבוע, צפוף מאוד. 

 

 דובר:

 נכון. 

 

 יוסי חביליו: 

להוסיף   הולכים  יובל, ששם  רוצה להתייחס, למרות מה שאמרת עכשיו, לאזור של קריית  רגע  אני 

הקלה   הרכבת  שגם  היא  והטענה  מתקדם.  זה  בינתיים  אבל  זה,  נגד  אני  דירות.  אלפי  לא  עשרות 

 תעזור. 

 

 זוהר זולר:

אז לגבי הנושא הזה, רכבת קלה באזור קריית יובל, הנרייטה סולד, המקומות הללו, זאת אומרת גם  

קווי רכבת קלה שייסעו שם במרחב, כל אחד מהם    3רחוב הנטקה, גם רחוב טהון, אנחנו מדברים על  



 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

16 
 

של   של    8בתדירות  גודל  היא סדר  אומרת התדירות המשותפת  זאת  דקות. מדובר במסה    3דקות, 

 מאוד מאוד גדולה. זה לכיוון. לשני כיוונים כל דקה וחצי תעבור רכבת. 

 

 יוסי חביליו: 

 כן, אבל יש את הקו המרכזי, שזה הקו שפועל היום, שיגיע מהדסה. 

 

 זוהר זולר:

 הקו האדום והקו הסגול הם שני קווים חזקים מהבחינה הזו. 

 

 יוסי חביליו: 

 שם התפוצצות? כמו ביפן שצריך לדחוף את האנשים.  אז אתה לא צופה שתהיה 

 

 זוהר זולר:

כבר   שאנחנו  ומכאן  קיבולת.  יש  קלה  לרכבת  גם  קיבולת.  יש  קלה  לרכבת  גם  התחתונה,  בשורה 

 . 2040-2045מתכננים גם את השלב הבא שעתיד לקרום אור וגידי, לקראת השנה  

 

 יוסי חביליו: 

 שמה זה השלב הבא? 

 

 זוהר זולר:

ל יש  גם תוואי  אז  ואולי אפילו  נוספים שיכולים להועיל,  צירים  נוספים,  נוספות לקווים  נו תחזיות 

 נוסף. תווך חדש לפעילות.

 

 לורה ורטון:

 מה עם תוספת קרונות? 

 

 זוהר זולר:

מטר, אם אנחנו מוסיפים עוד    70אי אפשר לעשות תוספת קרונות משני טעמים. אחד, הרציפים הם  

יף. והדבר היותר בעייתי זה הצמתים. היום צומת שעוברת דרכה רכבת של  קרון הוא כבר מחוץ לרצ

מטר היא מאוד מאוד מאוד מוגבלת. אנחנו נתחיל להגיע למצבים שרכבת מפריעה לרכבת. עזבו    70

מ למעלה  של  בקרון  לרכבת,  להפריע  מתחילה  רכבת  אבל  בצד.  פרטי  רכב  כבר    70-רגע  זו  מטר 

מציעים הציעו מודל    4מתוך    3ציר הכחול לא תראו עוד... ייתכן,  מתחילה להיות בעיה. דרך אגב, ל

כזה. לא תראו עוד שני קרונות משותפים, אלא קרון אחד גדול שגם מגדיל את הקיבולת כי אין את  

 בזבוז המקום, כי אין את בזבוז המקום של החיבור ושל תא הנהיגה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 
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 צריך להסתדר בכל הסיבובים.

 

 לר:זוהר זו 

 סליחה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 צריך להסתדר בכל הסיבובים.

 

 זוהר זולר:

 כן, כן... מפרקי, כמו אוטובוס ארוך. בשורה התחתונה, תקציב הצוות, שני שקפים אחרונים. 

 

 אריאל גולן: 

 שאלה קטנה. 

 

 זוהר זולר:

 אפילו גדולה. 

 

 אריאל גולן: 

כ  שם  שיש  בירושלים  מסוימים  באזורים  יודעים  הציבורית  אנחנו  והתחבורה  הפגנות.  יום  כל  מעט 

נעצרת פה ברגע שמתחילה איזושהי הפרעה. יש הרבה אנשים שעומדים ולוקח הרבה זמן לפעמים עד  

שמגיע עדכון, אנשים לא יודעים איפה החלופה של התחבורה הציבורית. הבנתי שאתם עובדים על  

ופה או איך לשפר את מערך ההודעות  הנושא הזה. יש לכם איזושהי תוכנית, איזשהו תוואי של חל

 לציבור? 

 

 זוהר זולר:

 כן. שאלה מעולה. תודה רבה.

 

 אריאל גולן: 

אתה יכול להגיד על זה כמה מילים? המונים המונים פשוט עומדים בתחנות במשך דקות ארוכות,  

 עשרות דקות, אין להם מושג מה קורה עם המשך היום שלהם.

 

 זוהר זולר:

לים, זה מצחיק, אבל אתה יודע, תמיד מסתכלים על הדבר אז באמת ירושלים,  נכון. אז באמת ירוש 

 זה מצחיק, אבל אתה יודע, תמיד מסתכלים על הדבר כאירוע חריג, ובירושלים זה הנורמל. 

 

 אריאל גולן: 
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 אמרתי, כמעט כל יום. 

 

 זוהר זולר:

המרכזית  הנקודה  כפולות.  במרכאות  חריג"  "אירוע  יש  יום  כל  כמעט  הניהול    בדיוק,  יכולת  היא 

ניהול   מרכז  גם,  זה  את  נארגן  תרצה  אם  אותך,  מזמין  ואני  תגיע,  אם  היא...  המשמעות  בשטח. 

התנועה בירושלים, מנת"י שמופעל על ידי אגף תושי"ה של עיריית ירושלים, מכיל בתוכו את היכולת  

דר אחד, רואים  מהתחבורה הציבורית. כל מפעילי התחבורה הציבורית יושבים בח   100%-לשלוט ב

החריגים   מהאירועים  אחד  כל  לגבי  עדכונים  מקבלים  במרחב,  שמסתובבים  האוטובוסים  סך  את 

לנוסע,   המידע  לשלט  או  לאפליקציה  מודיעים  מסלול,  שינוי  לשטח  שמוציאים  אלה  הם  הללו. 

לטון  מודיעים על שינוי. הבעיה הגדולה היא מי מקבל את ההחלטה על שינוי. עדיין בשלטון שלנו, הש

המרכזי, יש פקיד ספציפי במשרד התחבורה שרשאי להגיד "בצע". למה? כי ברגע שמשנים את תוואי  

האוטובוס, משלמים סובסידיה לחברה, והוא היחיד המוסמך לשלם את אותה סובסידיה. הבקשה  

שלנו ממשרד התחבורה, שראש העיר תומך בה, זה לקבל אלינו חלק מהסמכויות האלה תחת בקרה  

 ות, כדי לאפשר את קבלת ההחלטות מיד ולא להמתין פרקי זמן כמו שאתה מכיר.וגמיש

 

 אריאל גולן: 

יותר מהר, זה לוקח חצי   לא, אבל השאלה על השילוט שיש בתחנות האוטובוסים, להוציא את זה 

 שעה לפעמים עד שמוציאים.

 

 זוהר זולר:

שהה בגלל  זה  השילוט,  בגלל  דווקא  לאו  זה  ההחלטה,  בגלל  זה  זמן  אז  מאוד  הרבה  לוקחת  חלטה 

 ליישום. 

 

 אריאל גולן: 

 אתה אומר זה תלוי במשרד התחבורה, אם הם יאצילו את הסמכויות האלה אליכם. 

 

 זוהר זולר:

 נכון, נכון. את כל הדברים האלה אנחנו יכולים ברמת דקות, אפשר לייצר ברמת דקות.

 

 אריאל גולן: 

 תודה רבה. 

 

 זוהר זולר:

ות הולך ומתפתח בשנים האחרונות בצורה משמעותית. אני מדבר על תקציב  אז כאמור תקציב הצו 

התקציב,   מרבית  את  גוזרים  שלנו  המסילתיים  הקווים  תכנון.  לרבות  שלנו,  הפנימיים  השימושים 
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-מקבלים אליהם את מרבית התקציב בצורה משמעותית. ואנחנו רואים כמובן את התחזית שלנו ל

 תכנון. צריכים להבין, מדובר במספרים דמיוניים.  מיליון שקל לתקציבי 417, 2023

 

 צביקה כהן:

 חלקם נמצא בוועדה היום. 

 

 זוהר זולר:

 מה זה "חלקם"... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חלקם הגדול. 

 

 זוהר זולר:

מיליון השקל האלה מתורגמים    417כולם נמצאים, עוברים אתכם. זה מספרים מדהימים. כי בסוף  

 ולכם רואים ונהנים מהם בשאיפה. תודה רבה על הזמן. לפרויקטים שאתם כ 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בואו נדבר על החלק הזה, תודה רבה... 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זוהר, רק שאלה אחת לגבי האם לא יהיו צמתים...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 דקות. 5אתם זוכרים שאנחנו באיחור של 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 דקות מינימום בין רכבת לרכבת.  4ע, מה שקובי ממליה אמר לי, שכרגע הכלל הוא מה שאני יוד 

 

 זוהר זולר:

 דקות.  4-דקות, אנחנו נגיע ל 6היום המצב הוא 

 

 יהודה פרוידיגר: 

  8דקות. עכשיו, אם יש שני קווים על אותם פסים זאת, אומרת שבן אדם שירצה יחכה לפחות    4-ל

 דקות.  8דקות, בעצם כל קו יהיה כל  4חכו  דקות, כי פס אחד ייסעו ועוד י

 

 זוהר זולר:
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 אמת.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 במקום לשפר, זה בעצם יאריך בחלק מהדברים. 

 

 זוהר זולר:

 במרבית היעדים אתה תוכל לבחור. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

ושאלה עוד, האם בכל הצמתים שרכבות מתחברות ותחבורה פרטית לא יהיה זמן המתנה גדול מדי  

 הרכבת, לחכות עד שגם רכבת תעבור, גם תחבורה פרטית, גם אוטובוסים.  של

 

 זוהר זולר:

 תודה על השאלה. כמעט לכל היעדים...

 

 יהודה פרוידיגר: 

 קווים שעוברים שם.   3נגיד בצומת גבעת התחמושת וכביש בר לב, יש 

 

 זוהר זולר:

 יותר. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 יותר. 

 

 זוהר זולר:

 נכון. 

 

 ידיגר: יהודה פרו 

 נכון אז איך יסתדרו? 

 

 זוהר זולר:

אז אני אומר. למרבית היעדים שלך אתה תוכל לבחור יותר מחלופה אחת רכבתית. אם תרצה להגיע  

מבחינתך   אז  קווים,  משני  אחד  לבחור  תוכל  מרכזית,  לתחנה  או  העיר  למרכז  יובל  קריית  מכיוון 

 דקות. אם תרצה להגיע מכיכר ספרא...  4יהיה לך 

 

 ה פרוידיגר: יהוד 
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 אבל אחד מאריך. 

 

 זוהר זולר:

 לאו דווקא. אם תרצה להגיע ממרכז העיר לכיוון גבעת התחמושת, תוכל לבחור יותר מקו אחד. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מי שצריך מנווה יעקב לתחנה מרכזית אז יהיה לו אחד ש...

 

 זוהר זולר:

 לא, דווקא הוא הרוויח בגדול.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 למה? 

 

 הר זולר:זו

 כי יש לו שני קווים, הוא יכול...

 

 יהודה פרוידיגר: 

והתחנה   אילן  בר  אשכול,  שדרות  על  נוסע  ואחד  העיר  כל  את  עובר  אחד  אבל  קווים  שני  לו  יש 

 המרכזית. 

 

 זוהר זולר:

 כן. יש לו שני קווים אבל זה המחיר. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 דקות. והצמתים... 4-יותר מ

 

 זוהר זולר:

ש הצומת  בסופו  צמתים,  של  הנושא  ולגבי  אחת,  זה  חלופות.  שתי  לו  יש  אבל  המחיר,  זה  עניין  ל 

כל   עוברים  ליד התחנה המרכזית, שם  נורדאו  צומת  הוא  רכבות  ברמת  בירושלים  ביותר    5העמוס 

ג'יינט מה שראינו, כל   הקווים עוברים שם. אנחנו מתכננים את הרמזורים בצורה    5הקווים בעידן 

שהרכבת   והרכבת    100%תקבל  כזאת  אדום  מקבלים  כולם  שמגיעה,  רכבת  אומרת,  זאת  עדיפות. 

עוברת. הדבר הזה דרך אגב הוא חדשני. איך אנחנו יודעים שזה מצליח? כי כבר היום זה קורה. הקו  

צמתים הוא לא מקבל    3-צמתים שיש בירושלים. ב  64מתוך    61-האדום שלנו מקבל עדיפות מלאה ב

קונפליק בגלל  ההפרדה  עדיפות  את  עכשיו  מקימה  מוריה  חברת  צרפתית,  גבעה  פרטי.  רכב  עם  ט 

רחוב   הזה.  לעניין  מענה  בדיוק  לתת  כדי  זה,  את  לפתור  כדי  הצרפתית  הגבעה  תחת  המפלסית 
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מספר   כביש  בואכה  נמצא    1הנביאים  הבעייתי  השלישי  והצומת  בעייתי.  צומת  הוא  גם  העירוני, 

האלה עדיין לא הצלחנו להגיע לעדיפות מלאה. אבל עכשיו    המקומות  3-דווקא באזור קריית משה. ב 

 בעידן הקרוב אנחנו כן נעשה עדיפות מלאה לרכבות. דרך אגב, המחיר הוא...

 

 יהודה פרוידיגר: 

 אבל אז הרכבים הפרטים ייצרו פקק ענק. 

 

 זוהר זולר:

 המחיר הוא שהרכב הפרטי ייאלץ לחכות. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 המון, המון.

 

 ולר:זוהר ז

איש או    500זו המדיניות אבל. המדיניות היא לתעדף את התחבורה הציבורית. מה עדיף, רכבת עם  

 ? 2-1.5רכב עם 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זה יסתום בסוף את הכל. בסדר. יאללה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, תודה רבה. אנחנו מודים לך אדוני... 

 

 זוהר זולר:

 תודה רבה לכם. 

 

 עדה צביקה כהן: יו"ר הוו 

על המצגת הנפלאה ועל הדברים הנפלאים. ואנחנו כמובן תמיד שמחים לאשר עוד סעיפים ולהרחיב  

עוד ככל שאפשר. מה שכן, תעבדו פשוט מהר. תודה רבה לכולם, ערב טוב, אנחנו מתחילים את סדר  

 היום כמובן. אם ירצה השם, יוסי... 

 

 דובר:

 רגע, לא יהיו עוד תאגידים? 

 

 הוועדה צביקה כהן: יו"ר  

 חביליו, בעזרת השם, בישיבה הבא אם ירצה השם נביא עוד קבוצה, נביא עוד חברה ציבורית. 
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 לורה ורטון:

 אה, כל פעם זה..? 

 

 יוסי חביליו: 

 אה, כל פעם אחד? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נביא עוד חברה ציבורית. אנחנו לבקשת יוחנן ויצמן... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 היו"ר, נמצאים פה המנכ"לים.  לא, אדוני

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה על סדר היום.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אה.

 

 אלישע פלג: 

 אבל שלחו דו"חות... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

חברים, חברים, לא להתבלבל. חברים. יוחנן. סליחה. יוחנן, שאלת, אני מגיב, אני משיב. זה על סדר  

, אם אתה זוכר, בשנה הקודמת עוד התחייבנו ואמרנו, נביא לפה בעזרת  היום. אנחנו בלי קשר בזמנו

זה,   את  עושים  ואנחנו  השנייה.  אחרי  אחת  עירונית,  ציבורית,  חברה  כזו,  חברה  פעם  מדי  השם 

 משתדלים. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 על סדר היום זה הדו"חות, אנחנו נרצה לדון בהם.  3כן, אבל סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 רצה לשאול שאלות, המנהלים לרשותך. אם ת

 

 יוחנן ויצמן: 

 מה?



 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

24 
 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אם תרצה לשאול שאלות, הצוות לרשותך. 

 

 לורה ורטון:

 אבל הם פה.

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אבל אולי בסוף סדר היום השוטף אחר כך נגיע לחברות. 

 

 דובר:

 אנחנו לא ממהרים... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 . 3זה 

 

 ון:לורה ורט

 אבל אנשים מחכים פה. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 לא, בגלל שאנחנו לא ממהרים... הכל בסדר, הפוך. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 דקות.  10תפילת מנחה... נעשה הפסקה של 

 

 אלישע פלג: 

 אז שישאל את השאלות בזמן תפילת מנחה, נו באמת. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

הרים בואו נעשה את סדר היום השוטף ואחר כך יהיה מקום  אבל הפוך, דווקא בגלל שאנחנו לא ממ 

 לשאלות, זמן לשאלות. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מאחר וגזבר העירייה החליט לשים את זה על סדר היום בצורה הזאת ואני הרי מכבד אותו... 

 

 אלישע פלג: 
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 אבל סדר היום נתון לשיקול דעתו של היו"ר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

. ברוך הבא ראש העיר. חברים, אני לוקח חמש דקות הפסקה... אני מתנצל,  001. חברים, סעיף א נכון

 . 0001חברים. אז ככה, סעיף  

 

 דובר:

 יש בחירות עוד מעט? תגיד, יש בחירות עוד מעט? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 0002אכן כן. 

 

 דובר:

 יש בחירות עוד מעט? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 .4  ,3סעיף 

 

 יוחנן ויצמן: 

 יש לי מספר שאלות.  3אדוני, על סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

איתנו,   נמצאים  העירוניות  החברות  מנהלי  התאגידים,  מנהלי  רבותיי.  רבותיי,  יקירי.  בבקשה 

 בברכה, אנחנו מברכים אתכם על עצם נוכחותכם איתנו. שאלות, חברים.

 

 יוחנן ויצמן: 

 שאלות בערך למספר תאגידים. מה?  15איך אדוני מציע שאני אשאל? יש לי  לפי סדר? לפי תאגידים?

 

 איתן בוק:

 איזה סדר שאתה רוצה, מה שנוח לך.

 

 שמואל זליגמן: 

 תאגיד, שיהיה לנו נוח.-תעשה תאגיד

 

 דובר:

 מהסוף תתחיל. 
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 שמואל זליגמן: 

 תאגיד, שנאחז.-תעשה תאגיד

 

 יוחנן ויצמן: 

 חברת אריאל זה הראשון. 

 

 "ר הוועדה צביקה כהן: יו

 יוחנן, בבקשה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

, האוהל  8חלקה    30017כן. בסדר, אני פשוט מחכה שמישהו יקשיב לי. ושיידע לענות לי. ככה, יש גוש  

 הגדול של אריאל בדרום מתחם התחנה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא שומע, יוחנן. אנחנו בסעיף...

 

 יוחנן ויצמן: 

ל סדר היום, דו"חות החברות העירוניות. היו"ר של כל החברות נמצא פה דרך אגב.  ש  3אנחנו בסעיף  

 עומד, לא יושב, אבל נמצא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, לא להפריע. שנייה, הוא קורא לאורי מנחם, למנכ"ל. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אה, בסדר, נחכה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הוא נמצא פה בחוץ. 

 

 יצמן: יוחנן ו

 הלכו לקרוא לו? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כן, כן, הוא פה בחוץ, מדבר בטלפון.
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 אלישע פלג: 

 רגע, מעכשיו נעשה את כל התאגידים העירוניים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו לא עושים, יש לו שאלות.

 

 אלישע פלג: 

 אבל רק שנייה, אני רוצה להגיד משהו בעניין הזה. יוחנן. 

 

 נן ויצמן: יוח 

 כן?

 

 אלישע פלג: 

 נשלחו בסדר היום בנספחים...

 

 יוחנן ויצמן: 

 כל הדו"חות. 

 

 אלישע פלג: 

כל הדיווחים של כל החברות העירוניות. ולכן אני חושב שאם אתה, שאתה בחור מאוד יסודי ואני  

על    מכיר אותך כאחד כזה, אני בטוח שקראת את כולם. אז אולי תגיד לנו רק איזה שאלות יש לך

יומיים. אין שום היגיון לשמוע עכשיו סקירה בע"פ   הנספחים, במקום שגם... אני קראתי את הכל 

 מכל אחד ואחד. אם יש למישהו שאלות על הנספחים שנשלחו, בבקשה... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 נכון, זה הרגע בדיוק. 

 

 אלישע פלג: 

ל באיזו חברה מה השאלה  אז בבקשה, תשאל, כולם נמצאים פה. כל מנהלי החברות לרשותך, תשא

 וזהו. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 בסדר, מקסים, יופי. 

 

 אלישע פלג: 

 בבקשה, נו יוחנן, אל תהרוג אותנו. 
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 יוחנן ויצמן: 

 זה מה שהתכוונתי לעשות, תודה על העצה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלישע, אתה יודע שזה לא עוזר, נכון? 

 

 אלישע פלג: 

 וא שומע לי. אתה מסכים, יוחנן? למה, זה עוזר, הוא שומע לי, ה

 

 יוחנן ויצמן: 

כן, זה מה שאני התכוונתי לעשות. הדפסתי לעצמי את הדו"חות, כתבתי עליהם שאלות ואני שואל  

 אותן כעת. זה בסדר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן: 

 מותר, לגיטימי, אלישע? תודה.

 

 לורה ורטון:

 בוודאי. 

 

 צמן: יוחנן וי

אנחנו   דוכנים,  מוקמים  שלו  בשטח  התחנה.  במתחם  שלנו  הגדול  האוהל  אריאל,  חברת  על  שאלה 

 מקבלים עליהם שכירות? בשטח שצמוד אליו. 

 

 אלישע פלג: 

לו   עושה  שאתה  כנסת  בית  כל  ועל  מציב  שאתה  קרוואן  כל  ועל  היתר  בלי  מקים  שאתה  כל...  על 

 או לא בהיתר? זה מה שמפריע לך?   הרחבה וכל ישיבה, אתה גם שואל אם זה בהיתר

 

 יוחנן ויצמן: 

 אתה שמעתי אותי מדבר על היתרי בנייה? אני שאלתי על כסף.

 

 אלישע פלג: 

 אתה מנצל את הדיווח הזה בשביל לפתור חשבונות אישיים...
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 יוחנן ויצמן: 

 אני שאלתי שאלות כלכליות, אנחנו נמצאים פה בדו"חות, בחייך. 

 

 אלישע פלג: 

הצבעת ענייניות,    אתה  שאלות  פה  תשאל  זה,  את  עזוב  הפגנות.  ועשית  התחנה  מתחם  נגד  פעם  כל 

 שאלות על רמה, לא כמו שאתה רגיל.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 טוב, אלישע, בוא נתקדם. תודה אלישע, בוא נתקדם. 

 

 יוחנן ויצמן: 

המבנים שקיימים    בסדר. תודה אדון פלג. השאלה היא די פשוטה. האם אנחנו מקבלים שכירות על

 שם למעט האוהל? בשטח שלנו. 

 

 אורי מנחם: 

 שומעים אותי? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שלום אורי. 

 

 אורי מנחם: 

אהלן, צהריים טובים. אז במתחם התחנה למעשה ישנם שני קומפלקסים נקרא לזה ככה. אחד מהם  

שם מפעילה  ג'אמפ  חברת  פרטי,  יזם  מפעיל  שבגינו  קבוע  קומפלקס  המשפחה,    הוא  לכל  פעילות 

שהוא   ארעי,  אוהל  שהוא  אוהל  יש  שלנו.  מההסכם  כחלק  שכירות  כמובן  מקבלים  אנחנו  ובגינה 

למעשה הוקם על ידי מתחם התחנה עצמו, הוא לא אוהל פרטי שלנו, הוא אוהל של מתחם התחנה  

רייה  שמוקם על השטח של חברת אריאל, שמשרת אותנו לטובת שימוש בפעילות ובאירועים שהעי 

 סלאש חברת אריאל מקיימת מדי פעם. אני לא יודע אם אתה מתכוון לאוהל הזה.

 

 אלישע פלג: 

 האוהל הזה זה לא אוהל, זה בסך הכל כיסוי גג והוא נותן צל בקיץ. 

 

 חגית משה:

 יש אוהל.

 

 אלישע פלג: 
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 אני מכיר את האוהל הזה. זה לא... 

 

 חגית משה:

 לא, יש אוהל חוץ מהגג. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, הוא מתכוון לכניסה הראשית, לבמה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

לא. אלישע, אתה שם לב שאתה עשר דקות מברבר לחינם? אני שואל שאלות, אתה תוקע, מפריע.  

 אולי תפסיק? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הוא מדבר על האוהל, הוא מדבר על האוהל. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יקוד, תמשיך להיות ממוקד, דבר. אני לא מאמין שמישהו מוציא אותך מהמ

 

 יוחנן ויצמן: 

 זה לחינם, בחייך. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קדימה, קדימה, דבר. 

 

 אורי מנחם: 

 אלישע, יש שם אוהל, אוהל ממש, אוהל ארעי. 

 

 אלישע פלג: 

למתחם   לך  מה...  יאללה,  האוהל?  לך  מפריע  המוח?  את  מבלבל  הוא  מה  בגזברות...  לעבוד  שילך 

 יש שם במה, תעשה שם הצגות, תעשה הופעות שם, לא באולם המועצה. התחנה,

 

 יוחנן ויצמן: 

 אני רוצה כסף, חבוב, כסף. 

 

 אלישע פלג: 
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על  גם  תדבר  מעט  עוד  אחורנית?  אותנו  מחזיר  אתה  מה,  הזאת.  בעיר  להתקדם  תן  לחיות,  לנו  תן 

 גמלים, לא רק על אוהלים. די נו, מספיק עם השטויות האלה. 

 

 ועדה צביקה כהן: יו"ר הו

 אלישע, אלישע. בבקשה יוחנן.

 

 אלישע פלג: 

 החיים קצרים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלישע, אלישע. 

 

 דוברת:

 אם הוא לא היה, היה צריך להמציא אותו. 

 

 יוחנן ויצמן: 

בסדר. לא הבנתי. יש לנו את האוהל הגדול שלנו שהוא מושכר, שהשטח במערבו הוא גם שלנו, יש  

 הל ועוד מספר מבנים ,עוד מספר קיוסקים. עליו או

 

 אורי מנחם: 

גדול שאמרתי   יש מבנה קבע, מבנה  מנהלת  מבנים. בשטח שלנו שחברת אריאל למעשה  אין מספר 

 שהוא לחברת ג'אמפ, בגינו אנחנו מקבלים שכירות על פעילות. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ברור, זה הבנתי. 

 

 אורי מנחם: 

מסגרת, שהוא מכוסה, שמשרת את חברת אריאל ואת האגפים    יש אוהל שהוא אוהל ארעי לבן עם

השונים של העירייה והמינהל הקהילתי לטובת פעילות שמקיימים בצורה כזאת או אחרת במתחם,  

 זה הכל. 

 

 יוחנן ויצמן: 

מספר   עוד  יש  עלה.  שהנושא  טוב  ככה  אם  יודעים,  לא  אתם  אולי  שאלה,  שואל  אני  אז  בסדר, 

 ונית לאוהל הלבן הארעי. דרומית לשטח... קיוסקים על השטח הזה צפ

 

 אורי מנחם: 
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 זה לא קשור אלינו, קשור ליזמים...

 

 יוחנן ויצמן: 

 אבל זה בשטח שלנו. 

 

 אורי מנחם: 

 לא בשטח של חברת אריאל. מה שקיים בשטח של חברת אריאל... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אתה יודע את הגבולות? 

 

 אורי מנחם: 

 סליחה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

ש לגדר  סליחה  דרומית  זה  זה?  לבין  בינינו  הגבולות  את  יודע  אתה  הזאת.  בצורה  שואל  אני 

 ההיסטורית. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יוחנן, אתה מסיים? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 מה?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מתקדמים? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 כן.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יאללה. 

 

 יוחנן ויצמן: 
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ש שואל  אני  לגדר  אדוני,  צפונית  הוסרה.  הגדר  גדר,  פעם  פה  שהייתה  שטח  יש  פשוטה.  נורא  אלה 

השטח שייך למתחם התחנה, מה שאלישע כועס, הכל בסדר. דרומית לגדר, זו הייתה השאלה שלי,  

 הוקמו שם מספר.. לגדר ההיסטורית. 

 

 אלישע פלג: 

 תגיד, אתה יודע כמה אוהלים יש לבתי כנסת בעיר הזאת?...

 

 ן: יוחנן ויצמ

 בחייך, אני לא דיברתי על בנייה. 

 

 אלישע פלג: 

 מה, והם משלמים כסף לעירייה? הוא סתם עושה פרובוקציה פה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלישע, אלישע, אני רוצה להתקדם. אלישע, אני רוצה להתקדם.

 

 יוחנן ויצמן: 

 תודה, תודה אלישע. 

 

 דובר:

היום? מתי אנחנו מסיימים עם אלישע וויצמן ובלי אלישע    אתה יכול לעדכן אותנו רק מה התוכניות

 וויצמן? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו בעזרת השם בחמישה לחמש עושים עשר דקות הפסקה מנחה, וממשיכים את סדר היום... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 י? אתה יכול לשלוח לי את הגבול? זה הכל. יש לך מפה איפה הגבול בינינו לבין השטח הצפונ

 

 אורי מנחם: 

 יש סימון מדויק איפה השטח של חברת אריאל ואיפה השטח של היזם.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אתה יכול לשלוח לנו את המפה? 

 

 אורי מנחם: 
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 כן, אין בעיה, אין שום בעיה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שלום, קיבלתי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 עוד שאלה, יוחנן? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ימתי. לא, לאריאל לא, סי

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני מודה לך. תודה רבה חברים. מודה לך, אורי. אם אין שאלות למנהלי החברות... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 רגע, דקה, יש לי שאלות לעוד חברות. 

 

 אלישע פלג: 

הזאת,   בעיר  עושה  שהיא  והספורט  התרבות  אירועי  כל  על  אריאל  לחברת  תודה  להגיד  במקום 

בירת הספורט, שעושה, מתחזקת אותם בצורה מצוינת, במקום לתת... זו הזדמנות  שהופכת אותנו ל

 לתת קרדיט וקצת לפרגן. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 רגע, יש לי שאלה לאריאל ב'. אריאל ב' ואריאל א' זה אותו דבר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אורי, בשם כולנו תודה רבה. חברים. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ', שאלה.אדוני היו"ר. אריאל ב

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה. אחרונה. 

 

 יוחנן ויצמן: 
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איך הדרך להזמין את הארנה, ואני אסביר, אני רוצה שזה יהיה לכולם. אלישע, לתשומת לבך. אני  

 רוצה מחר להזמין את שטח של אריאל, את הארנה, איך אני יכול להזמין אותו? 

 

 חגית משה:

 לשלם כסף, מה זה איך... 

 

 ן ויצמן: יוחנ

דקה, דקה, בסדר. אני ניסיתי להזמין, אמרו לי "אין, אי אפשר" ים של סיפורים. דרך אגב, יש עוד  

 חברה... אלישע, די. 

 

 אלישע פלג: 

תתקשר לחברה. אם לא קיבלת תשובות בחברה, תפנה למנכ"ל. מה אתה מעסיק את כולנו בבעיות  

 ערב.האישיות שלך? זה בלתי נסבל, זה לא יהיה ככה כל ה

 

 לורה ורטון:

 אלישע, הוא שואל שאלות לעניין. 

 

 אלישע פלג: 

תפנה לחברה, יש שם עובדים שיגידו לך איך מוכרים את המקום, יש תעריף. מה, באמת, השתגעת?  

 זה השאלות שיש לך? 

 

 דובר:

צוחק, הבריאות שלך   צוחק. אלישע, אפילו אם אתה  אלישע, הבריאות שלך לא... אפילו אם אתה 

 הכל. לפני 

 

 יוחנן ויצמן: 

אני אסביר את השאלה. עם כל הכבוד לאלישע, זה נושא שמטריד אותי באמת. ניסיתי להזמין את  

שלוש הגיע מפיק וקיבל את זה.  -המקום, שלחתי אנשים... לא יכלו לתת לו את זה. אחרי שעתיים

אתה אלישע,  מקבלים.  שמפיקים  אחר  עדיפויות  סדר  לה  יש  העירייה  האם  שואל  פחות    אני  כבר 

 כועס? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קדימה, יוחנן. 

 

 אורי מנחם: 
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הארנה   את  להשכיר  שרוצה  גורם  כל  בעקרון  אבל  עליו.  מדבר  שאתה  המקרה  את  מכיר  לא  אני 

לטובת פעילות מגיע אלינו. לעיתים אפשר לגלות שהארנה תפוסה כי יש אירועים אחרים. או שהיא  

, או שיש הכנות לקראת פעילות קיימת. אבל ספציפית אני לא יודע  משוריינת לטובת פעילות קיימת

 על מה אתה מדבר. אתה יכול לבדוק איתי. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 מקסים, בסדר, תודה. לא התכוונתי לתקוף אותך, אם אתה חשבת כך. 

 

 אורי מנחם: 

 הכל בסדר. 

 

 דוברת:

 תודה אורי. 

 

 אדיר שוורץ:

 רק לאריאל. . אה, 2שאלות אבל זה היה  15הבטחת 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, תודה רבה. אני צריך אותך, דוד, תביא לי עט בבקשה. תודה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אלישע, אתה מתכוון להפריע לי הלאה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים. תודה רבה, יוחנן. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 מוריה, אפשר לשאול שאלות?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלותיך המקצועיות עזרו לנו להבין את החומר. אנחנו רוצים בבקשה להתקדם. ש

 

 יוחנן ויצמן: 

 התשובה היא כן. התשובה היא כן, ובוא נדבר על זה פעם אחרת, אני לא רוצה להגיד בקול למה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 מוריה, אתה רוצה לדבר על מוריה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 מוריה, כמובן. 

 

 וועדה צביקה כהן: יו"ר ה

 בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן: 

 מי נמצא איתנו? יהודה, יהודה.

 

 דובר:

 נמצא גלעד. גלעד בר אדון, מנכ"ל מוריה. 

 

 לורה ורטון:

 גלעד בר אדון, מנכ"ל מוריה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 גלעד, תודה שכיבדת אותנו. 

 

 יוחנן ויצמן: 

ש מוריה.  יהודה פרוידיגר, אני רוצה לשאול את השאלה  גלעד מנכ"ל  אתה שאלת קודם. נמצא פה 

שלום גלעד. הנושא שלי, אני רואה גם את זה בביאורים לדו"חות, תביעות שהחברה קיבלה בקשר  

לתשתיות לקויות. חלק עם העירייה, חלק בלי. אני מדבר על דברים שנעשו עוד טרום התקופה שלך.  

 בשביל שאלישע לא יצטרך להגן עליך, בסדר? 

 

 וועדה צביקה כהן: יו"ר ה

 שאלתך?

 

 יוחנן ויצמן: 

השאלה היא כזאת, יש לנו מספר מקומות שהתשתיות לקויות. אני אתן דוגמה, אפילו מתחת לבית  

שנים אנחנו קרי מוריה גמרנו שם עבודה. כעת    5שלי בשבועות האחרונים חברת חשמל עובדת. לפני  

שנים, אתה לא תדע    6רת, האם לפני  חברת חשמל באה, פתחה את כל הריצופים היפים. זאת אומ

שעוד   מקום,  באיזה  היום  חופרים  אנחנו  בזה?  מטפלים  אתם  היום  לפחות  האם  אבל  לי,    7לענות 

 שנים חברת חשמל לא תרצה לפתוח לי אותו. האם יש גורם שמתכלל את זה אצלנו? 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה גלעד. גלעד. 

 

 דובר:

 מיד פותחים... 

 

 צמן: יוחנן וי

 זה כבר ישראל אמר. אני מפחד מאלישע פשוט. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, חברים.

 

 גלעד בר אדון: 

לכל החברות   פונים  תיאום תשתיות.  נקרא  זה  תיאום מלא,  יש  התשתית  עבודות  בכל  כמעט  היום 

שמל,  בזמן שנכנסים לרחוב, פונים אליהם ומתאמים איתם את הנושא של החפירה. אם זה חברת ח

אם זה חברות התקשורת, זה גם נעשה במקרים של חברת גז, גיחון כמובן. בשביל שתוך כדי החפירה  

יכניסו את כל התשתית פנימה ולא יצטרכו לפתוח פעמיים. ככה זה נעשה היום. אגב, מנצלים את זה  

זה. את  ולסגור  התשתיות,  תיקון  את  התשתיות,  החלפת  את  לסיים  בשביל  פתוח  הכביש    שבאמת 

אבל אם יש מקרים נקודתיים שבתיאום הקודם לא היה צריך להחליף צנרת ומישהו מכל החברות  

האלה נזכר פתאום לאחר כמה שנים שהוא צריך לעשות שם תיקון או תשתית חדשה, אז הוא נאלץ  

לפתוח. אבל זו לא הכוונה ואנחנו היום מתואמים, בטח ברכבת הקלה ובטח בפרויקטים החדשים,  

התוכני  החדשים  גם  מהפרויקטים  מקרים  תראה  ולא  כמעט  לדעתי  ולכן  שנמצאות.  העתידיות  ות 

 שנאלצים לפתוח חזרה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

השאלה השנייה האם יש לכם ביקורת על מהלך עבודות, ואני מדבר על רחוב הטורים. שם אני רואה  

אני עובר שם. יש לנו    כבר שלושת רבעי שנה עובדים, אני עובר שם די הרבה, אני גר קצת רחוק אבל

לגמור מהר את הדברים   לוחץ  מישהו  חזור. האם  הלוך  נוסע  טרקטור  בשבוע  שבועות שפעם אחת 

 האלה? 

 

 חגית משה:

 יש רק הקדמה כל הזמן... 

 

 גלעד בר אדון: 
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כל הפרויקטים מנוהלים גם על ידי לוחות זמנים בחברה, גם על ידי צוות מוריה, גם על ידי מנהלי  

שנמ לך  פרויקטים  ואני אבדוק  נקודתיים,  פרויקטים  יש  בקרת שטח.  של  נושא  כולל  צאים בשטח, 

 ספציפית אם אתה רוצה את הפרויקט הזה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אומר לי לייזר שאולי זה 'עדן', סליחה. 

 

 גלעד בר אדון: 

ת  אני אומר שלפעמים יש קשיים חיצוניים. לדוגמה, אני אתן לך דוגמה, יש מקטעים מסוימים שחבר

חודשים פתוח, מחכים להם    3חשמל מתעכבת עם מופות מסוימות, ופתאום אתה רואה את האתר  

עד שהם מזמינים את החלקים והם מביאים את זה. ואז התושב באמת לא מבין למה לא עובדים  

ולמה אין טרקטורים. אבל אנחנו מנסים כמה שיותר לתאם מראש ככל שזה תלוי בנו, אנחנו מנסים  

 ון מלא. במקרה הנקודתי הזה אני אבדוק. לעשות סנכר

 

 יוחנן ויצמן: 

 תודה. 

 

 חגית משה:

יודעת   אני מבקשת בהזדמנות הזו, באמת התאגידים העירוניים הם ברמה מאוד מאוד גבוהה, אני 

ששמם הולך לפניהם בכל הארץ, כל אחד בתחומו, גם אריאל וגם אב תחבורה ובטח ובטח מוריה.  

זוכה לה יות חברת הנהלה, חברת דירקטוריון במוריה. ואני חייבת להגיד לחברי  אני זכיתי באמת, 

הוועדה שנעשית שם עבודה מקצועית. ואני רוצה להודות לך ולצוות שלך בכל התחומים, גם בבינוי,  

כל הסמנכ"לים שלך, באמת אתם בונים את ירושלים, אני אמרתי לך את זה לא מעט. ואני חושבת  

ה שאלות אין לנו, אנחנו רק יכולים להגיד יישר כוח גדול מאוד על כל  שאנחנו כהנהלת העיר, הרב 

שכל   במצב  אנחנו  שמקדימים,  זה  על  התושבים.  גם  שמקבלים  הקשבת  והאוזן  המקצועיות 

הפרויקטים הם מבחינת לוחות הזמנים, הראש הוא כל הזמן להקדים, לא על חשבון איכות העבודה.  

 וזה היה באמת מאוד מאוד משמעותי, אז יישר כוח גדול. היינו בסיור, ראינו את הקו הירוק,  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

תודה רבה. גלעד, תודה. אתם זוכרים שגלעד היה פה לפני חצי שנה, הציג את מוריה בצורה מוכבדת.  

 שוב תודה לכולם. אנחנו ממשיכים את סדר היום.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אפשר על מגדל דוד? 

 

 כהן: יו"ר הוועדה צביקה 
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 עוד שאלות? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 על מגדל דוד. 

 

 לורה ורטון:

 אפשר לשאול שאלות? לי יש עוד שאלות. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 גברת ורטון, עדיין עם מוריה, בסדר.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ויתרת על זכותך להמשיך? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 לא, יש לי עוד חברות לשאול, ודאי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שאל אותם. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 מגדל דוד. מישהו פה? 

 

 לורה ורטון:

 לא, אני לא רציתי לשאול על מוריה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 על מוריה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יוחנן, שנייה.

 

 אלישע פלג: 

 ...לשבח, אי אפשר להתחיל מההתחלה. 

 

 לורה ורטון:
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 השאלות שלי לא על מוריה.

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 דוני היו"ר, תוכנית ההפסקה עדיין בתוקפה? א

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

דקות,  עשר  עושים  אנחנו  עכשיו,  שזה  לחמש  בחמישה  הישיבה,  בתחילת  שהזכרתי  כפי  אנחנו  כן. 

 אדוני מזכיר העירייה, תפילת מנחה ואנחנו חוזרים לדיון.

 

 עידו רוזנברג: 

 כולם תפילה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 , ואני מציע שאתה תהיה החזן. תודה רבה לכולם. אנחנו נחזור חזרה לדיון, תודה.כולם

 

 לורה ורטון:

 ...לכן קיבלנו את הדיווח. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, למה אתם מבזבזים את זמנכם? 

 

 דובר:

 לורה, לשאלה שלך לגבי עוטף ירושלים, זה תחת מרום. 

 

 לורה ורטון:

 זה מה ששאלתי. 

 

 :דובר

 נכון. כן, אז התשובה היא כן, בדקתי את זה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. יוחנן. 

 

 יוחנן ויצמן: 

היו"ר פנה אליי, ביקש ממני, הוא אומר שהחברות העירוניות יגיעו כל חודש, אז אני אנסה לקצר.  

 מישהו מעדן כאן? 
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 דובר:

 ליאת סמנכ"לית הכספים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קשה. עוד שנייה היא באה.כן. בב

 

 יוחנן ויצמן: 

שני   היו  לעיר.  לכניסה  שהיו  למכרזים  בקשר  שלי  השאלה  שלום,  רק.  שנייה  לה  אמתין  אני  אז 

 מכרזים, אחד של מתחם הרכב ואחד החדש כעת. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 נכון. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 כזה. בשניהם בעצם המחיר נסגר על פחות מחצי מהערכת השמאי, שליש או משהו 

 

 ליאת שמחיוף: 

 לא, זה לא נכון, זה לא נכון. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אני טועה? 

 

 ליאת שמחיוף: 

 אני אומרת שזה לא נכון. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ככה זה מהאתר של רמ"י, הנתונים שאני מקריא זה מהדיאגרמה באתר של רמ"י. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 קודם כל, העסקה הזו לא משתקפת...

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 תגידי מה כן נכון.  אז

 

 ליאת שמחיוף: 
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דו"חות   בדיון  ואנחנו כאן  עדן,  כל, העסקה הזו לא משתקפת בדו"חות הכספיים של  שנייה. קודם 

זה כספים שעברו לרמ"י. אני אשמח לברר את הפרטים   זה שיווק,  לגבי השיווק הזה,  כספיים. אז 

 עכשיו ולחזור אליך עוד במהלך הישיבה הזו עם כל הנתונים.

 

 יוחנן ויצמן: 

או משהו כזה,    119בסדר. ההצעה שלי לעדן, שוב, אם אתם מרוויחים כסף, עבר חוק בכנסת, תיקון  

לעשות   בהיתרים  לוועדה מקומית  שנותן  לחוק התכנון,  זוכר,  לא  כבר  באזורים    20%אני  למגורים 

 עסקיים. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 אוקיי. 

 

 יוחנן ויצמן: 

ן והבנייה, זה בחוק ההסדרים שהעבירה הממשלה הקודמת. אם  לא, אני טועה, זה לא בחוק התכנו 

וניקח שם   ננצל את זה  יודיע  20%אנחנו  , אז א' מינהל מקרקעי ישראל או עדן או כל מי שמשווק 

לכם פה   יש  כי מחישוב שאני עושה    20%כעת "תשמעו חבר'ה,  ייצאו טוב,  מגורים", אז המחירים 

סקיים אז המחיר למטר תעסוקה בירושלים הוא שלילי,  כרגע, אם אנחנו מורידים את המטרים הע

 אפילו שקל לא שילמו על זה, אם לא סבסוד צולב מהמסחר.

 

 ליאת שמחיוף: 

 בשני הפרויקטים האלה יש מגורים, גם במידטאון וגם במתחם הרכב יש אחוזים למגורים. 

 

 יוחנן ויצמן: 

לא החדשה.  התב"ע  את  גם  יש  מגורים,  כולו  הוא  מידטאון  אני  לא,  מבין.  אני  מהמלונאות,  חוץ   ,

 מדבר דווקא על אזור... מידטאון זה הקטע של שערי צדק הישן. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 שערי צדק הישן, נכון. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ובעצם הוא נפרד טיפה מהכניסה לעיר. אני מדבר דווקא על המכרזים שיותר במערב. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 כרזים שנבחרו. , זה שני המB-ו  A1-ו  Kאתה מדבר על 

 

 יוחנן ויצמן: 
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K    זה מתחם הרכב, אזA1    .כנראה זה המתחם השניK    הוא מכרז הישן יותר, שעוד לפני. שוב, הם

נודיע כרגע בחוברת המכרז "תשמעו, אתם יכולים   גם יכולים לנצל. אבל אם אני אומר, אם אנחנו 

עירוב שימושים מוצלח יותר,    בהיתר מגורים", אז א' יהיה לנו  20%ללכת לוועדה המקומית ולקבל  

 ב' גם נקבל יותר כסף. 

 

 ליאת שמחיוף: 

 מאה אחוז, אנחנו ניקח את זה בחשבון. תודה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 יותר לא אשאל, פשוט לכבודך... אני מתנצל, אתה הזמנת הרבה אנשים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה רבה יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן: 

 בהפסקה, אז אני סותם אותו. ואתה סתמת לי את הפה כעת

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אנחנו   שוב.  לכולם  תודה  הנכון.  בפרופורציות, במשקל  לכולם אבל  הדיבור  זכות  יודע,  יוחנן. אתה 

 . 4חזרה לסעיף 

 

 אלישע פלג: 

 במידתיות הראויה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

משרות למינהל החינוך. מינהל הכספים    40, מקבלים קבוצת משרות,  4כן, במידתיות הראויה. סעיף  

 ... 13,  12, 11. סיימנו את מינהל הכספים. מבני ציבור 10, 9,  8, 7, 6,  5סעיף 

 

 לורה ורטון:

 רציתי לשאול.  12רגע, על  

 

 יוסי חביליו: 

11. 

 

 לורה ורטון:

 אה, אוקיי, לפניי. 
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 יוסי חביליו: 

 . 11לורה, אתה לפניי? אני 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 11חביליו בבקשה,  

 

 יוסי חביליו: 

 אני רואה שיש פה... 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 רגע, שנייה, רק אם אפשר שיעלו את זה על המסך, נראה על מה אתה מדבר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

בסעיף   ציבור, תקב"ר  11אנחנו  מבני  חביליו    2023,  בבקשה.  הזה  לסעיף  מימון, תתייחסו  מקורות 

 בבקשה.

 

 חביליו:   יוסי

 כן. אני חושב שכל עוד הבריכה שם לא תיפתח בשבת אנחנו לא צריכים להעביר להם כסף.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה לא על סדר היום, חביליו. בבקשה.

 

 יוסי חביליו: 

 . 11הנה, סדר היום, סעיף  

 

 יוחנן ויצמן: 

 אז בוא נצביע על זה, אדוני. 

 

 יוסי חביליו: 

 . אני מציע לרוץ קדימה. אם צריך להצביע נביא

 

 יוחנן ויצמן: 

 טוב... צביקה, תעלה את זה להצבעה. 

 

 אלישע פלג: 
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פתוח   אם  שם  שואלים  לא  גם  אנחנו  חנינא,  בבית  הסעיפים  באחד  טיפולית  בריכה  זה  אחרי  יש 

 בשבת, גם שם לא שואלים. 

 

 יוסי חביליו: 

 מה זה הכסף הזה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

צביקה, אני רוצה להגיד משהו. מה שפה מדובר זה בסך הכל החלפת    אבל אני רוצה להגיד משהו, 

 כסף. הפרויקט מתוקצב, באה העירייה, אמרה משרד השיכון... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חביליו, אני אביא את זה להצבעה אם תרצה, אין שום בעיה. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, לא, בלי הצבעות, נו.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 למה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

משרד השיכון מממן לנו חלק. במקום שאנחנו ניקח מאשראי למבני חינוך או מהיטל השבחה, אנחנו  

 עכשיו מקבלים את הכסף ממשרד השיכון. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אבל רגע, יהודה, אתה לא קראת את הסעיף. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה להצבעה...חברים, סליחה. סליחה, הבנתי, אני מביא את 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 רגע, כבוד היו"ר, רק הערה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 רק עדכון של התקציב. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 
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בסעיף כתוב שיש שם גם בתי ספר ויש שם מתנ"ס. גם לזה אתה מתנגד? הכסף הזה הוא לא לבריכה.  

 הוא לא לבית ספר, הוא לא למתנ"ס, הוא לאולם ספורט.

 

 דה צביקה כהן: יו"ר הווע

 חברים, חברים, תודה. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, אבל אני אגיד לך מה הבעיה. רק שנייה, אני אגיד לך מה הבעיה... 

 

 לורה ורטון:

 הדבר הראשון זה בריכה שחייה, תקרא עוד פעם. 

 

 אלישע פלג: 

 ברגע שכל החרדים יתחילו נגד החילונים, הוא יסתום את הפה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נכון. תודה חברים. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 בוא תעזור לנו, אלישע. 

 

 יוסי חביליו: 

 אהרל'ה, זה החלפת כסף? רגע, אפשר שאהרל'ה יתייחס? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לאור האמירה של חביליו אני מבקש להביא את זה להצבעה. מי בעד הסעיף הזה? 

 

 דובר:

 תצביע, ישראל. 

 

 : יו"ר הוועדה צביקה כהן

 מי בעד הסעיף הזה? בבקשה. תודה רבה. מי מתנגד? יש נמנעים? אפילו חביליו. תודה רבה.

 

 אלישע פלג: 

 אם אתה נמנע אתה צריך לשתוק, לא להעלות את זה בכלל.
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה רבה. יוחנן, קיבלת. 

 

 עידו רוזנברג: 

 נמנעים.   2בעד,  11

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . לורה, בבקשה. 12ה. חברים, אני בסעיף תודה רב

 

 יוחנן ויצמן: 

 ההתנייה להכניס את השבת לא התקבלה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . לורה, בבקשה. 12-אנחנו ב

 

 לורה ורטון:

 רציתי פשוט לשאול איפה גני הילדים האלה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא יודע, אין לי מושג. 

 

 לורה ורטון:

 מישהו יודע? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 איזה? איזה גני ילדים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 12גני ילדים בסעיף  

 

 יוסי חביליו: 

 בבית הכרם. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 אהרל'ה יודע בטח. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבית הכרם. 

 

 אהרון בן נון: 

 תרה פשוט. מדובר בגני ילדים ברחוב רבי בנימין שנבנו עם מעון יום, הסתיימו. י

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כן, אבל איפה בדיוק. 

 

 לורה ורטון:

 אה, זה בירידה, אוקיי. 

 

 אהרון בן נון: 

 רבי בנימין למטה. 

 

 לורה ורטון:

 אוקיי, תודה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 .17, 16, 15,  14, חברים. 13תודה רבה, אני מודה לך. סעיף 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הבריכה הטיפולית היא חוץ מבריכת השחייה הרגילה של בית חנינא? רגע, אהרל'ה, 

 

 אהרון בן נון: 

 כן.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 שתי בריכות פותחים שם? 

 

 אהרון בן נון: 

 כן. אחת בבית ספר לילדים אוטיסטים. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 זה בית ספר, זה בכלל לא ציבורי. 
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 אהרון בן נון: 

 בריכה טיפולית. כן. 

 

 וועדה צביקה כהן: יו"ר ה

 תודה רבה חברים. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 בית שטראוס, איך זה נקרא? בית רחל... משהו כזה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא, זה בבית חנינא, בבית חנינא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

, אני נותן אלישע לומר כמה דברים, שאתם זוכרים שהוא מלווה את הפרויקט הזה  18חברים, סעיף  

 בה מאוד שנים. בבקשה אלישע. הר

 

 יוחנן ויצמן: 

 שאלה אחת, אדוני אלישע. יש גם כספי עירייה או הכל מדינה? 

 

 אלישע פלג: 

 ? 18בסעיף 

 

 יוחנן ויצמן: 

 האם הצלחנו להוציא את הכל מהמדינה, זו השאלה. 

 

 אלישע פלג: 

 ? 18בסעיף 

 

 יוחנן ויצמן: 

 כן, כן. 

 

 אלישע פלג: 

 ותבין. אז חכה עד סוף הדברים שלי 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה אלישע.
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 יהודה פרוידיגר: 

 תראה את הפירוט. יוחנן, יש פירוט. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע. 

 

 אלישע פלג: 

שנה, התחלנו לבנות את הארנה. וכשחפרנו האדמה הייתה תחוחה, נאלצנו לחפור    15, לפני  2008-ב

-כשהקמנו את הארנה, נוצר לנו חלל שם של בור. מאז מקרוב למטרים באדמה. ואחרי זה    10עוד  

שנה העירייה לא יודעת מה לעשות עם זה, אם להשאיר את זה פילנתרופי לטובת הציבור או    12-13

אנחנו   עכשיו  בסוף  התחבטו.  התחבטו,  התחבטו,  ערים,  ראשי  בזה  היו  עסקי.  משהו  שם  לעשות 

  8.5בל זה הולך להיות אולם כדורסל, כי הגובה הוא  מאשרים את הנושא של הקמת אולם ספורט, א

נורא. חצי   נראה סרטון, חצי דקה. בבקשה, אור. אי אפשר לכבות את האור, אבל לא  מטר. אנחנו 

 דקה. אם אפשר לשמוע את זה רק בקול רם. אפשר סאונד?

 

 דובר:

 וואו, אלישע, לא מאמין שזה אתה. 

 

 לורה ורטון:

 באיזו שנה זה? 

 

 אלישע פלג: 

 . אבל למה אין סאונד? 2011-זו תמונה מ

 

 סרטון: 

בחלל   יותר,  ברור  העליונים  המפלסים  שעתיד  בעוד  אבל  הארנה.  נחשפת  חודשים  לכמה  אחת 

על   העירייה להקים משטח החלקה  לכם תמונות ראשונות מתכנן ראש  התחתון ממנו אנו מביאים 

 הקרח. הדברים עדיין לא סגורים. 

 

 אלישע פלג: 

אמיתי זה פה למטה כמו שאתם רואים, עם תקרה מאוד גבוהה, מה שהסברתי לכם  החלל הגדול ה

 קודם, שלדעתי יש פה מספיק שטח בשביל מגרש כדורסל נוסף. 

 

 סרטון: 

 כשנחפרו היסודות גילו כי מדובר באדמה תחוחה. 
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 אלישע פלג: 

 אוקיי, עד כאן, מספיק. זו כתבה של שתיים וחצי דקות...

 

 יוחנן ויצמן: 

 אני יודע למה היית קצר רוח קודם. לפחות 

 

 אלישע פלג: 

 שנה.  11, לפני  2012הכתבה מתחילת  

 

 עידו רוזנברג: 

 אנחנו נשלח לכולם לינק. 

 

 אלישע פלג: 

מטר. ירושלים    8.5שנה. אני מאז אמרתי שצריך לבנות שם אולם כדורסל בגלל שהגובה הוא    11לפני  

  900ום יש סגירת מעגל. אתם רואים שגם יש פה  משועת לעוד מגרשי כדורסל תקניים. וסוף סוף הי

אלף שקל שכבר אישרנו, הם לתכנון. ואני באמת מברך את הנהלת העירייה ואת כל מי שקשור לכך  

שסוף סוף יהיה לנו בזמן הקרוב עוד מגרש כדורסל, שהפועל ירושלים לא תצטרך בכל אימון שלה  

ום בכל העולם ובכל אירופה. גם בעולם וגם  לפתוח את הארנה אלא תרד ותתאמן למטה, כמו שיש הי 

 באירופה, כמו אלון מזרחי. מתקן של אימונים מתחת לארנה. תודה רבה לכולנו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה רבה. היה חשוב בעיקר לראות איך אתה נראה לפני כמה שנים. 

 

 אלישע פלג: 

11. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 24,  23, 22, 21, 20לסדר היום.   19סעיף תודה רבה. חברים, אנחנו ב 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ? 24אפשר שנייה 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה.
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 יוחנן ויצמן: 

 זה שלך? של מי? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קלרמן. 

 

 אלישע פלג: 

 לא אמרת שזה אושר אבל. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ראית? 

 

 אלישע פלג: 

 לא אמרת אושר.

 

 ויצמן: יוחנן  

 ? 24של מי זה  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מיליון ש"ח.  80, 24-בבקשה. אנחנו ב

 

 יוחנן ויצמן: 

 של מי זה? את מי לשאול? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 את מי לשאול? שיקוע. מי מתעסק בשיקועים? יש לך פה את קובי. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 לא, אם אין אז לא נורא, אני לא... אף אחד לא פה? 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 מוריה, מוריה. איפה מוריה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הנה, קובי ממליה. 
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 אליעזר ראוכברגר: 

 ממליה אפשר גם. אם אתה רוצה גם אני אענה לך.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אם, אם אתה יכול לענות זה טוב...

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 . אבל ממליה נמצא פה גם. אבל אם אתה רוצה אני גם אענה לך

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני מודה על העזרה לכולם. יוחנן, את קובי, בבקשה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שאלה רק. בשבוע שעבר הוועדה המקומית אישרו הפרדה של השיקוע של הכביש מהחניון. למה? 

 

 קובי ממליה: 

 לא הבנתי. מה השאלה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

ללייזר בק לוועדה המקומית  היתר של הכביש  בשבוע שעבר הגיעה  פיצול  שה לאשר הפרדה, כאילו 

 למעלה עם החניון. 

 

 קובי ממליה: 

 שלב ביצוע. החניון לא מוכן והכביש כן מוכן. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 כי זה מהר יותר וזה... זה פשוט מוכן זמין וזה לא. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 הבנתי, בסדר.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

.  27,  26,  25התיק תודה רבה. אנחנו ממשיכים את סדר היום. סעיף  תודה רבה חברים, גם למחזיק  

 תראו כמה שזה מרשים. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 
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 מיליון...  300

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . לא יודע אם מישהו חישב את מה שקורה פה בניירות האלה. 32,  31, 30,  29, 28

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 מיליארדים, מיליארדים...

 

 לג: אלישע פ 

 זה הכל תוכנית אב לתחבורה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לייזר, יש פה מיליארד ומאתיים מיליון... 

 

 אלישע פלג: 

 שמשרד התחבורה משקיע בירושלים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יש מישהו שעומל להציל את ירושלים... מיליארדים... 

 

 דובר:

 זה הכל במזרח העיר, שימו לב.

 

 ביקה כהן: יו"ר הוועדה צ

 . 36, 35, 34, 33,  32חברים, הלאה. 

 

 לורה ורטון:

 , אם אפשר להסביר מה החיבור הזה.35רציתי לשאול על 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יהודל'ה, זה לא תופס כשאתה קודם. בבקשה לורה. 

 

 לורה ורטון:

 , רציתי להבין איפה זה, אם מישהו יכול להסביר לי.35על 

 

 ה כהן: יו"ר הוועדה צביק
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 . 437כביש 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה הבעיה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שאלתך?

 

 לורה ורטון:

 ? 437מה זה 

 

 דובר:

 מה השאלה?

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 רגע, סליחה, יהודה. מה, אתה לא מבין למה היא שואלת? זה חייב להיות משהו קשור ליו"ש.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע. לייזר, בבקשה, סליחה. שאלתך? לא להפריע, חברים.

 

 לורה ורטון:

 רציתי להבין, זה מפסגת זהב צפונה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נמצא לימינך, תפני אליו. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 החוצה. 

 

 לורה ורטון:

 מה זה החוצה? לאיזה כיוון? 

 

 אלישע פלג: 

 היא ראתה את המילה בנימין...

 

 יהודה פרוידיגר: 
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 ימין ומעלה אדומים.בנ

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 כן, היא ראתה משהו ביו"ש, נדלק לה הפיוז. 

 

 לורה ורטון:

 .35סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 היא תקבל תשובה, הכל בסדר. בבקשה.

 

 לורה ורטון:

רגע. אני רוצה, אפשר לשמוע את התשובה? קודם השאלה. אם אפשר להסביר, הכביש הזה, מה זה  

 למה?  437. זה חיבור של 35ר של סעיף החיבו

 

 אלישע פלג: 

 לורה, זה מענק... 

 

 לורה ורטון:

 בסדר, אני רציתי להבין איפה זה. 

 

 אלישע פלג: 

 אבל זה מענק... 

 

 לורה ורטון:

 אז מה, אז מה. 

 

 אלישע פלג: 

מבי  לא  אני  בזה?  לך  אז מה מפריע  כסף,  בחינם  לך  נותנים  מענק,  ירושלים.  לטובת  הולך  ן.  הכסף 

 מענק. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. לורה בבקשה. 

 

 לורה ורטון:

 נרגעת? אז אם נרגעת אני אגיד, אנחנו משמשים צינור לרוב הכסף פה, גם כאן. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 סליחה, הוא לא הכתובת שלך. לורה, הוא לא הכתובת שלך.

 

 לורה ורטון:

 אבל אני רוצה תשובה. 

 

 ביקה כהן: יו"ר הוועדה צ

 הוא לא הכתובת שלך, סליחה. קובי מימינך. 

 

 לורה ורטון:

 אוקיי, תודה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. 

 

 לורה ורטון:

 אפשר להסביר לי מאיפה, לאן זה?.. 

 

 קובי ממליה: 

 כן. קודם כל לא ראיתי הערות שלך...

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 צביקה, זה הבעיה. קובי מימינך, זה הבעיה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא חשבתי על זה. 

 

 לורה ורטון:

 אפשר לשמוע תשובה? בבקשה, באמת. 

 

 קובי ממליה: 

  20סעיפים קודמים. זה היה    20-אמרתי, רציתי להגיד שקודם כל הופתעתי, לא ראיתי הערות שלך ל

 כבישים במזרח העיר אחד אחרי השני, חשבתי שתגידי לי...

 

 לורה ורטון:



 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

59 
 

 אני שואלת.  אני לא...

 

 קובי ממליה: 

 עבדנו בשביל הכסף הזה קשה, חשבתי שתגידי איזה מילה...

 

 דובר:

 מה היא קשורה למזרח העיר? לא הבנתי. 

 

 קובי ממליה: 

 חשבתי שהיא תגיד לי מילה טובה. 

 

 דובר:

 היא לא רוצה שתעשה את זה, סליחה. 

 

 קובי ממליה: 

 ועד להפחית את עומסי התנועה בפסגת זאב.זה נת"צ שמי 437. 437אבל היא שואלת אותי על  

 

 לורה ורטון:

 לאיזה כיוון? 

 

 קובי ממליה: 

אנחנו רוצים לעודד את תושבי בנימין להגיע בתחבורה ציבורית לירושלים. זה המשך למעשה לכיוון  

 בנימין של נת"צ סירת דוכיפת. המטרה לייצר נת"צ מגבע בנימין לתוך זה ולעודד... 

 

 דובר:

 פיתוח ההתיישבות בבנימין, יהודה ושומרון. ולעודד את 

 

 אלישע פלג: 

לכיוון הכביש במסגרת התקציב   זריקת אבנים של הפלסטינאים  בניתם עמדות  השאלה שלי, האם 

 הזה? 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אתה ממש מועיל לדיון, אלישע, מועיל לדיון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 , בבקשה. תודה רבה. נא לא להפריע, חברים. יהודה
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 לורה ורטון:

 סליחה, לא קיבלתי תשובה. השאלה, מדוכיפת זה צפונה אם ככה או מזרחה? דוכיפת מוביל מזרחה. 

 

 קובי ממליה: 

 מזרח. -זה צפון 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קיבלת תשובה יפה. תודה רבה. יהודה בבקשה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

התנועה  הסדרי  כל  לגבי  אחד  דברים.  שני  יודע    קובי,  שאני  מה  שמתוכננים.  חינוך  מבני  מיני  לכל 

בוועדת תכנון ובנייה, יש לנו המון מבני ציבור של בתי ספר וגנים במזרח העיר שיש שם בעיות של  

לבדוק   גם  בחשבון  שתיקחו  מבקש  אני  הכביש  הסדרת  עם  אבל  פותרים,  בסוף  שאנחנו  חניות, 

למ נוחה  יותר  להגעה  כבישים  עושים  שכשאתם  שם  אפשרות  לסדר  אפשר  גם  שיהיה  החינוך  בנה 

חניות לרכבים. אנשים מגיעים למוסדות האלה, שיוכלו לחנות בצורה טובה, מורים או סגל או כולם,  

 שלא יעמיסו סתם על הכבישים. זו בקשה אחת. 

 

 קובי ממליה: 

 כמובן תוכנית התנועה כוללת גם כמו במערב העיר מקומות מוסדרים להעלאת והורדת נוסעים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא רק מפרצים, גם חניות. בגלל זה אני אומר, לא רק. 

 

 קובי ממליה: 

הן   יודע,  אתה  העיר,  במזרח  החניות  אומרת  זאת  חניות.  גם  מייצרים  אנחנו  מקום  שיש  ואיפה 

 פונקציה של מקום. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא, אני מבקש...

 

 אליעזר ראוכברגר: 

י אגיד לך מה שהוא אומר. יושבת לידך ריטה. הרי המון פעמים אנחנו  שנייה. יהודה, שנייה. קובי, אנ

מפקיעים בשביל דרכים להגיע לאותם מבני ציבור, בתי ספר. אפשר להפקיע עוד חתיכה קטנה ובה  

פטורים,   לתת  צריכים  אנחנו  בעיות,  לנו  יש  מגיעים,  אנחנו  כך  אחר  כי  הכל.  זה  חניות,  לעשות 

א נותנים  איך  סעיפים  עושים  מחפשים  אנחנו  ואיך  התקן  את  לחפש  מתחילים  אנחנו  הפטורים,  ת 
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ככה וככה. כמו שאמר יהודה, אנחנו מוצאים פתרונות, אבל זה באמת טלאים הפתרונות האלה, הם  

מאוד מאוד קשים, הם מאוד בעייתיים משפטית. אם אתה תחשוב על זה מראש, אתה תפתור לנו  

 וגם לבתי ספר ולמבני ציבור הרבה בעיות. 

 

 קובי ממליה: 

 ההערה במקום. יחד עם זה, מי שעושה את זה... אני לא הכתובת, צריך לפנות לעקיבא.

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 לא, לכן אמרתי שריטה יושבת לידך. 

 

 קובי ממליה: 

 לא, זה גם לא ריטה. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

צרכים שלך, ולפי זה  אתה תקשיב לזה ואתה תיתן לה... לא, הפקעות זה אצל ריטה. תיתן לה את ה

 היא תעשה את הפעולה הנדרשת.

 

 קובי ממליה: 

 אין בעיה, בסדר, יבוצע. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

לגבי   הרי  437עכשיו,  היציאה.  את  מרחיבים  אתם  הזה  הפרויקט  במסגרת  האם  על  מדבר  אני   ,

ורה עד  ביציאה מפסגת זאב נהיה בסוף צוואר בקבוק שמגיע לכיכר והוא בעצם זורק שיהיה פקק אח 

צוואר   גם  ייפתר  הנתיבים  והכפלת  הכיכר  כל  של  ההסדרה  במסגרת  האם  פייגלין.  עמיחי  כמעט 

 הבקבוק הזה? 

 

 קובי ממליה: 

לכיוון   בספטמבר  שייפתחו  הצרפתית  הגבעה  מנהרות  של  ההעדפה  במסגרת  ייפתר  הבקבוק  צוואר 

ישר על   יגיעו לדרך    437-. ב ולא להיכנס לפסגת זאב  437פסגת זאב. רוב התנועה תעדיף לנסוע  הם 

 מעלה אדומים ויפנו ימינה ישר למנהרה ארוכה, למנהרות של מעלה אדומים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 גם אלה שיוצאים לבנימין שם.

 

 קובי ממליה: 

 כן.



 54מספר  – ועדת כספים
 ( 23.01.2023א' בשבט תשפ"ג ) מתאריך 

62 
 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה יהודה. תודה קובי.

 

 לורה ורטון:

 אפשר רק עוד דבר? מכיוון שהוא ביקש...

 

 ידיגר: יהודה פרו 

 אתם לא מכפילים את ה..? 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 צביקה, למה אתה לא אומר לי תודה, צביקה? צביקה, למה לי אתה לא אומר תודה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 נדבקת מאלישע? 

 

 לורה ורטון:

של   הכסף,  של  הניצול  את  לראות  יפה  שמאוד  ממליה  לקובי  אגיד  גם  אני  ביקש,  שהוא  מכיוון 

ם. קובי, אתה שומע? לא, אני אומרת בנוסף, אז תודה, אני רואה, שמה לב וכל  שלושים ושבע תשעי

 הכבוד, יש באמת שיפור מרשים בכבישים במזרח העיר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 37, חברים. 36תודה רבה.  

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה זה קידום זמינות? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . תלמד... 38

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה הכוונה קידום זמינות? 

 

 שמואל זליגמן: 

 יסביר לך קובי.
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 יהודה פרוידיגר: 

 קובי, מה זה קידום זמינות? 

 

 קובי ממליה: 

מהעדפה    22נת"צ   נהנית  שלא  היחידה  השכונה  הם  שהיום  שלמה,  רמת  תושבי  את  לקחת  מיועד 

 לתח"צ, רוב תושבי זה...

 

 יהודה פרוידיגר: 

 עד להר חוצבים. 

 

 קובי ממליה: 

ירמיהו,   ונת"צ  חיים  שפע  לנת"צ  החרדי,  למע"ר  אותם  לקחת  חוצבים,  להר  רק  לא  אותם  לקחת 

לכיוון תחנה מרכזית. קידום זמינות זה עבודות ההכנה לעבודה המרכזית, זה העתקת תשתיות, זה  

 הסטת דרכים, זה פינוי מטרדים, אנטנות סלולריות וכדומה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נכון קובי?  עדיין לא הגשר,

 

 יהודה פרוידיגר: 

 עדיין לא הגשר. 

 

 קובי ממליה: 

 לא, לא הגשר. קידום זמינות. פינוי כל התוואי ממפגעים, שיאפשר את העבודה המרכזית של הנת"צ. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אדוני היו"ר, כשיגיע הגשר המספרים יהיו שונים לגמרי. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 כמעט הכי גבוה. בטח, זה גשר גבוה, זה הגשר 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 עוד מיליונים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 כמעט הכי גבוה, לא? הגשר.
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 44,  43, 42,  41, 40,  39, 38לא בטוח שאני אהיה מהראשונים שנוסעים שם. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 43. 43שנייה אחת, 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 רג'. , בבקשה. המלך ג'ו43

 

 יוחנן ויצמן: 

של   הזמניים  ההסדרים  הירוק,  הקו  לצורך  ההסטות  את  כשעשינו  בבקשה.  או  שאלה  רק  דקה, 

 התח"צ לא בדיוק דופקים טוב. האם אנחנו הולכים להפיק לקחים? 

 

 קובי ממליה: 

בתים   להרוס  ביצוע  בהסדרי  הולכים  לא  אנחנו  קיים.  דרך  תוואי  בתוך  עובדים  אנחנו  כל,  קודם 

דרכים וכדומה. אנחנו כן מייצרים במסגרת ההסדר הזה נת"צ חדש למטה פה ברחוב שבטי    ולהרחיב

 ישראל. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שבטי יהפוך לנת"צ לכל תקופת העבודות? 

 

 קובי ממליה: 

מעקף   יאפשר  ובעצם  בלבד.  נת"צ  יהיה  דרום  לכיוון  כאשר  סטרי,  לדו  יהפוך  ישראל  שבטי 

 לאוטובוסים. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 'ורג', שלמה מלך, כל ה...קינג ג 

 

 קובי ממליה: 

מתכוונים   אנחנו  הנביאים.  רחוב  לאורך  צמתים  מיני  בכל  נקודתיים  הסדרים  כמה  עושים  ואנחנו 

ב זה  את  ב  2023-לעשות  העבודות  את  שיאפשרו  זמינות  קידום  של  הקו    2024-2025-כעבודות  של 

 הכחול. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 כל הכבוד. 
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 יהודה פרוידיגר: 

 יסעו... איפה י

 

 יוחנן ויצמן: 

 שבטי, שלמה מלך ושבטי. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 האוטובוסים שנוסעים בקינג ג'ורג' איפה ייסעו? 

 

 יוחנן ויצמן: 

וייכנסו   מלך  שלמה  לאורך  ימשיכו  היסוד,  לקרן  ייכנסו  לא  הם  התחנה  ממתחם  דרומה.  ימשיכו 

 לשבטי ישראל. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אישרנו אתם זוכרים כמה    46-. אנחנו ב47,  46,  45, חברים.  44להתקדם? יאללה.  תודה יוחנן. יהודה,  

 . 46-כסף?.. לא, ב

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זה הקו הכחול. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אתה ראית כמה כסף? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מיליון.  113הקו הכחול  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 .48זה רק מקטע אחד. 

 

 ברגר: אליעזר ראוכ

 זה כסף קטן. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו פשוטי העם, לא בתכנון ובנייה.

 

 אליעזר ראוכברגר: 
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 לא, כסף קטן לקו כולו.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו פשוטי העם, לייזר. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אתה יודע כמה עולה הקו כולו? אתה הרי צריך לדעת.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

49 ,50  ,51 ,52  ,53 ,54 . 

 

 אדיר שוורץ:

 העיר בית שמש נכנסה פה?  54-למה ב

 

 יוסי חביליו: 

 מה זה בית שמש? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זהו, למה אנחנו עושים לבית שמש?

 

 יוחנן ויצמן: 

 זה עובר דרך תוכנית האב, יש פה גם דברים לכל הארץ. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מטרופולין, אתם מטרופולין. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 זה עובר דרך תוכנית האב, זה הכל. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 תוכנית האב זה לא ירושלים, זה מחוז ירושלים, זה מטרופולין. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 , זה לכל המדינה. 56תסתכל על  

 

 יוסי חביליו: 
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 למה דרכנו...

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 כי אנחנו איתם, זה תוכנית אב.

 

 יוחנן ויצמן: 

 ם לדפוק לזוהר זולר על הגב ולהגיד לו כל הכבוד לך שהמדינה נותנת לך אמון...במקו

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 72, 71, 70, 69,  68, 67, 66, 65, 64,  63, 62, 61, 60,  59, יוחנן. 58.  57, 56

 

 דוברת:

 ? 72איפה זה 

 

 לורה ורטון:

 , זהו. איפה זה? מה זה?72רגע, 

 

 דוברת:

 ו יכול להסביר?איפה זה, מישה 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תכנון, קידום... 

 

 קובי ממליה: 

 כשאת יורדת מכיוון תחנת הדלק ברחוב... 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה שהיה פנימיית כרמית, לא?

 

 קובי ממליה: 

אוקיי. יורדים איפה שדונה עין כרם ואת מגיעה יש את הפנייה ימינה לכרמית, מצד שמאל יש איזה  

עי כביש  שביל  עושים שם  ואנחנו  עיזים  שביל  כרגע  שם  יש  בסיכון.  לילדים  לבית ספר  זים שמוביל 

 נורמלי, גם להם מגיע. 

 

 לורה ורטון:

 לא הבנתי. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, נמשיך הלאה, תודה רבה.

 

 לורה ורטון:

 אבל הוא אמר בצד השני. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 79,  78ימנו, מתחילים אגף שפ"ע. . סי77,  76, 75,  74, 73

 

 לורה ורטון:

, אני רק אגיד, זה פרויקט מאוד יפה וכל הכבוד על השותפות של העירייה בזה. זה בשותפות עם  78

 פילנתרופ מקנדה וזה מאוד יפה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

78 ,79  ,80 ,81  ,82 ,83 . 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שנייה אחת אדוני. 

 

 לורה ורטון:

 כן, אחריך.  ,82

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אתה רוצה לדבר? על מה? 

 

 יעקב הלפרין:

 אני גם רוצה בבקשה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 רק להתנות את זה שהאופניים לא יעבדו בשבת. 

 

 יעקב הלפרין:

 אני רק רוצה לשאול, המונומנטים.   80סליחה, צביקה, על סעיף 

 

 ישראל קלרמן: 
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 לפי מה קובעים פה...

 

 הוועדה צביקה כהן: יו"ר  

 ברשותכם שנייה אחת. שנייה, יעקב שואל על סעיף קודם.

 

 יעקב הלפרין:

 .80סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . בבקשה יעקב. 80סעיף 

 

 יעקב הלפרין:

 המונומנטים ברחבי העיר, אפשר לקבל רשימה? 

 

 אלישע פלג: 

 כן, יש. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה.

 

 אלישע פלג: 

 אענה לו.  אני

 

 לורה ורטון:

 כנסיות ומסגדים. 

 

 אלישע פלג: 

 אני אענה לו. השאלות שלו על מונומנטים, אם יש רשימה.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 כתוב, כתוב. 

 

 יעקב הלפרין:

 יש פה מיליון שקל מונומנטים.

 

 יהודה פרוידיגר: 
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 כתוב, כתוב מה הרשימה. הרב הלפרין, כתוב בבקשה. 

 

 יעקב הלפרין:

 יבלתי. קיבלתי, קיבלתי.הנה, ק 

 

 לורה ורטון:

 זה רק כנסיות ומסגדים.

 

 יהודה פרוידיגר: 

הכל,   פה  כתוב  רוקפלר.  מוזיאון  החינוך,  משרד  שלמה,  היכל  סנטה,  טרה  ירושלים,  תיאטרון  לא, 

 כתוב פה הכל. 

 

 אלישע פלג: 

 בוד.הוקמה ועדה מיוחדת... כנסיות ומסגדים ובתי כנסת וחומות ומבני ציבור, וכל הכ

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? 82-. שאלת שאלה, הרב קלרמן. ישראל קלרמן, מה שאלת אותי ב82, 81טוב. חברים, תודה.  

 

 ישראל קלרמן: 

 מי קובע, לפי מה זה נקבע? יש פה כל מיני שכונות שמכניסים, איזה שכונות, מה שכונות? מי קובע? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

שאלות. אני מציע, יושב ראש ועדת המכרזים בלומנשטוק יעמוד מול חברת    גם אותי שאלו כל מיני

 עדן. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 זה לא רלוונטי אליו, זה בחברת עדן, זה מכרזים של עדן, זה לא מגיע לוועדת המכרזים.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 סליחה, סליחה. מאחר וזה עבר אצל דודי בזמנו... 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 , זה משהו אחר, אתה מתבלבל. לא

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 רגע, אל תפריע לי. 
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 אליעזר ראוכברגר: 

 זה מכוניות וזה אופניים, זה שני דברים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 סליחה, תצביע נגד. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 לא קשור להצביע, אני מסביר לך.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אנחנו רק מתנים את זה, עושים שלייקס ושלום.  אנחנו לא צריכים להצביע נגד,

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אתם רוצים לדון? בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן: 

 מה? ההצעה היא לא נגד. למה נגד? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני איתכם בנושא, אני אמרתי לך. 

 

 דובר:

 אומר לך לייזר שזה לא שלו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא שומע. 

 

 דובר:

 אומר לך לייזר שזה לא שלו. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 למה צריך נגד? 

 

 דובר:

 תן את זה ללייזר, תן ללייזר שיקבע. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה חברים. בבקשה. חברים, אתם רוצים אחרת, בבקשה, בואו נראה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 פשר לשאול אותם.צביקה, יש פה מישהו מאגף חנייה? הם עושים את העבודה, א

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ישראל, בסוף בסוף הסעיף הזה יימדד בתוצאה הסופית שלו. עכשיו בבקשה, מה שתגיד אני עושה.

 

 ישראל קלרמן: 

 אני רק שאלתי... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

דודי, אני    אני אומר לך. אני חושב, מאחר וזה היה בזמנו בוועדת המכרזים וזה יצא הלאה, תמנה את

 סומך עליו, שיעמוד מול מנכ"ל חברת עדן ויעשו ביניהם את הזה, נסמיך אותו מטעמנו. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה יש להסמיך? זה המשך, זה הרחבה של המכרז. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שאישור המרכז תלוי באישור יו"ר ועדת המכרזים בעיריית ירושלים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? מה אתה אומר

 

 יוחנן ויצמן: 

 ההצעה שלך שאישור היציאה למכרז תלוי באישור יו"ר ועדת המכרזים בעיריית ירושלים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כן... חד וברור. ואני בעד המהלך הזה. אתם רוצים אחרת...

 

 אלישע פלג: 

 זה לא נכון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 ככה אני חושב. 

 

 אלישע פלג: 

 מכרזים של עדן. לא, זה ועדת

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני אוכל למנות אותך, אותך, אותך. אני חושב שהוא מכיר את הסעיף הזה. 

 

 אלישע פלג: 

אבל זה אושר כבר פעם אחת, זה רק הרחבה. עד עכשיו זה היה במרכז העיר. קודם כל זאת טעות 

העיר.   מרכז  זה  העיר,  מכרז  לא  זה  העיר".  "מכרז  כתוב  בעבר,  דפוס,  אושר  כבר  זה  שני,  דבר 

 אישרנו... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יוחנן, זה מקובל עליך? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 עוד פעם, תוסיף את ההערה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

ועדת   יו"ר  שואלים  שאתם  שאלותיכם  כל  על  הזה.  הסעיף  את  מעבירים  אנחנו  ואומר,  חוזר  אני 

 יעמוד מול מנכ"ל חברת עדן ויסגרו את הסעיף הזה על פי הזה.  המכרזים שלנו, עיריית ירושלים,

 

 אלישע פלג: 

 אם הוא לא ירצה, אני אעשה את זה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 בוא תגיד רק את המילים שאתה מוסיף לסעיף. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 סליחה, נאמרו הדברים פעם שנייה. אתה רוצה? פעם שלישית.

 

 יוחנן ויצמן: 

 לפרוטוקול.  תנסח, תנסח

 

 אלישע פלג: 
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 אני אעזור לך. הוועדה מסמיכה את חבר... 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

רגע, שנייה אלישע, אני רוצה עוד דבר. רגע, שנייה. צביקה, עוד דבר. יש פה רשימה של שכונות. לפי  

 מה נקבע... 

 

 ישראל קלרמן: 

 בדיוק, זה מה שאני שאלתי, למה. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 ונות בירושלים. למה לא לשכונות האחרות? שכ 25יש עוד  

 

 אלישע פלג: 

 חברת עדן, זו המלצה של חברת עדן. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שמעתי את שאלותיכם ואמרתי ואני חוזר ואומר, יו"ר ועדת המכרזים... 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

רק על השכונות  לא, אבל אתה אומר על הכל. אתה דיברת על דברים אחרים, לא על השכונות. לא  

 דיברת. 

 

 אלישע פלג: 

 זה אושר במכרזים של עדן. 

 

 ישראל קלרמן: 

 אז שיבוא לוועדה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 יו"ר ועדת המכרזים של העירייה. 

 

 אלישע פלג: 

 לא.

 

 ישראל קלרמן: 

 זה מה שהוא אומר. זה מה שצביקה אמר. 
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 אלישע פלג: 

 כן, זו הצעת היו"ר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ם, אני הצעתי את ההצעה שאני הצעתי. חברי

 

 אלישע פלג: 

 שדודי יבדוק את הכל. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני מציע לכם לתמוך בה ובזה נתקדם. בסדר? מי בעד? 

 

 יוסי חביליו: 

 אני מציע לאשר את הסעיף הזה איך שהוא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תצביע נגד. בבקשה. 

 

 אלישע פלג: 

 חראי על החנייה בעירייה, מה נגד? מה נגד? אתה א

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, מי בעד הסעיף הזה? 

 

 יוסי חביליו: 

 אני אמרתי שאני בעד. 

 

 אלישע פלג: 

 אתה מצביע נגד עצמך כבר, אתה לא שם לב. 

 

 לורה ורטון:

 הוא אמר שהוא בעד, הוא אמר שהוא בעד. 

 

 יוסי חביליו: 

 ץ סתם. מה אתה קופץ? אתה כל הזמן קופ 
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 יוחנן ויצמן: 

 תנסח, תנסח. 

 

 אלישע פלג: 

 אני אנסח לך את זה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 תגיד לי מה אתה מוסיף לסעיף, את המילים. 

 

 יוסי חביליו: 

 לא צריך להוסיף כלום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

וא  הוועדה ממנה את יו"ר ועדת המכרזים העירונית דודי בלומנשטוק. את כל השאלות והצרכים ה

יביא מול מנכ"ל חברת עדן. הסעיף הזה לא יאושר אלא אם כן הם מסודרים ביניהם. עד כאן בסדר?  

 ברור? תודה. 

 

 אלישע פלג: 

 אז מה, אתה לא מאשר את זה עכשיו?

 

 דובר:

 לא, חביליו, חכה רגע, זו ההצעה של היו"ר. 

 

 אלישע פלג: 

 מאשרים. אם יש שאלות הוא יענה עליהן.

 

 קה כהן: יו"ר הוועדה צבי 

 בתנאים האלה... מי בעד הסעיף הזה?

 

 אלישע פלג: 

 אני בעד, בעד, בסדר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מי בעד הסעיף הזה? יוחנן, אתה איתנו? 
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 אלישע פלג: 

 כן, יוחנן נוסע על אופניים. 

 

 לורה ורטון:

 לא הבנתי על מה ההצבעה. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 ישור של יו"ר ועדת המכרזים בעירייה, זה הכל.מה שאמר היו"ר, אישור המכרז תלוי בא

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. מי בעד הסעיף הזה? 

 

 דובר:

 זה תמיד נכון אבל, מה החידוש?

 

 יוחנן ויצמן: 

 מה שאתה אמרת, אישור המכרז כפוף לאישור יו"ר ועדת המכרזים העירונית, שלום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 עיף הזה?תודה רבה. מי בעד הס

 

 לורה ורטון:

 רגע, לא הבנתי. כפי שהוא? בעד הסעיף כפי שהוא? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. מי נגד? מי נגד? 

 

 לורה ורטון:

 לא, אני לא שומעת. בעד הסעיף כפי שהוא? אני בעד כפי שהוא. 

 

 יוסי חביליו: 

 אני רוצה להעלות להצבעה את הסעיף איך שהוא. 

 

 כהן:  יו"ר הוועדה צביקה

 עוד דקה. תודה. 
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 יוחנן ויצמן: 

 ... 2בסדר, נו. אז אתם 

 

 יוסי חביליו: 

 הוא יהיה איתי, אדיר יהיה גם איתי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, מי נגד? 

 

 יוסי חביליו: 

 אני. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יפה. לורה, את נגד, נכון? 

 

 לורה ורטון:

 אני בעד הסעיף כפי שהוא. 

 

 וועדה צביקה כהן: יו"ר ה

 לא, אני שיניתי את הסעיף. שמתי את יו"ר ועדת המכרזים מול מנכ"ל חברת עדן.

 

 לורה ורטון:

 אז לא, אני לא רוצה את ההצעה שלך, אני רוצה את הסעיף כפי שהוא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נגד, תודה רבה, תודה. הסעיף עבר בבקשה. 

 

 יוסי חביליו: 

 ות להצבעה. אני רוצה את הסעיף כמו שהוא בחנייה. רגע, אני רוצה להעל

 

 אלישע פלג: 

 מחזיק תיק החנייה. זה אגף החנייה, זה אגף החנייה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מי בעד ההצעה של יוסי חביליו? תודה. 
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 אלישע פלג: 

 הנה, אדיר גם. 

 

 אלישע פלג: 

 אדיר, זה אופניים, בחייך. 

 

 אדיר שוורץ:

 ? אפשר לשאול שאלה

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אדיר, אנחנו בהצבעה, שנייה.

 

 אלישע פלג: 

 קודם תצביע, אחרי זה תשאל.

 

 אדיר שוורץ:

 אני מבקש לשאול שאלה את אלי מלכה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מי בעד הסעיף של חביליו? 

 

 אדיר שוורץ:

 אני רוצה לשאול איך אפשר, מה הקשר המשפטי. 

 

 ה כהן: יו"ר הוועדה צביק

 מי נגד ההצעה של חביליו? נגד ההצעה של חביליו.

 

 אלישע פלג: 

 נגד חביליו גם אתה, לא? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 נגד.  9נגד.  8

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. אדיר בבקשה. 
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 אדיר שוורץ:

 מה הקשר בין חברת עדן לוועדת המכרזים של העירייה? מה הקשר? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 המכרז. מדברים על נוסח 

 

 אלישע פלג: 

העירייה מממנת את   שבו  מכרז  בכל  דנה  העירייה  של  ועדת המכרזים  לך.  אענה  אני  לך,  אגיד  אני 

אישרנו   היום  שאנחנו  כמו  זה  העירייה.  של  הבת  חברות  ידי  על  נעשה  בפועל  הביצוע  שלו.  הביצוע 

 א הגורם המפעיל. במיליארדים לחברת מוריה לבצע פעולות עבור העירייה. זה הכל, חברת עדן הי

 

 אדיר שוורץ:

אז במה שונה הסעיף הזה מכל הסעיפים האחרים? למה לא דרשנו את המעורבות שלך בסעיפים של  

 הזה? 

 

 אלישע פלג: 

אני אגיד לך למה. כי חביליו לא עושה כלום בתחום התיק שהוא אחראי עליו, אז בגלל זה זה בעדן  

 תושבי ירושלים לשכור אופניים. אתה מבין? ולא פה. הוא גם הצביע עכשיו נגד זה שיוכלו 

 

 אדיר שוורץ:

 לא מעניין אותי ריב חביליו ופלג. 

 

 אלישע פלג: 

 בסדר, שיתלה את ההצבעה שלו בכניסה לעיר על השלט שלו. 

 

 אדיר שוורץ:

 למה לא דרש את זה ויצמן בכל שאר הסעיפים גם? מה ההבדל? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ר תודה רבה. הסעיף הזה עבר. חברים תודה רבה. אדי

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 אתה מסכים לחלוקה לשכונות האלה? אתה מוכן ששכונות אחרות יקופחו? 

 

 אדיר שוורץ:

 הייתי שמח מאוד שזה יהיה בעוד שכונות. 
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 אליעזר ראוכברגר: 

 אני גם רוצה בעוד שכונות, אני גם רוצה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לייזר, לייזר. 

 

 שוורץ: אדיר

 לא על כל סעיף פה אני מוסיף משוכה של לעבור דרך עוד ועדה. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 הוא, יש לו רק דברים כאלה. אני שואל אותו למה הוא מסכים לשכונות. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מותר לו, סליחה, הוא חבר בוועדה, מותר לו. 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 לקפח? הרי יש עוד שכונות. למה אותם 

 

 אדיר שוורץ:

אני בעד, בשמחה. אני בעד שכל תושבי ירושלים ייסעו באופניים, אני אשמח... למה כביש שעובר פה  

 וכביש שעבר פה... 

 

 אליעזר ראוכברגר: 

 בגלל שאתה איתי אתה צריך להוריד את הסעיף בכלל. שיתנו לכולם, לא לחלק.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ים. כן יעקב. תודה רבה, תודה רבה חבר 

 

 יעקב הלפרין:

 לעשות הצבעה.  80אני מבקש על סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו כבר עברנו. 

 

 יעקב הלפרין:
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 מה זה עברנו? אבל עכשיו הביאו את הרשימה. אין גמרנו...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אי  מתנגד",  אני  ההוא  "בסעיף  לומר  לפרוטוקול  יכול  אתה  כזה.  נוהג  בסדר  אין  נוספת.  הצבעה  ן 

 יעקב? אני אכבד אותך. בבקשה תגיד לגברת שם... 

 

 יעקב הלפרין:

 אבל לא היה הצבעה. לא היה הצבעה ולא ספרו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יעקב, תגיד למזכירות... 

 

 יעקב הלפרין:

 אלישע, סליחה, ביקשתי ממך להתערב? לא היה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

83 ,84 . 

 

 קב הלפרין:יע

 אבל לא היה הצבעה, לא היה, למה אתה סתם אומר? לא היה הצבעה. 

 

 אלישע פלג: 

 תשאל את עידו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

85 ,86  ,87 . 

 

 יעקב הלפרין:

למה   הבעיה?  מה  הצבעה,  מבקש  ואני  תשובה,  קיבלתי  שאלה,  שאלתי  החברים.  את  שואל  אני 

 צריכים לעשות שכל דבר... 

 

 דה צביקה כהן: יו"ר הווע

 יעקב, יעקב... אני משאיר לך פרוטוקול פתוח, תגיד שאתה מתנגד. בסדר? 

 

 יעקב הלפרין:

 מה?
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני משאיר לך פרוטוקול פתוח, תגיד שאתה מתנגד. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 איפה זה אמור להיות? איפה הולכים לעשות הצללות באמצעות עצים? 

 

 ביקה כהן: יו"ר הוועדה צ

 בבקשה יהודה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 איפה זה אמור להיות ההצללות באמצעות עצים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? 84אתה מדבר על 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 . מישהו יודע להגיד? 84

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? חברים, מי נותן לנו... 84-בבקשה. מי נותן לנו תשובה ב

 

 דובר:

 . מירי, יש פה שאלות. איכות הסביבה

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? 84-מי נותן לנו תשובה ב 

 

 דובר:

 איכות הסביבה. 

 

 שמואל זליגמן: 

 תתקרבי לשולחן, נו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה, את מוזמנת. תתקרבי לשולחן. 
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 דובר:

 סליחה, היו"ר. צביקה. היו"ר.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

שולחן, תעמדי מול המיקרופון בבקשה. שואלים אותך שאלות. בבקשה יהודה.  לא קשה. תתקרבי ל

 לא מסובך. בבקשה יעקב.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 תוכנית הצללה באמצעות עצים, איפה הם אמורים להיות?

 

 מירי רייס: 

 בכל רחבי העיר. זה קול קורא של המשרד להגנת הסביבה, במסגרתו אנחנו צריכים להכין... 

 

 ידיגר: יהודה פרו 

 אלף לא שותלים עצים בכל רחבי העיר.  480-ב

 

 מירי רייס: 

 לא שתילת עצים, זו תוכנית אסטרטגית. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הצללה. 

 

 מירי רייס: 

 שוב, חבר'ה, זו תוכנית אסטרטגית להצללה. זה לא לשתול עצים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 אז תסבירי. מה? אלא מה? 

 

 מירי רייס: 

ה  כל  איך  לראות  ואיך  זה  להצללה  מתייחסים  אנחנו  איך  להצללה,  אסטרטגית  תוכנית  עושה  עיר 

 מכניסים את ההצללה. זה כולל מיפוי... בדיוק. וזה כולל תכנון. 

 

 אריה קינג: 

 יש הרבה דרכים להצליל שהן לא עץ. זווית של הבניין.
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 יהודה פרוידיגר: 

 אלף, מה. 480 טוב. העיקר שיעשו עצים שלא מביאים ציפורים שעושות רעש. זה

 

 מירי רייס: 

 מדובר בקול קורא של המשרד לגנת הסביבה, אנחנו ענינו, קיבלנו. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בסדר, רציתי רק להבין אותו. לא באתי לתקוף, רק להבין.

 

 אדיר שוורץ:

 זה מבורך מאוד. הטמפרטורות צפויות לעלות ולעלות עוד ועוד, זה הכרחי להליכתיות בירושלים.

 

 ה קינג: ארי

כסף   הרבה  הכי  שמביאה  בה,  גאה  מאוד  שאני  מחלקה  זאת  לב,  שימו  היו"ר.  כבוד  אוסיף,  אני 

שלה.   והצוות  מירי  בזכות  וזה  קוראים,  מקולות  שמתקרבת    8לעירייה  עירייה  אין  שקל,  מיליון 

 . אלינו, לקרסוליים שלנו אפילו. זה כסף שהכל מגיע בזכות העבודה שלהם ממקורות חוץ, יישר כוח

 

 אלישע פלג: 

 אוקיי, אפשר להתקדם צביקה?..

 

 דובר:

 זה בעיה עם הערב, אין לזה הגבלה. 

 

 יעקב הלפרין:

 שיעשה על זה הצבעה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 83חברים, אנחנו במינהל תכנון, 

 

 אלישע פלג: 

85. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . מה אומר אדוני? מה אתה רוצה? 85, 84

 

 ן:יעקב הלפרי 
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 . שאלתי שאלה... 80אני מבקש הצבעה על סעיף 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אבל אני אגיד לך מה מציק לו.

 

 אלישע פלג: 

 אני אגיד לך מה מציק לו, שבילי אופניים פה בירושלים.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא, לא, לא. אל תפתח סתם ויכוח, עזוב. 

 

 יעקב הלפרין:

 ם. זה לא הסעיף של האופניי

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלישע, מציק להלפרין... אתה מוכן לשתוק רגע אחד? מציק להלפרין...

 

 יונתן יוסף: 

 צביקה, זה אינטרס שלך להביא את זה להצבעה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

חברים, מציק להלפרין שאנחנו התקדמנו בסעיף בלי שהוא ידע את התוכן שלו. זה מה שמציק לו,  

 ע. אליש

 

 יונתן יוסף: 

מה הבעיה לעשות הצבעה על זה, צביקה? מה הבעיה לחזור ולעשות הצבעה על זה? מה קרה? אני לא  

 מבין. מה, כולה סעיף, רק הוויכוחים הם חצי שעה. תעשה הצבעה דקה. 

 

 אלישע פלג: 

 אם הוא אומר...

 

 יונתן יוסף: 

 עשרת הדיברות, כל פסל וכל תמונה, אלישע. 

 

 אלישע פלג: 

 וב בתורה...כת
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 דוברת:

 ? 80על מה הוא רצה? 

 

 דובר:

 , כן. 80על 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 טוב, אני השתכנעתי. חברים, השתכנעתי. הרב הלפרין בסעיף מספר, איזה מספר הסעיף הזה? 

 

 יעקב הלפרין:

80. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

. אנחנו רצנו קדימה באופן טבעי ולא  ביקש לעיין בתוכן הסעיף הזה  80חברים. הרב הלפרין בסעיף  

הבאנו את זה להצבעה בגלל שהיה שקט באולם כבשאר הסעיפים. הרב הלפרין ראה את הסעיף, את  

 התוכן הפנימי, מבקש להביא את זה להצבעה. בבקשה, אנא ממך ספר לנו מה מציק לך ונשמע אותך. 

 

 אלישע פלג: 

 שזה עבודה זרה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לו לדבר, סליחה, מישהו ביקש ממך להסביר? בבקשה. תן

 

 אלישע פלג: 

 אני העורך דין שלו. 

 

 יעקב הלפרין:

 להאיר כנסיות נוצריות...

 

 אלישע פלג: 

 זה עבודה זרה. 

 

 יעקב הלפרין:

 זה עבודה זרה ממש. 
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 אלישע פלג: 

 הלאה, מי בעד? 

 

 יעקב הלפרין:

 . מי שרוצה שיצביע. זהו. ואנחנו לא יכולים להצביע בעד עבודה זרה

 

 אלישע פלג: 

 אנחנו רואים בזה תאורה על מונומנטים של ירושלים. מי בעד?

 

 יעקב הלפרין:

 אז אתה יש לך תורה חדשה. אני לא רבתי איתך... 

 

 אדיר שוורץ:

 כסף של מיליוני תיירים לירושלים...

 

 יוחנן ויצמן: 

 תה טענת בוועדת שימור. אלישע פלג, להזכיר לך, בלי קשר למה שהוא אמר זה מה שא

 

 יעקב הלפרין:

 אני את שלי אמרתי... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יוחנן, מה אתה אומר? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אין לי אצבע פה. 

 

 יוסי חביליו: 

אני בכלל מתנגד להביא את זה להצבעה. למה יש לו עדיפות? כשאני מבקש לחזור אחורה אתה לא  

 חוזר אחורה. 

 

 ה כהן: יו"ר הוועדה צביק

 אני הסברתי. חבל שלא היית קשוב אליי, הסברתי. 

 

 דובר:

 יש הבדל בין הצבעות שיש סיכוי לנצח בהן לבין הצבעות שאתה בטוח מפסיד בהן. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תוך כדי דיבור ביקש יעקב הלפרין, תוך כדי דיבור ביקש פירוט... 

 

 אלישע פלג: 

 מפרשים את זה כעבודה זרה...

 

 ב הלפרין:יעק

 מאירים כנסיות, יהודה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה עבודה זרה? 

 

 אלישע פלג: 

 אין שום עבודה זרה. זה עבודה מאוד מוכרת, היא בכלל לא זרה לנו. הלאה. 

 

 יונתן יוסף: 

 מה "הלאה"? תעשה הצבעה. מה "הלאה"? 

 

 יוסי חביליו: 

 אני מתנגד לעשות עוד פעם.

 

 אדיר שוורץ:

איסו פה  פנימה.  ממציאים  להיכנס  זה  זרה  עבודה  מדברים?  אתם  מה  על  תרי"ג.  חסר  כאילו  רים 

אנחנו מתעסקים   שנים, מה  אלפי  פה  מבנים שקיימים  ירושלים,  להאיר מבנה מבחוץ שמייפה את 

העיר?   את  מכערים  אנחנו  יפה.  העיר  כי  כסף  פה  ששמים  בשנה  תיירים  מיליוני  בכלל?  בזה 

 השתגעתם? 

 

 יעקב הלפרין:

 להגיד לך משהו בנימה חברית.  אני רוצה

 

 לורה ורטון:

 לא רק זה, עצם העלאת העניין, אנחנו גוף שמייצגים את כל התושבים...

 

 יעקב הלפרין:
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אי אפשר לדבר פה משפט בדרך ארץ ובנעימות. אין פה נעימות. אני רוצה להגיד לך בנעימות. יכול  

 להיות שאתה בראייה שלך רואה דבר מסוים. 

 

 צביקה כהן:  יו"ר הוועדה

 חברים, יש פה רגישויות. 

 

 לורה ורטון:

 לא, זה לא רגישויות... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נא לא להפריע. 

 

 יעקב הלפרין:

 רואה דבר אחר. בראייה שלי זה בעייתי. הצעתי... 

 

 לורה ורטון:

 בעיניי זה בעייתי שאתה פה, עבודה זרה, אתה חושב ש... הרבה יותר בעייתי. 

 

 לפרין:יעקב ה 

 הצעתי ליו"ר. יש רב ראשי לירושלים, שישאל אותו. אם הוא יתיר, מצוין. 

 

 אלישע פלג: 

 לפי ההיגיון שלך צריך לנתק להם גם את החשמל. די, מספיק עם השטויות האלה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, יש לי הצעת ביניים, אני מציע. אדיר, אתה רוצה להגיד משהו? 

 

 אדיר שוורץ:

 מרתי. יש מספיק איסורים ביהדות גם בלי שנמציא. א

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה, תודה. 

 

 יונתן יוסף: 

בסדר?   פרשנויות.  בלי  עצמה  בתורה  הסוף  עד  מההתחלה  האיסור  את  תקרא  האיסור,  את  תקרא 

 להקריא לך? 
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 אדיר שוורץ:

 קדימה. כתוב להאיר כנסיות?

 

 לורה ורטון:

 אליו. צביקה. אני מציעה שלא נתייחס 

 

 יונתן יוסף: 

תגדעון   אלהיהם  ופסילי  באש  תשרפון  ואשריהם  מצבתם  את  ושברתם  מזבחתם  את  "ונתצתם 

ואבדתם את שמם מן המקום ההוא". מה אתה רוצה? מצוות עשה לאבד עבודה זרה ומשמשיה. מה  

 אתה רוצה? זה נתון לפרשנות?

 

 אדיר שוורץ:

 לבין אל תעשה? מה אתה מבלבל את המוח?מה בין עשה לבין אל תעשה? מה בין עשה  

 

 לורה ורטון:

 מה זה קשור? 

 

 יונתן יוסף: 

 את, אצלך שום דבר לא קשור. הכל בסדר, אני טמבל ואת צודקת. 

 

 לורה ורטון:

 מה זה קשור לתאורה? זה תאורה... 

 

 יונתן יוסף: 

 אני, שלחו אותי לייצג ציבור שהוא לא הציבור שלך, מה לעשות. 

 

 לורה ורטון:

לא, אתה מדבר שטויות, מה זה קשור לעבודה זרה? מה זה קשור? זה תאורה. אתה לא מבין אולי,  

 זה לא חדש לי. 

 

 יונתן יוסף: 

 ...אלפי אנשים חשבו שאני שליח שלהם ושלחו אותי לפה לעצבן אותך. 

 

 לורה ורטון:
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הס את  מקבל  לא  שאתה  זה  מזמן.  להתפטר  צריך  היית  אתה  לפה.  אותך  שלחו  לא  כם  לא, 

 הרוטציה... 

 

 יונתן יוסף: 

לא   לי  גורם  רק  זה  אתפטר  שאני  רוצה  שאת  רק  זה  אותך.  שמעתי  גמור,  בסדר  אותך,  שמעתי 

 להתפטר. 

 

 יעקב הלפרין:

מונומנטים   אומרים?  איך  ה...  ואת  ירושלים  כל  את  להאיר  בעד  אנחנו  הבהרה.  לתת  התבקשתי 

 ה הכל. את זה מבקשים להוריד.בירושלים. אבל לא בתים כאלה של עבודה זרה, נקודה. ז 

 

 אלישע פלג: 

 בתלמוד יש משנה שנקראת עבודה זרה...

 

 יוסי חביליו: 

 אם היינו עכשיו בחוץ לארץ, באירופה, והיו אומרים לא... 

 

 אלישע פלג: 

 רק רגע, רק רגע. יש משנה... 

 

 יוסי חביליו: 

 שתוק רגע. 

 

 אלישע פלג: 

 ממך. לא, שתוק אתה, אני מדבר. אני יותר מבוגר 

 

 יוסי חביליו: 

 והיו אומרים לא להאיר בתי כנסת, הייתם אומרים זה אנטישמיות. תתביישו. 

 

 אלישע פלג: 

 אני עכשיו מדבר. 

 

 יוסי חביליו: 

 אני רוצה לדבר אחריו בשקט.

 

 אלישע פלג: 
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הנה   זה,  את  לך  אומר  אני  מבנים.  להאיר  שאסור  שם  כתוב  ולא  זרה  עבודה  שנקראת  משנה  יש 

עכשיו. עבודה זרה לפי המילון זה עבודת אלילים, זה עבודת גילולים, פולחן פגאני או    בדקתי את זה 

 עבודת כוכבים ומזלות. לא כתוב שאסור להאיר בתים. בוא נעלה את זה להצבעה.

 

 לורה ורטון:

 לא רק זה, אלא נצרות קיבלה הכרה אחרת כבר בימי הביניים.

 

 דובר:

 תיזהר, הם יצביעו בעד. 

 

 ה צביקה כהן: יו"ר הוועד

 הלפרין, אני מציע שאנחנו נאשר את זה בתנאי... אנחנו נביא...

 

 יוסי חביליו: 

 רגע, צביקה, אני רוצה לדבר. 

 

 יעקב הלפרין:

 אני מציע שתשאל את הרב הראשי לירושלים, הראשון לציון. אנחנו עכשיו לא נאשר ולא לא נאשר. 

 

 יוסי חביליו: 

 לא, זה מאושר, מה לא נאשר?

 

 הלפרין: יעקב

 תשאל אותו. אם הוא יגיד לך מותר, אהלן וסהלן. יגיד לך אסור... 

 

 אלישע פלג: 

 אנחנו דנים לפי החלטות היועץ המשפטי ולא הרב הראשי.

 

 יעקב הלפרין:

 אלישע, דרך ארץ קדמה לתורה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו נאשר את זה בכפוף לרב הראשי. 

 

 יעקב הלפרין:
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משפטי, כחבר ליכוד, אתה אמור לדעת שזו המלצה בלבד. זה לא עניינך מה אני עושה,    אלישע, כיועץ

זה לא עניינך מה אני עושה. לא עניינך מה אני עושה. שים לב שאתה דוחף את האף שלך כל רגע בכל  

 משפט שמישהו אומר. די, הגיע הזמן להעיר לך על זה. 

 

 יוסי חביליו: 

יורק או  בושה וחרפה. אני חושב שזה בושה   וחרפה. ואם היינו עכשיו בחוץ לארץ, בלונדון או בניו 

 בברלין או בכל עיר אחרת, והייתה עולה במועצת העירייה הצעה... 

 

 אלישע פלג: 

 לא להאיר בתי כנסת. 

 

 יוסי חביליו: 

להאיר את המבנים בעיר, והיה קם בן אדם נוצרי או מוסלמי או מישהו אחר והיה אומר "אני מבקש  

את בתי הכנסת", הייתה קמה סערה ענקית והיו אומרים שזה אנטישמיות. כשאתה הולך    לא להאיר 

במצרים אתה רואה מאירים את בתי הכנסת, כשאתה הולך באיטליה אתה רואה מאירים את בתי  

 הכנסת. הייתי ברומניה, מאירים את בתי הכנסת. אני לא מוכן לשום פשרה. זה בושה וחרפה... 

 

 יונתן יוסף: 

 ל הבדולח האירו את בתי הכנסת. כן, אירופה, שהיום היא שבועיים מתנהגת יפה. גם בלי

 

 אריה קינג: 

 אלף יאירו את המלונות עם הפרצוף של יוסי היפה.  100-אני רוצה שגם ב

 

 אלישע פלג: 

 אני רוצה שנצביע. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

הרוחות, אני גם יודע בדיוק מה יגיד  אני מבקש כדי להרגיע את הרוחות, חברים, אני כדי להרגיע את  

לירושלים,   לישראל.  הראשי  לרב  בכפוף  זה  את  נאשר  אנחנו  לכן  יודע,  אני  לישראל,  הראשי  הרב 

 סליחה. מי בעד, חברים? 

 

 אלישע פלג: 

 לא, לא כפוף לכלום. 

 

 לורה ורטון:

 לא, סליחה. אני חושבת שלא...
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 אלישע פלג: 

 ה. אני לא בעד זה, אני לא אצביע בעד ז

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שמעתי. 

 

 אלישע פלג: 

 אני רוצה להצביע כמו שהסעיף.

 

 לורה ורטון:

זה לא עניין של דת. לא מבקשים מאיתנו להתפלל שם. מבקשים מאיתנו להאיר את המבנה. ואנחנו  

 אמורים לייצג את כל תושבי העיר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אותו בבקשה?  חברים, מי בעד הסעיף כפי שהבאתי

 

 אלישע פלג: 

 הסעיף כמו שהוגש בסדר היום.

 

 יוסי חביליו: 

 כמו שהוא, כן. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כפי שהבאתי אותו. כפי שאני תיקנתי. 

 

 יוסי חביליו: 

 מה אתה תיקנת? 

 

 אלישע פלג: 

 לא, לא... 

 

 יוסי חביליו: 

 מה תיקנת? איזה מין תיקון זה?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 י בעד? מי בעד לאשר? מ

 

 לורה ורטון:

 לא, אנחנו מצביעים על הסעיף.

 

 אדיר שוורץ:

 צביקה, אני לא יכול להצביע איתך. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני מסכים איתך. 

 

 אדיר שוורץ:

 לא כי יש לי משהו נגדך או נגד הרב הראשי. כי זה תקדים מסוכן... 

 

 יוסי חביליו: 

 לאשר מה? 

 

 אדיר שוורץ:

מצוין,   קולג',  סנטה  בתוך טרה  חב"ד  בית  יקים  בעד שהלפרין  אני  כלום.  עשה  לא  צביקה, המבנה 

 מצוין. 

 

 ישראל קלרמן: 

 אדיר, זה לא מסוכן. 

 

 אדיר שוורץ:

 לא, עכשיו להתחיל לבקש אישור על כל דבר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אדיר, באמת אין לך מה לפחד מזה. חברים, חברים. 

 

 :אדיר שוורץ

מה עשה המבנה? מה עשה המבנה? זה נוי, זה מבחוץ, זה להנאת תושבי ירושלים, זה סעיף מצוין.  

 שיקים בית חב"ד בתוך טרה סנטה. מה הקשר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אדיר, אדיר. תקשיב, אני אומר לך. אדיר, תסתכל עליי. אני אומר לך... 
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 יעקב הלפרין:

 ך מאוד על החברות ועל הזה. יפה, כל הכבוד לך, באמת.תודה רבה אדיר, תודה, מודה ל

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אני אומר אני אומר לך בוודאות, בוודאות אני אומר לך, אני לא רואה שום בעיה הלכתית פה. אני  

לא רב. אני לא רואה בעיה הלכתית פה. לכן אני אומר, הרב עמר הרב הראשי לירושלים מכיר את  

ו לא אומרים "לא, אלא כן הוא יגיד". הפוך אני אומר לך, אנחנו מאשרים, ילך לחוות  הנושא. אנחנ

 דעתו. לא אמרנו משהו... 

 

 לורה ורטון:

 לא, לא. 

 

 יוסי חביליו: 

 אחרי חוות דעתו תחזיר את זה לפה. 

 

 אלישע פלג: 

א  וקואליציה,  הנהלה  חברי  אנחנו  היום.  סדר  שעל  מה  את  לאשר  היום  לישיבה  באנו  נחנו  אנחנו 

 מאשרים את מה שעל סדר היום בלי שום תוספות.

 

 לורה ורטון:

 אנחנו רוצים לאשר את זה. אם מישהו רוצה לערער... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני אומר לכם חברים שאין לכם מה לחשוש מהסעיף הזה, בסדר? 

 

 לורה ורטון:

 אבל אני לא רוצה שזה יהיה חלק מההחלטה. 

 

 כהן: יו"ר הוועדה צביקה 

 אני חוזר ואומר, אני רוצה לאשר את זה ביחד עם הרב הראשי לירושלים. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, אני לא רוצה... זה הסעיף, אני מצביע על הסעיף. מה את רוצה יותר מזה? מצביע על הסעיף. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 מי בעד הסעיף הזה, רבותיי?

 

 עידו רוזנברג: 

 מה ההחלטה, צביקה? בכפוף?

 

 יוחנן ויצמן: 

 תקריא אותה, תקריא אותה מסודר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אנחנו מאשרים, והסעיף הזה הולך לחוות דעתו של הרב לירושלים. אם חס וחלילה יש תקלה, יחזור  

 אלינו. 

 

 עידו רוזנברג: 

 אבל רגע, זה ביום חמישי יש לנו ישיבת מועצה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יחזור אלינו חזרה.אם יש תקלה,  

 

 אלישע פלג: 

 אבל מאשרים את הסעיף כמו שהוא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שוב אני חוזר. 

 

 אלישע פלג: 

 קודם כל תתחיל במילים מאשרים את הסעיף כמו שהוא על סדר היום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מאשרים בכפוף לחוות דעתו של הרב. 

 

 אלישע פלג: 

 לא בכפוף. 

 

 ון:לורה ורט

 לא...
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא יעבור, יחזור לפה. 

 

 לורה ורטון:

 לא. אם מישהו רוצה לערער...

 

 אלישע פלג: 

תשנה במועצה, תשנה במועצה אם הוא לא יאשר. אבל פה אתה צריך לאשר את זה. אם הרב הראשי  

 לא יאשר... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ת הסעיף הזה. חברים, זה הגבול שאני יכול לאשר א

 

 יהודה פרוידיגר: 

 צביקה, אם הבעיה רק טרה סנטה... 

 

 לורה ורטון:

נגד. אבל אני לא מוכנה   לא בכפוף. צביקה, אם מישהו רוצה לערער ולהצביע נגד במועצה, שיצביע 

 שיהיה בכפוף. 

 

 דני ליבמן: 

 אני רוצה להגיד משהו. 

 

 עידו רוזנברג: 

 לשמוע אותם. לייעוץ המשפטי יש מה להגיד. אני רוצה

 

 דני ליבמן: 

 יש פה אי הבנה, יש פה הבנה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אני ביקשתי את חוות דעתו של ראש העיר בעניין. אני מוריד מסדר היום, חוזרים בסוף. לקראת סוף  

 הישיבה נביא את זה עוד פעם, בסדר?

 

 אלישע פלג: 

 מאה אחוז.
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

הזאת. ראש העיר יחווה דעתו, יחזור אליי חזרה עם תשובות. אני מודה לכם. איזה  תודה. הישיבה  

 ? 80סעיף זה היה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 . אני מציע שגם זה יהיה כפוף לבלומנשטוק, לכבוד שהוא הגיע. 80

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 .94, 93, 92, 91,  90, 89, 88, יש הרבה חינוך, 87,  86, 85, חברים.  84. 84-אנחנו עכשיו ב

 

 יוחנן ויצמן: 

 . אני חושב, היות וזה תלוי בהליך, לא לאשר את הסעיף הזה. 94, 94

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה שאלתך, יקירי? 

 

 יוחנן ויצמן: 

הוועדה המקומית אישרה את זה, זה כעת נמצא בערר. המקום לא מאושר, לכן אני מציע לא לאשר  

 את זה. 

 

 הן: יו"ר הוועדה צביקה כ

 את סעיף..? בבקשה יוסי, מה אתה אומר? 

 

 יוסי חביליו: 

 אני רוצה שתאשר את הסעיף איך שהוא, מה זה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 סליחה? אדוני, יש לו הערות, מה.

 

 יוסי חביליו: 

 מה?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יש הערות ליוחנן. 

 

 יוחנן ויצמן: 
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 אבל זה בוועדת ערר, זה לא מאושר.

 

 יוסי חביליו: 

 אני חולק עליו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אוקיי. דעתך תיאמר, תגיד את דעתך. תודה רבה. 

 

 דוברת:

 איזו ועדת ערר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים. מי עוד יש לו מה להגיד?

 

 אלישע פלג: 

 אני רוצה לאשר את זה כמו שזה מופיע בסדר היום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

ה רבה. עוד שאלות? תודה רבה. מי בעד הסעיף הזה, רבותיי? מי בעד הסעיף הזה, רבותיי? תודה.  תוד

 מי נגד? אין מתנגדים. יש נמנעים? 

 

 עידו רוזנברג: 

 פה אחד. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה רבה. אנחנו מתקדמים בסדר היום.

 

 יוחנן ויצמן: 

 צת בסבלנות. עוד מעט תדע למה העליתי את זה. חכה, תמתין ק

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ברור לי. 

 

 לורה ורטון:

 אנחנו מבינים אותך, ולא תנצח.
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 יוסי חביליו: 

 לא, אני לא... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אל תזלזלי בכוח שלו בבקשה.

 

 לורה ורטון:

 אני מאוד מעריכה אותו, אבל הוא טועה פה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ירות ליבו...הוא מדבר מתוך ק 

 

 יוסי חביליו: 

 הוא חושב שהוא יעשה פה טריק.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אדוני היו"ר, אני חושב שהחלטת ועדה...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

,  108,  107,  106,  105,  104,  103,  102,  101,  100. אתם פשוט אלופים.  99,  98,  97,  96,  95תודה. חברים.  

109 ,110 ,111 . 

 

 יוסי חביליו: 

נגד הסעיף הזה כי לא נמצא פתרון לכניסה מלמטה לכל בתי  110ע,  רג , אני מבין שזה בחכמי. אני 

 הספר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה אתה אומר, יוסי? יוסי, עוד פעם, לא שמעתי. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 יש שם תכנון תחבורתי. 

 

 יוסי חביליו: 

 ר תהיה מלמטה ולא מלמעלה. אני ביקשתי כבר בוועדות קודמות שהכניסה לבתי הספ

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 אחי היקר, אתה לא מתכנן. 

 

 יוסי חביליו: 

 בסדר, אז אני מתנגד. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני לא מדבר על מתכנן עירוני. אפילו לא מתכנן מתחיל.

 

 דובר:

 הוא אדריכל. 

 

 יוסי חביליו: 

 אז אני מתנגד. תעשה הצבעה.

 

 יקה כהן: יו"ר הוועדה צב

 טוב. אני מקווה מאוד שזה יעזור לך בבחירתך לראשות העיר. תודה. 

 

 יוסי חביליו: 

 אני בונה עליך. 

 

 אלישע פלג: 

הוא מתמודד לראשות העיר... בתפקיד של סגן ראש עיר, אתה מבין? נגד ראש העיר. אתם מבינים  

 העיר. את האבסורד של העירייה הזאת? מקבל משכורת בשביל להתמודד נגד ראש  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, אנחנו מביאים את הסעיף הזה להצבעה בבקשה, מי בעד? 

 

 דובר:

 מה זה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מי בעד הסעיף הזה? 

 

 דובר:

 איזה? 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חביליו, שמעתם אותו. לא הייתם איתנו בדיון? תודה רבה. מי נגד? למה לורה לא... 

 

 רה ורטון:לו

 אני גם. אני אצטרף, אני אצטרף.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חזרה, חוזרים לבקשת הלפרין. הוא יצא?  80שיגעתם אותי. יש נמנעים? תודה. הסעיף עבר. סעיף  

 

 יוחנן ויצמן: 

 תמשיך הלאה עד הסוף, זה בסדר.

 

 אלישע פלג: 

 להצביע כמו שהוא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ר, חברים? עוב 80סעיף 

 

 יוסי חביליו: 

117 ? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 עובר או לא? 80סליחה, סעיף  

 

 אלישע פלג: 

 עובר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 עובר. 

 

 אלישע פלג: 

 כמו שהוא. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כמו שאמרנו. 
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 דובר:

 כמו שאמרת. 

 

 אלישע פלג: 

 לא, לא כמו שאמרת, בלי רבנים. 

 

 ו: יוסי חבילי

 הנה, הביאו דעת שהוא מסכים, מה. 

 

 אלישע פלג: 

 מה, ראש העיר לא אמר עם רבנים. 

 

 דובר:

 לא, ראש העיר אמר בלי רבנים.

 

 אלישע פלג: 

מועצת   הם  החכמים,  מועצת  אתם  שלנו.  הרב  זה  העיר  ראש  רבנים.  בלי  אז  קדימה,  רבנים,  בלי 

 הרבנים, ואנחנו מועצת העיר, זה מה שקובע. 

 

 צביקה כהן:  יו"ר הוועדה

 אתה מועצת הפועלים, תירגע.

 

 אלישע פלג: 

 אני מועצת הפועלים גם כן. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אדוני, רק הרבנים יקבעו פה. 

 

 אלישע פלג: 

 זה יעבור, זה יעבור. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, מי בעד הסעיף הזה כמו שהוגש בסדר היום? 

 

 יוסי חביליו: 

 ? 80איזה? 
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 אלישע פלג: 

 , זה על התאורה, תאורת מבנים מונומנטליים. 80כמו שעל סדר היום.  80 כן,

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כפי שהוגש בסדר היום, ללא שום תיקון. 

 

 יוסי חביליו: 

 הנה, יהודה גם. 

 

 עידו רוזנברג: 

 בעד.  6

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. מי מתנגד? 

 

 אלישע פלג: 

 למה? אתה לא? אתה בעד? 

 

 הוועדה צביקה כהן: יו"ר  

 שנייה. מי מתנגד? הסעיף עבר, תודה רבה. 

 

 עידו רוזנברג: 

 נגד.  2

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 , נכון? או שאני טועה? 111תודה. הסעיף עבר, חברים, הלאה. אנחנו בסעיף 

 

 אלישע פלג: 

 מה זה, ממש טהראן כבר כאן.

 

 לורה ורטון:

 לא, בטהראן דווקא מכבדים...

 

 עדה צביקה כהן: יו"ר הוו 

 הנה, נתת רוח גבית ללורה, אדוני. אתה מוזמן לשבת לידם.
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 אלישע פלג: 

 די, די. די, אתה נהנה מזה. די, די. 

 

 לורה ורטון:

 אתה אפילו לא מבין את ההשפעה. 

 

 אלישע פלג: 

 לא להאיר על מבנים זה כבר מוגזם...

 

 יונתן יוסף: 

 ר שטחים. זה טהראן. טהראן זה השמאלנים. טהראן בעד לחלק את ירושלים, טהראן בעד למסו

 

 אלישע פלג: 

די, עברתם את הגבול. עברתם את הגבול. אני מתפלל איתך שלוש פעמים ביום. זה נקרא לעבור את  

 הגבול. זה נקרא לעבור את הגבול. חוסר טעם טוב. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לי, סליחה. . אתם מפריעים  119,  118, 117,  116, 115, 114, 113, 112

 

 יעקב הלפרין:

 זה לא עבר את הגבול. זה עבר את השכל שלך, זה מה שזה עבר. 

 

 אלישע פלג: 

 אני לא יורד ללמי יש יותר שכל.

 

 יעקב הלפרין:

עבר את השכל שלך, לא את הגבול. זה בכלל לא עבר גבול. מי שלא מקיים את התורה לא עובר את  

 דק... הגבול. מי שלא מקיים את התורה, אתה צו

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 119-ככל שאני לא אוכל... אני פשוט ממשיך את הסעיפים. אני נמצא חברים ב

 

 אלישע פלג: 

 אין פה אף אחד בשולחן הזה שמקיים את כל התורה, אין פה אף אחד באולם הזה. 
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 יעקב הלפרין:

 אבל הסברתי לך בעדינות וביפה ששלושה הדברים... 

 

 אלישע פלג: 

 עשה לי רב. שלושה דברים, אבל זה לא עבודה זרה. אל ת

 

 יעקב הלפרין:

 אתה קובע מה זה עבודה זרה?

 

 אלישע פלג: 

 אתה קובע? תצביע... 

 

 יעקב הלפרין:

 אז הצבעתי נגד. 

 

 אלישע פלג: 

 אז תצביע, בסדר... 

 

 יעקב הלפרין:

 אבל למה אתה צורח? כמו איזה אחרון האפיקורוסים אתה מדבר. 

 

 : יוסי חביליו

פניתי   אני  בחכמי,  התושבים  של  החיים  את  הורסים  בחכמי,  מלמעלה  היא  שהכניסה  שלי  הבעיה 

 לעקיבא. 

 

 דובר:

 יוסי צודק בכל מילה. 

 

 יוסי חביליו: 

 ביקשתי שהכניסה תהיה מלמטה. לא נחה דעתי שהם עשו את הפתרון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ? 117באיזה סעיף אתה? באיזה סעיף אתה? 

 

 חביליו: יוסי  

117 . 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, חברים. חברים, אנא מכם, קצת שקט באולם. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בית ספר לבנות בחכמי...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים. יהודה. 

 

 יוסי חביליו: 

 אין לי בעיה עם בית הספר, יש לי בעיה עם הגישה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

. יוסי חביליו מבקש להביא  67בעמוד    117לא להפריע. חברים, אנחנו נמצאים בסעיף    יהודה ויוסי,

להצבעה, חלוק עם המערכת המקצועית איך מגיעים לבית הספר, מלמטה או מלמעלה. כפי שהסעיף  

 מוגש...

 

 יוחנן ויצמן: 

 כל הילדים יצטרכו ללכת עוד כמה מאות מטרים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ביא להצבעה. מי בעד? אני רוצה לה

 

 דובר:

 הוא צודק, ביזיון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מי בעד? לא להפריע. מי בעד? תודה, תודה. מי נגד? 

 

 דובר:

 לורה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לורה, אני לא צריך להזכיר לך כל פעם. 
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 לורה ורטון:

 מה?

 

 יוסי חביליו: 

 בסדר, היא עסוקה... 

 

 לורה ורטון:

 גם שומעת על המצב של התושבים. אני 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 האם יש נמנעים? תודה רבה, הסעיף עבר. 

 

 אלישע פלג: 

 ללחוש באמצע הלילה לורה...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא, אני לא מוטרד מזה. גם אשתי לא מוטרדת מזה...

 

 אדיר שוורץ:

 תושבים.אבל צביקה, כל הכבוד ללורה וליוסי שהם עוזרים ל

 

 לורה ורטון:

 חושבים על התושבים, זה הכל.

 

 אדיר שוורץ:

 צביקה, אולי יש מישהו שיכול לתת מענה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 119. בוועדת התכנון והבנייה. 118

 

 דובר:

 אלף בנות שילכו עוד קילומטר ברגע, לא אכפת לך. 

 

 דובר:

 הוא גר ברחוב יוסף חכמי, ביזיון. 
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 דה צביקה כהן: יו"ר הווע

120 . 

 

 דובר:

 זה יהיה מסודר. מטפלים גם בזה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 127פסגת זאב,   126,  125, 124, 123, 122, 121

 

 יוסי חביליו: 

 יש לי שאלה.  128

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 127-אנחנו ב

 

 יוסי חביליו: 

 בסדר, אז מתריע... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 128ה יוסי, . בבקש129

 

 יוסי חביליו: 

 ? 128-איזה בית ספר זה ב

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא יודעים. עוד לא יודעים... 

 

 יוסי חביליו: 

 יודעים, יודעים מצוין. 

 

 דובר:

 למה אתה סתם מדבר? זה בגבעת המטוס, לא חרדים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 את זה.  עוד לא יודעים. בונים בית ספר, לפי התושבים בשכונה ייעדו לו
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ריטה, ברוכה הבאה ריטה. ברוכה הבאה. ברוך הבא. 

 

 יוסי חביליו: 

 עקיבא, מה יש לך להגיד על בית הספר בגבעת המטוס? 

 

 דובר:

 מה יש לו להגיד. 

 

 אלישע פלג: 

 זה לתלמידי בית צפאפא.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ולה או באר שבע.מה יש לך להגיד? זה ילדי ירושלים או עפ 

 

 לורה ורטון:

 הם לא יודעים אפילו מי יגור שם. הם עוד לא בנו את הבתים.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 עוד לא נולדו בכלל...

 

 יוחנן ויצמן: 

יש לי הצעה פשוטה. אפשר להעביר שם את כל הילדים לקריית יובל אם זה יהיה חרדים? הילדים  

 בקריית יובל. החרדים בגבעת המטוס, נשים אותם 

 

 יוסי חביליו: 

 אתה יודע מה, זה רעיון, את בנות יעקב שאתה רוצה להביא בשביל לזרוק אותם... 

 

 דובר:

 הנה ישראל, עוד מוסד, עוד בית ספר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 133האצלת סמכויות,  132, 131, מינהל החינוך 130,  129תודה רבה יוסי. אפשר להמשיך? 

 

 יגר: יהודה פרויד

133 . 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כן, בבקשה יהודה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זה ציוד לבעלי מוגבלויות. 133

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נגישות, כן. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

אני רוצה לשאול האם יש סף של גיל או שגם בעלי מוגבלויות יותר מבוגרים מגיל חינוך. זאת אומרת  

 יטה ויש לו בעיה, האם הוא גם מקבל..?מי שלומד באוניברס 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני יודע שבמסגרת בתי ספר, עיריית ירושלים נדרשת לעשות הנגשה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 כתוב פה הנגשה פרטנית לתלמידים והורים.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

להביא כסף לטובת הדבר הזה. מה  והצוות המקצועי העירוני, ייאמר לזכותו שהוא נלחם כמו אריות  

קרה באוניברסיטאות אינני יודע, אני לא זוכר שהעברנו פה איזשהו סכום אחד שקשור אליהם, כך  

 שבנגישות אני לא בטוח שזה קשור אלינו, לא בתחום האחריות שלנו. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

ליקויי שמיעה, מח ציוד  ליקויי ראייה,  ציוד  שבי תקשורת לתלמידים  אבל תראה, שנייה, כתוב פה 

 בעלי ליקויי שפה ועוד. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נכון. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 עכשיו, יש גם באוניברסיטאות.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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כן, אבל אתה ראית איזשהו סכום שעבר לאוניברסיטה דרך הוועדה הזאת? אנחנו לא מתעסקים עם  

 שלנו, במסגרת החובה שלנו מולם אנחנו מביאים אותם. האוניברסיטה. אלה בחוק חינוך חובה

 

 יהודה פרוידיגר: 

 זה תקציב חינוך? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה תקציב לא חינוך, זה תקציב חיצוני אבל שהוא הולך למסגרת שאנחנו מחויבים אליה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בסדר, אז מה זה להורים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שיב. יהודה, תק

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מה זה להורים? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה זה מה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 כתוב תלמידים והורים. 

 

 אלישע פלג: 

עמוד   תהפוך  תסתכל,  מענק.  זה  בחייך,  יהודה,  משהו.  לו  להגיד  לי  תן  שנייה,  רק  יהודה.  יהודה, 

 ותראה. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 רה. אני בעד, אני שואל שאלת הבה

 

 אלישע פלג: 

 אז בחייך, מה אתה רוצה? אתה רוצה שלא נאשר מענק? להחזיר את הכסף למשרד החינוך? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בטח לאשר, אין לי התנגדות. 
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 אלישע פלג: 

 בחייך יהודה, עזוב. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 אין לי התנגדות, אני שמח. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יהודה, לא יודע, לא יודע. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 את מי אפשר לשאול את זה? 

 

 אלישע פלג: 

 זה מענק, נו. מתנה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אולי ראש מנח"י, אולי, לא יודע. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 אני לא נגד. 

 

 אלישע פלג: 

 אז אם אתה לא נגד בשביל מה...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 141, 140, 139, 138גם הנגשות.   135-ב. אגב, 137,  136, 135, 134חברים, 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 . 139רגע, 

 

 אלישע פלג: 

 אישרנו, אישרנו. אין חזרה, אנחנו רצים קדימה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אלישע, בבקשה. 
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 יהודה פרוידיגר: 

 . 139יש מישהו מהרווחה לענות על זה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה שאלתך? 

 

 יגר: יהודה פרויד

 על אלימות במשפחה, זה אלימות במשפחה. רווחה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה שאלתך, יהודה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 יש פה שלושה גופים. חרדי, כללי ומזרח העיר. למה יש פערים בתקצוב שכל גוף מקבל?

 

 יעקב הלפרין:

 מי אמר שלא? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 לא יודע, תראה. 

 

 יעקב הלפרין:

 ה, זה הגדלה. למ

 

 יהודה פרוידיגר: 

 . 364מיליון, ויש  1.400יד שרה מקבלים... יש מיליון, יש 

 

 יעקב הלפרין:

 איזה סעיף זה, סליחה? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 , אלימות במשפחה. 139

 

 דובר:

 במזרח העיר אין אלימות... 
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 יהודה פרוידיגר: 

 ר מענה? אין אלימות במזרח העיר במשפחה? בחרדים לא צריך גם יות

 

 שמואל זליגמן: 

 יהודה, רק מה שאני יכול להגיד לך... אה, הנה יהודה מולד, הנה, מאגף רווחה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה יהודה. 

 

 לורה ורטון:

 אני חושבת ש... טוב, נשמע ממנו. 

 

 יהודה מולד: 

 כן, שלום, אם אפשר רק לחזור על השאלה עוד פעם. 

 

 : יו"ר הוועדה צביקה כהן

 שלום שלום, ערב טוב. חזור על השאלה בבקשה, יהודה. 

 

 לורה ורטון:

 הוא שאל לגבי התקציבים בגבהים שונים. אני הבנתי שזה קשור לפניות. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

, על המרכזים למניעת אלימות במשפחה, יש יד שרה, ויצו ועוד איזה מרכז במזרח העיר.  139סעיף  

שליש תושבי ירושלים, ובכל  -שליש-זה בערך פחות או יותר שלישלמה הפערים הגדולים בתקצוב?  

ההרצאות של הרווחה אומרים לנו שהאלימות והזה אצל כולם, בכל המגזרים, בכל המקומות. למה  

 זה שונה?

 

 יהודה מולד: 

שליש. שליש, שליש, שליש. -שליש -טוב, בשורה התחתונה זה לא שונה. באמת היחס הוא בערך שליש

 כזים. מרכז אחד לאוכלוסייה חרדית... יש שלושה מר

 

 יהודה פרוידיגר: 

 מיליון? 1.400-דומה ל 364איך 

 

 יהודה מולד: 
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מרכז נוסף לאוכלוסייה הכללית, ועוד מרכז לאוכלוסייה במזרח העיר. הפער שאתה ציינת נובע מכך  

ידי זה שאנחנו קונים שירות מתאגידים עירוניים.    ש... הרי בסך הכל הפעולות האלה מבוצעות על 

תקינה   הרווחה,  ממשרד  קיבל  שהוא  תקינה  האגף...  העיר  במזרח  הפעילות  שאת  מכך  נובע  הפער 

 עירונית כמו כל העובדים הסוציאליים שיש ב... 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 במזרח העיר? 

 

 יהודה מולד: 

ח העיר.  לא, בכלל בפעילות האגף. קיבלנו תקינה עירונית שאיתה אנחנו מפעילים את הפעילות במזר

ולכן היקף קניית השירות הצטמצם רק למזכירה ועוד סכום קטן יותר. אבל הפעילות אותו דבר. הרי  

 הפעילות מבוססת על דיווחי השמות. דיווחי השמות במזרח העיר הם לצערנו מאוד מאוד גבוהים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 והפער בין יד שרה לוויצו? 

 

 יהודה מולד: 

ש החלטה  לפי  הם  את  הסכומים  לחלק  איך  האגף  את  מעדכן  הרווחה  משרד  הרווחה.  משרד  ל 

 התקציב לגופים השונים. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 סתם נותן פחות כאילו... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שאלתך יהודה לסיום. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בשבי מה יש לנו שר רווחה מש"ס?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שאלתך לסיום. 

 

 לורה ורטון:

 הודה, אבל אם אתה מסתכל זה אותו... י

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 יהודה, לא משאלתך. שאלתך. תודה רבה. בבקשה. 

 

 לורה ורטון:

 רגע, סליחה, רק לענות. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מה סליחה, נתתי לך רשות דיבור. 

 

 לורה ורטון:

 אמר שזה קשור גם להשמות. . הוא 25%-75%אם אתה מסתכל אז זה כמו כל הדברים ברווחה, 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בסדר, אבל למה ליד שרה פחות מהכללי? 

 

 לורה ורטון:

 ... 75%כי זה קשור אולי להשמות, אולי הם מקבלים פחות, אני לא יודעת. אבל המפתח הוא  

 

 יהודה פרוידיגר: 

וא זהה? או שוויצו  לא, יד שרה וויצו זה אותו דבר, זה אותו מכרז. המכרז של יד שרה ושל ויצו ה 

 נותנים עוד איזה שירות שיד שרה לא נותן? 

 

 יהודה מולד: 

משהו   הרווחה,  משרד  של  החלטה  לפי  שאמרתי  כמו  הם  והסכומים  שירות,  אותו  על  מדובר  לא, 

 היסטורי מלפני הרבה זמן. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

ל החשמל,  את  מכבים  הזה  באולם  דקות  עשר  בעוד  אנחנו  חברים,  אנחנו  טוב,  שעות  לפי  זה  מה 

 משלמים. אז אני מבקש להתקדם בבקשה בסדר היום. אנחנו במאה שלושים ו... 

 

 אריה קינג: 

 . 137-לי הייתה הערה ב

 

 אלישע פלג: 

140 ... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 דקה. אלישע. 

 

 אריה קינג: 

 . שמע, הוא הריץ את זה מהר, הוא רץ...137

 

 לורה ורטון:

 . 137רציתי לברך על 

 

 אריה קינג: 

 אלישע, אני רק רוצה להעיר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מותק שלי אלישע, אריה פתח לפני יומיים, הגיש איזושהי שאלה או שאילתה דרך הזה...

 

 אריה קינג: 

 אתה ממהר. אני חושב שזה לא במקום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אף אחד לא ממהר, נתתי לך את זכות הדיבור. 

 

 ה קינג: ארי

הנאה   פה טובת  ירושלים לתת  עיריית  לא במקום בשטח שמיועד למגורים בבעלות  אני חושב שזה 

רחוב,   באותו  היא  מפלצת,  לנו  יש  הכבוד.  כל  עם  הפרגוד.  לתיאטרון  מצומצמים,  לאנשים  הזויה 

 במעלה הרחוב. 

 

 לורה ורטון:

 זה לא טובת הנאה. 

 

 יוסי חביליו: 

 ...עוד פעם עברנו וחוזרים אחורה

 

 עידו רוזנברג: 

 אבל עברנו את זה.

 

 אריה קינג: 

 שנייה, שנייה. אני לא מפריע...
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 יוסי חביליו: 

 , צביקה? 137-, איך חוזרים ל 139-היינו ב

 

 אריה קינג: 

 יוסי, יוסי. אני לא הפרעתי לך, לא הפרעתי פה לאף אחד. 

 

 לורה ורטון:

 אתה לא היית פה. 

 

 אריה קינג: 

. הלכתי מפה ליוחנן, כבר  139-ל   129-. צביקה רץ מ 139-, שם ספרינט ל129-אני אומר, צביקה רץ מ

 . אז אני מצטער...139היה 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אריה, נתתי לך זכות דיבור, דבר, בלי הקדמות. 

 

 אריה קינג: 

עוד פעם, תחליט מה שתחליט. אני חושב וחשוב לי שזה ייאמר לפרוטוקול, החלטה לא נכונה, לא  

כלית, לא ציבורית, לא הגיונית. להרחיב את התיאטרון הבין ככה ריק הזה, בין ככה שהוא ריק,  כל

לתת   מגורים,  העיר,  מרכז  מובן.  לא  פשוט  כסף.  פה  לעשות  יכולה  העירייה  מגורים.  במקום 

 לתיאטרון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יש תשובה. בדקנו לך את הנושא, אריה. 

 

 אלישע פלג: 

 ות דיבור. אני מבקש רש 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בדקנו לך את הנושא, הגזבר ישיב לך. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 יוחנן, אישרנו את זה בוועדת תכנון ובנייה. 

 

 יוחנן ויצמן: 
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 ז. 18הגשתי על זה  

 

 יהודה פרוידיגר: 

 הגשת, אבל אנחנו אישרנו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יהודה, לא להפריע. 

 

 שמואל זליגמן: 

ריה, כי זה מבנה שקיבלנו... מטלה של אחד מימי ירושלים, זה מבנה לשימור. בסדר? הוא שימש  א

 שם למוסד תרבותי. 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 תיאטרון, היה תיאטרון. 

 

 שמואל זליגמן: 

 פרגוד. מחר זה יכול להיות מישהו אחר, לא משנה. 

 

 אלישע פלג: 

 אני ביקשתי רשות דיבור. 

 

 ן: יו"ר הוועדה צביקה כה 

 אתה גם תקבל. 

 

 שמואל זליגמן: 

 אז בבקשה, הנה אלי מלכה.

 

 אלי מלכה:

 במסגרת פירוק 'פרזות' רכשנו את המבנה.

 

 שמואל זליגמן: 

 שילמנו עליו גם, נכון. 

 

 אלי מלכה:

 שילמנו עליו מחיר נמוך. 
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 שמואל זליגמן: 

 כדי שנבנה...

 

 אלי מלכה:

ו נעשה את השימושים מה שנקרא שהם קבעו  והתנאי של המדינה בגלל המחיר הנמוך היה שאנחנ

 בחוזה, לכן התב"ע תהיה תואמת את מה שהתחייבנו, ואתם אישרתם את זה פה במועצה.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אפשר לקבל את מה שאמרת, אדוני? 

 

 אלי מלכה:

אנחנו נקיים את הוראות התב"ע. אחד מהשימושים זה גם תיאטרון, זה נכון. תיאטרון הוא שימוש  

 י. ציבור

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אריה, שאלת שאלה. עשינו שיעור הבית, התייחסנו אליה בצורה מסודרת. אני מודה לך.

 

 יוחנן ויצמן: 

 אדוני היו"ר, דקה. אחרי אלישע, בסדר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה אלישע.

 

 אלישע פלג: 

ה בשנות  עוד  אנ   80-וה  70-אוקיי.  תרבות.  כמוסד  שימש  פה  המקום  סטודנט  עצמי  את  זוכר  י 

בירושלים באוניברסיטה העברית, למדתי משפטים. היו שם ערבי ג'אז. לא היה שם פריצות, לא היה  

 שם שום דבר רע. היו רק דברים תרבותיים, חינוכיים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הרב הראשי לירושלים אישר?

 

 אלישע פלג: 

מונ זה  ירושלמי.  אייקון  זה  שנייה.,  אין  רק  הפרגוד.  תיאטרון  העיר,  של  מהסמלים  אחד  זה  ומנט. 

שום מניעה, בעקבות גם מה שהיועץ המשפטי אמר וגם הגזבר, שזה ימשיך לשמש. הסביבה גם שם 

זה סביבה בוהמית, זה סביבה של נחלאות, סביבה של סטודנטים, סביבה של אנשים צעירים, שזה  

 סביבה שצריכים גם מוקדי תרבות...
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 צמן: יוחנן וי

 של חרדים. 

 

 אלישע פלג: 

שקט עכשיו. מוקדי תרבות שיהיו לאנשים בסביבה הקרובה לבית שלהם. ואני לא רואה שום פגם,  

 אם זה היה במשך עשרות שנים בעבר, שזה יהיה גם בעתיד.

 

 אריה קינג: 

 מבנים ענקיים. 4מטר משם בנו   150

 

 אלישע פלג: 

 לא הפרעתי לך... 

 

 אריה קינג: 

 א מכיר את המקום שם.כנראה אתה ל

 

 אלישע פלג: 

שמאלני, משהו   מיד משהו  בזה  לראות  חילונים  של  פעילות  שיש  מקום  בכל  צריך  אומר שלא  ואני 

כמו   ועניינית,  חברית  בצורה  זה  את  לאשר  בקונצנזוס  אפשר  אליו.  להתנגד  שצריך  משהו  פוליטי, 

 שאנחנו מאשרים מונומנטים... ואני גם בעד שני הדברים.

 

 וועדה צביקה כהן: יו"ר ה

 אלישע תודה. בבקשה יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן: 

ערר,   עליה  הגשתי  אני  המקומית.  בוועדה  הייתה  הזאת  הבקשה  המשפטי.  היועץ  וגם  היו"ר  אדוני 

ביקשתי להביא את זה למליאת הוועדה המקומית, זאת אומרת למועצת העיר. גם מהסיבה הזאת,  

שמעתי מעו"ד מלכה, אם כן אז זה שם אותי בעולם חדש,  גם מהסיבה שפטרו מחניות. מה שכן, כעת  

 שקיבלנו...

 

 יהודה פרוידיגר: 

 ז. 18אז אתה מבטל את 

 

 יוחנן ויצמן: 

 דקה, דקה, תן לי לסיים. אני לא אפריע לך כשאתה תדבר.
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, תראו את המצפון של יוחנן. 

 

 יוחנן ויצמן: 

ז, גם על נושא מתי יש לוועדה המקומית זכות לפטור מחנייה. האם  18אז אני אסביר למה הגשתי  

שהצוות   בגלל  ערר,  הגשתי  זה  על  אחוז.  מאה  שכן,  טוען  אני  לא?  או  זכות  לנו  יש  לשימור  במבנה 

המקצועי בוועדה המקומית לא הסכים, טען שרק בתרבות. עכשיו אני חוזר לתיק הזה. אם הבניין  

 ביזנס. אם קיבלנו אותו בזול, אנחנו בעולם אחר.  הזה שלנו, עדיף לנו לעשות בו

 

 אלי מלכה:

 כן, יש הסכם. אני יכול להעביר לכם את ההסכם. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 כן, תעביר לנו, זה מה שביקשתי.

 

 אלי מלכה:

 כן, אין בעיה. יש הסכם ולכן צריך לקיים את ההסכם. 

 

 יוחנן ויצמן: 

 י. אני אצטרך גם לשנות את הנוסח של הבקשה של 

 

 אלי מלכה:

לא   אנחנו  הציבוריים.  השימושים  בגלל  יותר  נמוך  מחיר  עבורו  שילמנו  'פרזות'  פירוק  במסגרת 

 יכולים להפוך את זה למגורים ולעשות בוננזה, זה לא עובד ככה, אנחנו מפרים הסכם.

 

 יוחנן ויצמן: 

 בסדר.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

אגף    145,  144,  143,  142,  141,  140,  139-וזרים חזרה לתודה רבה חברים. חברים תודה רבה, אנחנו ח

 . 149,  148,  147,  146חינוך חרדי, 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שקל. 3000
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

150 ,151 ,152 

 

 יוחנן ויצמן: 

 לאט יותר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

153 ,154 . 

 

 ריטה לדיז'ינסקי: 

 צביקה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ה.בבקש

 

 ריטה לדיז'ינסקי: 

 שנים.  5רק תיקון, כי אין צורך ברוב של חברי מועצה... זה עד  152-ב

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 155, 154, 153אבל החברים רוצים לאשר את זה, שימי לב... תודה רבה.  

 

 יהודה פרוידיגר: 

קה, אני רוצה להגיד משהו  יכלו לעשות את המעלית... אה, סוף סוף. לא, אני רוצה להגיד משהו. צבי

באמת לגבי המעלית הזאת של עדי. זה באמת בשעה טובה ומוצלחת. אנשים מתחננים ומחזקים את  

 הפעלת המעלית הזאת שסוף סוף ברוך השם יסדירו אותה.

 

 דובר:

 על איזה סעיף הוא מדבר? 

 

 יהודה פרוידיגר: 

 בית ספר לנכים קשים...

 

 עידו רוזנברג: 

 יישר כוח. 

 

 ינג: אריה ק 
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156 . 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אתה יותר מהיר ממני, אני רואה שאתה יותר מהיר ממני.

 

 עידו רוזנברג: 

 צביקה, יאללה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 . 156, 155חברים. 

 

 אריה קינג: 

 . 156אני רוצה לשאול על 

 

 יוחנן ויצמן: 

 אפשר להבין מה זה החנות הזאת?

 

 אריה קינג: 

אבל אני מבקש לדעת, אתם מזכירים את הדיון שהיה פה לפני חודש וחצי, חודשיים.    אני רוצה גם,

 כמה אנחנו משלמים על השכירות? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

את   להסביר  להבהיר,  לומר,  ריטה,  לה,  קוראים  איך  לגברת,  ניתן  אחת.  דקה  עוד  ברשותך  אולי 

 הסעיף הזה. אם יש שאלות, בבקשה.

 

 : ריטה לדיז'ינסקי

 אנחנו פה צריכים לבדוק זכויות קניין, אני מבקשת להוריד את זה מסדר היום. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הסעיף הזה? 

 

 ריטה לדיז'ינסקי: 

 כן.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה, ירד מסדר היום. אריה. אין שאלות? 
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 אלישע פלג: 

 מה, זה הדיור המוגן?.. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ורדנו את הסעיף. אנחנו ה 

 

 יוחנן ויצמן: 

 זה יבוא לוועדה אחרת או ש..?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 שמוליק, איזה סעיף זה? 

 

 יוחנן ויצמן: 

156 . 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ירד מסדר היום.  156

 

 יוחנן ויצמן: 

 זה יגיע לוועדה הבאה? 

 

 ריטה לדיז'ינסקי: 

 זה יגיע לוועדה הבאה.

 

 קה כהן: יו"ר הוועדה צבי 

מציע    156חברים,   אני  כמה הבהרות,  לעבור  הולך  וזה  שני, מאחר  דבר  היום.  מסדר  ירד  כל  קודם 

,  158,  157שעד הישיבה הבאה, יוחנן וחברים נוספים, אריה, תעבירו את שאלותיכם בדרג המקצועי.  

עד  160,  159 יודע לספור  יש165,  164,  163,  162,  161.  160. לא האמנתי בחיים שאני  עוד שני    .  לנו 

 . 166סעיפים על סדר היום. 

 

 לורה ורטון:

 . 166רגע, זהו,  

 

 דוד בלומנשטוק: 

 תעשה הצבעה. תתקדם. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לגבי..? 

 

 דוד בלומנשטוק: 

166 . 

 

 לורה ורטון:

 לא, אנחנו רוצים לשכנע. 

 

 יוסי חביליו: 

 לא, אין מצב שהוא יתקדם. 

 

 דוד בלומנשטוק: 

י נגמור.  נעשה  בוא  נתקדם,  בוא  פה חברים,  יש  רלוונטי,  לא  ראינו את המכתב,  וסי, שלחת מכתב, 

 הצבעה, תצביע נגד... 

 

 לורה ורטון:

 לא כולם ראו אותו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 דודי, דודי. גם בהיעדרך באולם שמרתי לך כבוד כיו"ר ועדת מכרזים. 

 

 דוד בלומנשטוק: 

 הם זמן. חבל על הזמן, זה סתם.נו, ועכשיו? לכבד אותך? תקציב ל

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חביליו רוצה לומר, תן לו את הכבוד שלו. 

 

 לורה ורטון:

 זה לא סתם, ממש לא סתם. 

 

 יוסי חביליו: 

 טוב, אני רוצה לומר וחשוב שהדברים יאמרו ויוקלטו. אני גם דיברתי עם אלי מלכה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 לים. חביליו למען ירוש

 

 דוד בלומנשטוק: 

 רק שנייה, גם יוסרטו ויועברו לפייסבוק. תמשיך. 

 

 יוסי חביליו: 

 בהחלט, ולטוויטר ולאינסטגרם ולערוצים. 

 

 דובר:

 על הקיר של המלון...

 

 יוסי חביליו: 

 שנייה. אני שמח שזה... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אז איך נאזין?  נא לא להפריע. יוסי חביליו, אם תדבר נאזין, אם לא תדבר

 

 יוסי חביליו: 

אז אני אדבר כשלא יפריעו לי. תראו, יש לי פה שני דברים. מעבר לזה שלגוף העניין אנחנו מתנגדים,  

אני ולורה, ואני מקווה שגם אחרים פה כמו אדיר או אחרים, אז אני חושב שמשפטית צריך להוריד  

 את הסעיף הזה מסדר היום, ואני אנמק בקצרה. 

 

 ג: אלישע פל

 רגע, אתה מייעץ שם למתנגדים? אתה מייעץ? 

 

 יוסי חביליו: 

 אתה אל תפריע לי. 

 

 אלישע פלג: 

 אין לך ניגוד עניינים?

 

 יוסי חביליו: 

 אין שום ניגוד עניינים. 

 

 אלישע פלג: 

 אני קראתי בעיתון בסוף השבוע שאתה מייעץ להם.
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 יוסי חביליו: 

 יע לי. אתה מפריע לי. צביקה. אתה מפריע לי, אתה מפר 

 

 אלישע פלג: 

אני רוצה לדעת. אתה מייעץ להם? אני רוצה לדעת אם אתה מצוי בניגוד עניינים או לא. אני רוצה  

 לדעת, תענה לי. 

 

 יוסי חביליו: 

 שום ניגוד עניינים, שום ניגוד עניינים.

 

 אלישע פלג: 

 ן?אתה מייעץ להם. אומנם השם שלך לא מופיע על העתירה, אבל אתה מייעץ להם, נכו 

 

 יוסי חביליו: 

 טוב, תסיים ואני אדבר. 

 

 אלישע פלג: 

 אז אתה לא יכול גם לייעץ להם וגם להתנגד לזה במועצה. זה דבר אלמנטרי בחשש של ניגוד עניינים. 

 

 יעקב הלפרין:

אבל אלישע, זה מקובל היום ככה. אני אגיד לך, גם השופטת מתייעצת עם ציפי לבני. זה אותו דבר,  

 זה בסדר. 

 

 ורטון:  לורה

 רגע, אני חושבת שיש למישהו אחר זכות דיבור. 

 

 אלישע פלג: 

 אבל ציפי לבני לא נמצאת בכנסת היום. 

 

 יוסי חביליו: 

 צביקה, הוא לא נותן לי לדבר, תגן עליי. 

 

 יעקב הלפרין:

 ציפורה, ציפורה. 
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 אלישע פלג: 

ואתה ציני. אתה לא    אתה יודע, הבעיה שאתה אומר את זה בכזה כובד ראש שחושבים שאתה רציני.

 רציני, אתה ציני. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 כיביתי לו את המיקרופון. בבקשה. תדליק את המיקרופון, תדליק את המיקרופון... 

 

 יעקב הלפרין:

 תאמין לי שכל אחד הבין טוב מאוד. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תדליק את המיקרופון. 

 

 אלישע פלג: 

 לא יכול לייעץ להם וגם להתנגד במועצה.ניגוד עניינים... אתה  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. טוב, בבקשה. 

 

 אלישע פלג: 

 אני רוצה חוות דעת משפטית.

 

 יוסי חביליו: 

 אתה מפריע לי. 

 

 אלישע פלג: 

 אני רוצה לדעת, לא... 

 

 יוסי חביליו: 

 אתה מפריע לי. 

 

 אלישע פלג: 

 הוא גם משתולל על הדברים האלה... 

 

 חביליו: יוסי  

 אתה מפריע לי. אני לא משתולל, אני מדבר יפה. 
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 אלישע פלג: 

אם הוא מייעץ לעותרים, האם הוא יכול להשתתף בדיונים במועצה? אני רוצה תשובה. הוא כל הזמן  

בגלל   רק  לאיבוד  הלך  זה  פתאום  עכשיו  ועם הכל. מה,  ועם ההגינות  היושרה  ועם  הצדק  עם  הולך 

לקראת הבחירות הקרובות? למצוא חן, לקושש קולות? אני לא מסכים    שיש לו אינטרסים פוליטיים 

 לזה. אי אפשר פעם אחת... מיסטר ג'קיל ומיסטר הייד. 

 

 דוד בלומנשטוק: 

 אלישע, שאולה מצוינת. אלישע, צודק, צודק. 

 

 אלישע פלג: 

ן...  בבקשה, חוות דעת. אם הוא לא מכחיש את זה שהוא מייעץ להם, האם הוא יכול להשתתף בדיו

 תן לי תשובה... 

 

 אלי מלכה:

 אלישע. אלישע. 

 

 דובר:

 תן לו תשובה, נו. 

 

 אלי מלכה:

 אני מבין שאתם חושבים שיועץ משפטי זה משפטומט, לוחצים פה על כפתור והוא מוציא חוות דעת. 

 

 דובר:

 וואו, איזה רעיון. 

 

 אלי מלכה:

 זה לא עובד ככה. 

 

 דובר:

 תלוי למי. תלוי למי. 

 

 צביקה כהן:  יו"ר הוועדה

 אבל יועץ משפטי בכיר ותיק זה כמו משפטומט. 

 

 אלי מלכה:
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בפני   גוף ממליץ  היא  שוועדת הכספים  מאוד  טוב  יודעים  הדיון. אתם  אני אפשרתי את  דקה.  רגע, 

פה,   להיות  יכול  שדיון  אמרתי  אפשרתי,  אני  לכן  ממליץ.  גוף  היא  מחליט,  גוף  לא  היא  המועצה. 

 המלצה יכולה להיות פה. 

 

 וסי חביליו: י

 רגע, אני עוד לא דיברתי, שנייה, אלי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע, חביליו. 

 

 יוסי חביליו: 

 עוד לא דיברתי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו בקדם דיון. 

 

 יוסי חביליו: 

 אה, קדם דיון. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 קדם דיון. 

 

 יוסי חביליו: 

 פני שהוא משיב. אבל אני רוצה לנמק ל

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו בקדם דיון. אם יש לך זכות לדבר בכלל, חמוד. 

 

 יוסי חביליו: 

 יש לי אבא של הזכות. 

 

 דובר:

 רגע, תן לו לענות. שנייה, יוסי.

 

 אלי מלכה:

 ...שתאפשרו ליוסי חביליו לומר את דברו. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אדוני, קיבלת. 

 

 דה צביקה כהן: יו"ר הווע

 למרות שיכול להיות שהוא טוען שיש בזה... בבקשה יוסי. 

 

 יוסי חביליו: 

אז מה אם הוא אומר? הוא אומר הרבה דברים לא נכונים. הוא רק רוצה להפריע. טוב, תודה, תודה.  

הגישו תושבים בקריית יובל ויושב ראש ועד ההורים עתירה לבית משפט. העתירה עוסקת במבנה,  

אחרי  בהשכרה   אתמול  יעקב.  בית  חרדיות,  לבנות  ספר  בית  ובמסירתו  עמל  ספר  בית  בפינוי  שלו, 

 הצהריים... 

 

 יוחנן ויצמן: 

 שמגיעות מגבעת המטוס בהסעה. 

 

 יוסי חביליו: 

אתמול אחרי הצהריים, אני קיבלתי את זה בבוקר, ניתן צו, ניתן בזאת צו ארעי האוסר על המשיבה,  

כם שכירות בכל הנוגע למבנה נשוא העתירה, וזאת עד למתן החלטה  דהיינו העירייה, להתקשר בהס

כך   בפנינו, מעבר לכל ההערות האחרות שאני אגיד אחר  עכשיו, ההסכם שמובא  וכו'.  וכו'  בבקשה 

בדיון, שאני מקווה שהדיון לא יתקיים, הוא בעצם סוג של הסכם שכירות שבו במקום כסף אנחנו  

אשר יש צו שלנו אסור לשכור את המבנה, זה לא נכון ולא ראוי,  נותנים שטח. עכשיו, אני חושב שכ

וזה מבזה את בית המשפט ולא מכבד אותו שאנחנו נקיים דיון. נמתין לפסיקה של בית משפט, ואז  

נקיים דיון. לכן אני מבקש להוריד את הסעיף הזה מסדר היום. אם יהיה דיון, אני אטען גם לגופו  

 תב שלי... צביקה, תקשיב רגע, צביקה, עם כל הכבוד. של עניין. אני גם אמרתי במכ

 

 אלישע פלג: 

אני מראה לו את הקטע מהעיתון שכתוב במפורש שאתה מסייע לעותרים. אני לא מבין איך היועץ  

 המשפטי... 

 

 יוסי חביליו: 

 צביקה, צביקה. לא, תקשיב לי. תקשיב לי. 

 

 אלישע פלג: 

 עתירה מינהלית נגדית...
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 יוסי חביליו: 

 ן בעיה, תגיש, תגיש.אי

 

 אלישע פלג: 

 הנה, אני אקריא לך, אני אקריא לך מהעיתון. 

 

 יוסי חביליו: 

אגיד   גם  זה מסדר היום. אני  בית משפט צריך להוריד את  צו  אני חושב שלאור  לכן  טוב, בקיצור, 

בנוסף שאני עברתי על ההסכם שצורף פה, הוא מלא חללים ומלא דברים שחסרים, וגם מהטעם הזה  

 וא לא ראוי לדיון. זה מה שיש לי להגיד בשלב המקדמי. אם יהיה דיון אז אני אדבר לגופו של עניין. ה

 

 לורה ורטון:

אני אשמח רק לחזק את הדברים ולהגיד, אני חושבת שזה לא רק לא ראוי. אנחנו לא רק דנים פה,  

למועצה לאשר ד להמליץ  יכולים  לא חושבת שאנחנו  בר כשבית משפט  אנחנו בעצם ממליצים. אני 

 קובע שאסור לעירייה לחתום על הסכם כזה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני מודה לך, תודה. 

 

 אדיר שוורץ:

 אני מבקש, צביקה, להגיד גם שתי מילים. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה.

 

 יהודה פרוידיגר: 

 חבר'ה, אנחנו עוד לפני הדיון.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע.  לא להפריע.

 

 לורה ורטון:

 זה דיון לקראת ההצבעה, ההצבעה שאסור לנו לקיים. 

 

 אדיר שוורץ:
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מקריא   ואני  האלה,  הדברים  של  החשיבות  מה  יודע  מכרזים  ועדת  כיו"ר  במיוחד  אתה  דודי,  אבל 

לכם מהנספח. מקובל עליכם מצב התחזוקה שדנמרק נבדק על ידכם? מה לגבי תשתית? גם חל על  

ל ה... שלחו פה טיוטה. אנחנו כמועצה רצינית לא יכולים לאשר סעיף כל כך משמעותי  המשתמש? כ

לתושבי ירושלים, וכל סעיף אחר תכל'ס, על בסיס איזושהי טיוטת חוזה. אני לא יודע מה יש בחוזה  

מנסה   לא  שאפילו  טיוטה  זו  הערות.  עם  טיוטה  זו  הזה.  בחוזה  יש  מה  יודע  לא  אחד  אף  הזה. 

 סופי.  להתחפש למסמך

 

 לורה ורטון:

 זה גם לא מוכן, זה גם משהו שצו בית משפט אוסר עלינו לאשר.

 

 אדיר שוורץ:

 תסתכל על זה, דודי, נספח ד'. אתה לא היית מעלה מכרז כזה לוועדה בחיים, בחיים.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים, חברים. אנחנו נמצאים בסעיף האחרון. 

 

 דוד בלומנשטוק: 

 ל כל סדר היום. אם כל סדר היום מבחינתך סביר, הדבר הזה ודאי סביר.אני עברתי ע 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

דודי. חברים, אני ברשותכם... אדיר, אני ברשותכם נתתי ליועץ המשפטי לפני כן לחוות את דעתו על  

חביליו  עצם הרעיון. למרות שלא היה נוח ואלישע לוחץ מצד שמאל לומר שאין סמכות וזכות ליוסי  

 לדבר, מאחר והיועץ המשפטי אמר... 

 

 אלישע פלג: 

 כי הוא מסייע להם משפטית...

 

 אדיר שוורץ:

 חביליו זה חביליו, אחלה, עושה את שלו מצוין.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

ליועץ   שוב  מפנה  העליתם  שאתם  השאלה  את  אני  שמענו.  לו.  שמותר  אמר  היועמ"ש  סליחה. 

לו  יש סמכות  יירד מהסדר היום.  המשפטי. אם  ועדה לדבר, היא תצביע. אם אין סמכות משפטית, 

 בבקשה אדוני היועץ המשפטי.

 

 אלי מלכה:
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 אני שוב אומר. 

 

 אדיר שוורץ:

 כתוב פה סימן שאלה. מהם פרטי הנכס? לא יודעים מהם פרטי הנכס. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ענו. אני מביא את זה להכרעה המשפטית. לא להפריע. אדיר, אמרת, שמענו בקשב. אדיר, אמרת, שמ

 

 אלי מלכה:

 ועדת כספים היא גוף ממליץ, ולכן אין בעיה לקיים דיון פה ו... 

 

 ישראל קלרמן: 

 אין בעיה גם להצביע, תגיד. 

 

 אלי מלכה:

 ולהצביע. ההצבעה שלכם היא בגדר המלצה למועצה. 

 

 אדיר שוורץ:

 ממליץ מה? אני לא יודע על מה אני ממליץ. 

 

 "ר הוועדה צביקה כהן: יו

 אדיר. תנו לו לדבר, היועץ המשפטי מדבר. לא הפרעתי לכם.

 

 אלי מלכה:

הסעיף הזה מדבר, אנחנו נכנסים פה למתווה מול עמל. יש מתווה, והמתווה הזה הוא לא סופי כרגע,  

יה  אבל אנחנו רוצים להיכנס למתווה הזה של החלפת שטחים ושימושים בין שני הגופים, בין העירי

במפורש שההסכם   וכתוב  סופית,  לא  עדיין  היא  לפניכם.  טיוטה שעומדת  פה  יש  עכשיו,  עמל.  לבין 

הסופי יובא לכאן עוד פעם. זה לא שזה נגמר. יובא לכאן. למועצה. גם לוועדת כספים וגם למועצה...  

לוק  שאנחנו  הזה  במובן  הוצאות  של  שנקרא למתווה  להיכנס מה  צריכים  אנחנו  כי  דקה.  חים  רגע, 

שמאים, שעושים הערכות שווי, הם צריכים לעשות הערכות שווי כמה זה שווה פה לעומת כמה שווה  

כדי   לכם  מביאים  פה  אנחנו  זה  את  וכו'.  איזון  תשלומי  לעשות  צריך  ואם  תואם.  שזה  לראות  פה, 

את   לקבל  בהתחלה  אלינו  לבוא  התחלתם  ולא  בסוף  באתם  למה  "חבר'ה,  לנו  תגידו  תבואו  שלא 

מוכרים  האיש שאנחנו  במכרזים  או  הפקעות  של  בנושא  גם  זה  את  לנו  עושים  אתם  המוקדם?"  ור 

את   לקבל  בהתחלה  מגיעים  ולא  בסוף  מגיעים  אתם  "למה  בטענה  אלינו  באים  אתם  נכסים. 

 האישור?" 
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 לורה ורטון:

 ומה אתה אומר על הצו של בית המשפט? מה אתה אומר על הצו של בית המשפט? 

 

 אלישע פלג: 

והוא    אלי, השעה  מה  מישהו  ששואל  אחד  כמו  זה  פשוטה.  מאוד  שאלה  ידי  על  נשאלת  אתה  אלי. 

 מסביר לו איך השעון עובד. רק שנייה. אתה נשאלת על ידי...

 

 אדיר שוורץ:

 אבל מה שהוא אומר הרגע זה לא הצעת ההחלטה שמופיעה בשורה התחתונה. 

 

 אלישע פלג: 

 רק שנייה. למה אתה צועק? למה אתה צועק? 

 

 אדיר שוורץ:

 הצעת ההחלטה... 

 

 אלישע פלג: 

 למה אתה צועק? אני לא אתן לך. אני עכשיו מדבר. 

 

 יוסי חביליו: 

 מה אתה צועק עליו? אתה כל הזמן צועק על כולם. תתבייש.

 

 דובר:

 אני מבקש לדבר לגופו של עניין. 

 

 אלישע פלג: 

 שאלתי שאלה פשוטה. רק שנייה.

 

 אדיר שוורץ:

 לא ממליצה להתחיל תהליכים... לאשר את ההסכם? איזה הסכם?  הצעת ההחלטה פה

 

 אלישע פלג: 

עכשיו אני מדבר, עכשיו אני מדבר, זה לא יעזור לך שתתפרץ. זה לא יעזור לך, זה לא יעזור לך. אני  

שמייעץ   מועצה  חבר  האם  דיבור.  ברשות  הייתי  דיבור.  ברשות  והייתי  פשוטה  שאלה  שאלתי 

מייצג אותם, הוא מסייע להם. שלוש פעמים כתוב בכתבה שהוא הגיב עליה    משפטית... אני לא אומר

שהוא מסייע להם. הוא מסייע להם משפטית. הוא לא מביא להם סנדוויצ'ים ושתייה. הוא מסייע  
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להם משפטית. האם מותר לו להשתתף בדיון? אני רוצה ללמוד את זה גם לפעמים הבאות. שאלה  

 מאוד פשוטה. 

 

 יקה כהן: יו"ר הוועדה צב

 אלישע, תודה רבה. חברים. 

 

 אלי מלכה:

 אני אענה לך על זה במועצה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

ניגודי   לו  יש  שלכאורה  למרות  ולשאול,  לומר  לחביליו  אישור  נתת  אחת,  המשפטי.  היועץ  אדוני 

 עניינים. שתיים, נתת לוועדה האפשרות לדון בתיק הזה. אני מודה לך. 

 

 אדיר שוורץ:

יה, לא. צביקה, לא. כי מה שאמר אדון מלכה הוא לא מה שכתוב כאן. כתוב כאן "ממליצה בפני  שני

 המועצה לאשר את הסכם..." לא להתחיל תהליך. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אני לא נוהג אף פעם להקשות על היועץ המשפטי. תודה. אלי תודה. אדיר תודה. מי בעד הסעיף הזה? 

 

 לורה ורטון:

 יחה. רגע, סל

 

 אדיר שוורץ:

 אבל זה לא מה ש... מה שאתה אומר זה לא מה שכתוב... 

 

 יוסי חביליו: 

 יש לי מה להגיד לגוף העניין... היה מקדמי, עכשיו יש לי לגוף העניין להגיד. 

 

 אדיר שוורץ:

 את הסכם חילופי שימוש לא רוצה לאשר. אי אפשר להגיד שא' זה ב' וב' זה א', אי אפשר.

 

 שטאם:מיכאל הלבר

 אתה יכול להפעיל את ההשתק?..

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 השתק. בבקשה יוסי, דבר. קצר. השתק...

 

 יוסי חביליו: 

אז קודם כל אני חושב שצריך לרשום את הדברים שהוא אמר, שזה דיון ראשוני וזה יחזור עוד פעם  

 לוועדה. אני חושב שהדברים האלה צריכים להירשם. 

 

 אדיר שוורץ:

מזה, ההצעה צריכה לשקף את מה שהוא אמר ולא את מה שכתוב. אלי, אתה אמרת שזה צריך    יותר

 לחזור לוועדה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 נא לא להפריע. נא לא להפריע.

 

 יוסי חביליו: 

 כן, הנה. אמר, אמר! 

 

 אלי מלכה:

 השמאים עוד לא הגיעו לשטח.

 

 אדיר שוורץ:

 ב פה בהצעת החלטה.א' הוא אמר, אבל זה לא מה שכתו

 

 דובר:

 אה, נוסח סופי לאישור. 

 

 דובר:

 כן.

 

 דובר:

 בסדר. לא לדיון. 

 

 אדיר שוורץ:

 יוסי, על זה צריך להתעקש. 

 

 לורה ורטון:

 הוא גם לא התייחס לצו. 
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 אלישע פלג: 

 אין לכם ישיבת סיעה לאופוזיציה? לא סיכמתם את זה קודם?..

 

 דובר:

 טח...אני שמעתי שהשמאים כבר היו בש

 

 יוסי חביליו: 

 צביקה, אני רוצה לדבר בבקשה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מביא להצבעה. חביליו, אם לא תדבר זה בא להצבעה.

 

 יוסי חביליו: 

 טוב, אני מדבר, אני מדבר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 דבר.

 

 יוסי חביליו: 

היא   הזאת.  ההצעה  את  לדחות  שצריך  חושב  אני  עניין,  של  גם  לגופו  נכונה,  ולא  טובה  לא  הצעה 

ספר   בית  עמל,  ספר  בית  במקום  יש  לפה.  פעם  עוד  יחזור  זה  אם  וגם  שלה  המקדמית  בצורה 

שעושה   היפלטות,  סף  על  שהיו  או  שנפלטו  יום  קשיי  וילדות  לילדים  ספר  בית  שנייה,  להזדמנות 

הילדים לא רוצים    עבודה מעולה. חצי משם גרים בשכונה ובאים בהליכה. ההורים לא רוצים לעבור,

לעבור. זו הסיבה הראשונה. סיבה שנייה, אני חושב שבית ספר חרדי, מה שרוצים להכניס לשם, וגם  

כן זה לא נעשה לפי החוק ואני כבר התרעתי על זה, לא רחוק משם בבית וגן נבנה בית ספר, שישכנו  

את זה לפה, זה יגדיל  אותם במבנה שנבנה בקדיש לוז צומת תורה ועבודה. מה שיקרה אם יכניסו  

 את ההתחרדות של קריית יובל ויפגע בשכונה. לכן גם לגופו של עניין וגם...

 

 דוד בלומנשטוק: 

 רגע, רגע, תחדד. ברגע שזה מגדיל התחרדות זה פוגע בשכונה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע. דוד, דוד. 

 

 דוד:
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 בשכונה? זה המשפט שאתה אומר?אני רוצה לדעת. ברגע שיש התחרדות זה נקרא פוגע 

 

 יוסי חביליו: 

 אני אענה לך. אני יכול להגיד שהמשפט שאני אומר...

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הוא לא דיבר אליך. דודי, אתה נגרר... 

 

 יוסי חביליו: 

כן, אני רוצה לשמור, יש שכונות עם צביון פלורליסטי ליברלי ואני רוצה לשמור עליהן. ויש שכונות  

 רות שהן שכונות חרדיות. ואני בעד המוסדות. אח

 

 ישראל קלרמן: 

 יש שם אלף ילדים... על מה אתה מדבר? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא להפריע. תודה. 

 

 יוסי חביליו: 

 בלי לפגוע בטענה שלי שלא צריך לדון, אם דנים אני נגד.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 טוב. אני מודה לך מאוד. 

 

 : יוחנן ויצמן

 אפשר אדוני היו"ר ראש משפט?

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לורה בשתי מילים, רק עם דברים חדשים בבקשה, אל תחזרי על הדברים. 

 

 לורה ורטון:

 רציתי להגיד שלא שמענו מהיועץ המשפטי התייחסות לצו שאוסר עלינו... 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אמר הכל. אני כיו"ר הסתפקתי.
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 לורה ורטון:

 שאוסר עלינו להתקשר עם גוף במצב הזה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה לא הדיון, זה לא הדיון. 

 

 לורה ורטון:

 לא, זה חשוב.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 זה לא הדיון, סליחה. 

 

 לורה ורטון:

מאוד   זה  אז  המשפט,  בית  של  לפסיקה  בסתירה  שעומד  הסכם  לאשר  עכשיו  מתבקשים  אנחנו  כי 

 רלוונטי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 יש לי יועץ משפטי, קיבלתי אישור לדון בזה. 

 

 לורה ורטון:

 לדעתי אסור לנו לאשר כזה דבר שעומד בניגוד להמלצה של בית המשפט. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 טוב, תצביעי נגד. אדיר. לא להפריע. 

 

 לורה ורטון:

תקין. זה היה צריך לעבור ועדת הקצאות. וזו לא    חוץ מזה, לעצם בעניין, אני חושבת שכל ההליך לא

 פעם ראשונה שהעירייה נתבעה על אותו דבר והפסידה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אנחנו לא מקצים כלום עכשיו, סליחה. אתם לא למדתם את הסעיף הזה ככל הנראה. 

 

 לורה ורטון:

אבל זה באמת ביזיון בית משפט    שנים בערך והעירייה הפסידה. אז חבל.  10היה משפט דומה לפני  

 עכשיו להמליץ על דבר שבית המשפט אוסר עליו. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

שהתשובה   מסביר  הוא  ניסיון,  הרבה  עם  מכובד  משפטי  יועץ  שואלים  אז  בבקשה.  אדיר  תודה. 

 חיובית. טוב לך היה לשמוע שלחביליו מותר לדבר, ואת השלב השני לא נוח לך. 

 

 לורה ורטון:

 מה זאת אומרת? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אמר אלי מלכה "אתם יכולים לדון", אנחנו דנים. בבקשה אדיר. 

 

 לורה ורטון:

 לא, הוא לא... אני ביקשתי ממנו להתייחס לצו והוא לא התייחס אליו. 

 

 אדיר שוורץ:

משפטי אמר ולא  אני מצטרף לבקשות שלא לדון. אני אומר, אם דנים אז צריך לדון על מה שהיועץ ה 

 על מה שכתוב פה. כי מה שכתוב פה הוא אחר בתכלית ממה שהיועץ המשפטי אמר. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אדיר, אנחנו דנים, זה על סדר היום וזה יובא להצבעה. אם יש לך משהו להוסיף... 

 

 אדיר שוורץ:

 רית פשוטה.אז לא עומד באותו קנה עם חוות הדעת שאמר פה אלי מלכה במילים, בעב

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה אלי מלכה. 

 

 אלי מלכה:

אדוני יו"ר הוועדה, שיהיה ברור, אני אומר, ההסכם הזה כרגע, מה שמובא בפניכם, זה רק טיוטה.  

אין עדיין חוות דעת שמאיות. אנחנו עדיין לא יודעים מה יהיו מה שנקרא חילופי השטחים, הגודל  

איזון   ותשלומי  תיקונים  שלהם,  יש  לבוא,  שצריכים  יש שמאים  יודעים.  לא  אנחנו  למי.  מעביר  מי 

מה   לאישור  לפה  יובא  הצדדים,  בין  יסתיים  שהוא  ברגע  כספים  לוועדת  יובא  סופי  חוזה  לחוזה. 

שנקרא וועדת כפים ומועצה. הסופי. כי אל תשכחו... עכשיו, הדיון שלכם פה, שוב אני מסביר, אנחנו  

תווה מסוים שבסופו אתם תגידו לנו "למה התחלתם במתווה בלי שקיבלתם  לא רוצים להיכנס למ

 אישור?" 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 
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 אתה נותן אור ירוק לתחילת התהליך? 

 

 אלי מלכה:

 בדיוק. זו הכוונה בסעיף הזה, זו הכוונה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. אז זה בא לסדר יום... 

 

 אדיר שוורץ:

 כתוב פה. אבל זה לא מה ש

 

 אלי מלכה:

 אז אני מבהיר את זה שוב. זאת ההחלטה, המשמעות של ההחלטה. 

 

 אדיר שוורץ:

 אז בואו נשנה. אם אתה דן, תשנה את זה, שזה יתאים לזה.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הסעיף הזה כפוף להדרכתו... 

 

 אדיר שוורץ:

 אני אהיה נגד בכל מקרה. אבל אם כבר דנים, שיהיה בזה.

 

 ו"ר הוועדה צביקה כהן: י

 הסעיף הזה כפוף להדרכתו והבהרתו של היועץ המשפטי. תודה. מי בעד? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 דקה, אדוני, דקה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן: 

ולחלק   יובל  אני חושב שחביליו צודק. צריכים לקחת את כל בתי הספר עם שטחי הציבור בקריית 

לדים שגרים בשכונה, לבטל את התב"ע האווילית ששמו על ורבורג, להביא את זה  אותם בחזרה לי

 לילדים ושלום... 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 טוב יוחנן. דודי בבקשה, בבקשה.

 

 דוד בלומנשטוק: 

 אני רק רוצה לומר שני משפטים. אני לא נכנס לנושא של בית משפט. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 משפטים?  שתי מילים או שני

 

 דוד בלומנשטוק: 

שני משפטים. זה לא בסמכות שלנו. למרות שבית משפט אמר שהוא לא מסכים שיחתמו ועל זה הוא  

הוציא את הצו, כרגע אנחנו לא מדברים על החתימה, כמו שאלי אמר. דבר שני, יוסי ולורה ואדיר.  

את הטענה הזאת שכאשר אומנם לורה ואדיר לא התבטאו ככה, יוסי יותר התבטא. אני לא מקבל  

מגיע ציבור חרדי לקריית יובל זו בעיה. לציבור החרדי שגר בקריית יובל מגיע מקום ללמוד בדיוק  

לשכונה   יעבור  יובל  בקריית  שגר  שילד  סיבה  שום  אין  יובל.  קריית  בשכונת  שגר  אחר  ילד  כל  כמו 

יוצא  אחרת. הדבר הזה שילדים יוצאים, ואגב לאו דווקא בציבור החרדי, גם ב ציבור הכללי, שילד 

לשכונה אחרת, זה אסון ואסור לעשות כזה דבר. אתה שואל אותי כמועמד, כאחד שכבר יצא וכבר  

 התחיל קמפיין, אתה צריך לתמוך בכזה דבר. 

 

 לורה ורטון:

 הבעיה היא שהם עוברים לגור שם ואז לוקחים את שטחי הציבור. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ולם. מרציאנו בבקשה. חברים, תודה רבה לכ

 

 שמואל מרציאנו: 

כן. אני גר באותו רחוב, אני גר ברחוב זנגביל. אני רואה מי שמגיע לעמל. רובם לא מגיעים מ... הם  

לא תושבי שכונה. אני גר שם. כל הבנות שגרות שם, ההורים שלהן קנו את הדירה שלהם בכסף מלא,  

גרים בשכונה, מותר להם ללמוד   ועם הגשם זו הדירה שלהם,  ולא ללכת עם השמש  בתוך השכונה 

ועם הרוח לשכונה אחרת ללמוד. זה חוק וצריך לכבד כל ילד איפה שהוא גר. ההורים קנו את הדירה  

 עם הכסף שלהם. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה, תודה על דבריך. חברים, מי בעד הסעיף הזה? 
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 עידו רוזנברג: 

 כמו שהוא. 

 

 : יו"ר הוועדה צביקה כהן

 כמו שהגיש היועץ המשפטי, בדיוק. 

 

 דובר:

 לא, עם ההבהרות שלו. 

 

 אדיר שוורץ:

 עם ההבהרות, זה חשוב. אני עדיין אצביע נגד, אבל זה חשוב.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. יוחנן? 

 

 עידו רוזנברג: 

 בעד.  10

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אה אוקיי, סליחה.

 

 יוחנן ויצמן: 

 הצביע. הרב הלברשטאם  

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 האם יש מתנגדים? 

 

 לורה ורטון:

 כמה היו בעד? אני חושבת שחשוב לרשום את השמות. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 מתנגדים.  3

 

 לורה ורטון:

3. 
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 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 האם יש נמנעים?

 

 יוסי חביליו: 

 כמה היו בעד? 

 

 לורה ורטון:

 שוב.ולרשום את השמות, זה ח

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

הדרג   בקשת  פי  על  סעיפים  שני  עוד  הכספים,  ועדת  את  סוגר  שאני  לפני  מכם  מבקש  אני  חברים, 

 המקצועי מעל סדר היום. בקשה ראשונה על סדר היום זה... חדר שנאים. 

 

 יעקב הלפרין:

 אין לנו את זה אבל.

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 ?חדר שנאים. מי בעד? מי נגד 

 

 אדיר שוורץ:

 שנייה. למה זה מעל סדר היום? אני בעד, אבל למה זה מעל סדר היום? למה ככה? 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 בגלל שיש דברים שמגיעים בשעה שתיים וחצי בצהריים...

 

 שמואל זליגמן: 

 אדיר, אני אסביר לך. 

 

 יעקב הלפרין:

 זה.צביקה, סליחה. זה בסדר, אבל לפחות שיביאו לנו את 

 

 דני ליבמן: 

 חילקו לכולם, חילקו לכולם בהתחלה. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 אחד, אתה היית בחוץ. -חילקו אחד
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 יוחנן ויצמן: 

 חילקו לכולם. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 חברים. מזכירות העירייה, שלחתם לכולם כזה אחד עכשיו?

 

 יוחנן ויצמן: 

 על השולחן. לא, זה הוגש על השולחן. לא נשלח, הוגש 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 לא קיבלת, יוחנן? 

 

 יוחנן ויצמן: 

 הוגש על השולחן אמרתי. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 הוגש על השולחן. הנה, יש לך את שלי. 

 

 יעקב הלפרין:

 הנה, עכשיו הביאו לנו. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 תודה. חברים, תודה. הסעיף הנוסף... 

 

 אדיר שוורץ:

 אלף.  900מיליון שקל. רבנו פה קודם על  12יקה, זה צב

 

 שמואל זליגמן: 

 חבר'ה, זו הרשאה שהגיעה היום מרמ"י. 

 

 יו"ר הוועדה צביקה כהן: 

 , שדרוג רחוב השישה עשר בפסגת זאב. 12,477,218

 

 שמואל זליגמן: 

 רחוב השישה עשר בפסגת זאב. אפשר להמתין חודש, אנחנו חושבים שחבל. זו הרשאה.
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 ו"ר הוועדה צביקה כהן: י

ועדת   ישיבת  את  סוגר  רבותיי.  תודה  אחד,  פה  הסעיפים  שני  תודה.  בעד?  מי  הזה,  הסעיף  בעד  מי 

 כספים ופותח בעזרת השם איתכם את תפילת ערבית של יום שני בלילה, ערב יום שלישי.

 

 לורה ורטון:

 החרדיים בקריית יובל.  בפעם הבאה אני אשמח לענות גם לדודי, להסביר מה הבעיה עם המוסדות

 

 יוחנן ויצמן: 

 אדוני, אל תסגור את הוועדה, אני רוצה שהיא תסביר לנו. 

 

 לורה ורטון:

 אני אגיד מה הבעיה. 

 

 דובר:

 תפילת ערבית רבותיי, בבקשה.

 

 לורה ורטון:

הבעיה היא, אם אני הייתי באה לגור בשכונה שלך, אני אפילו לא יודעת איפה אתה גר, סביר להניח  

 לא היה לי סיכוי לא לגור שם ולא לגבי מוסדות. ש

 

 יוחנן ויצמן: 

 את יכולה לבוא לגור. 

 

 דובר:

 לורה ורטון, אני גר בשכונת רמת אשכול, היא מפוצצת בחילונים שמגיעים מבחוץ. 

 

 לורה ורטון:

ואני חושבת שבן אדם אחראי צריך לחשוב על הילדים שלו ולעבור למקום שבו יש לו מוסדות, לא  

 וא למקום זר ואז לקחת את שטחי הציבור המעטים שיש ולנכס אותם לעצמו. לב

 

 


